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UNITED STATES DISTRICT COURT

SOUTHERN DISTRICT OF FLORIDA

CASE NO. 08-CIV -MARRA/JOHNSON

JANE DOE,

Plaintiff,
VS.

JEFFREY EPSTEIN,

Defendant.
/

NOTICE OF TAKING VIDEOTAPED DEPOSITION

PLEASE TAKE NOTICE that the Plaintiff, JANE DOE, will take the deposition of
Ghislane Noelle Maxwell on Monday, August 17, 2009, at 11:00 a.m., at:

Esquire Court Reporters

One Penn Plaza

Suite 4715 ‘
New York, NY 10119

The deposition shall be conducted pursuant to the Florida Rules of Civil Procedure
and shall continue day to day, weekends and holidays excepted, until completed.

| HEREBY GERTIFY that a true and correct copy of the foregoing has been served
by U.S. Mail and email transmission this 2& day of July, 2009 to all those on the

attached Service List.



ROTHSTEIN ROSENFELDT ADLER
Attorneys for Plaintiff

401 East Las Olas Bivd., Suite 1650
Fort L_auderdale, Florida 33301

Tel: (954) 522-3456

Fax: (954) 527-8663

Email: bedwards@rra-law.com

By:

“BRAD EDWARDS, ESQ.
Florida Bar No.: 542075

cc:  US Legal Support
Court Reporters
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UNITED STATES DISTRICT COURT

for the
Southern District of Florida
JANE DOE )
Plaintiff )
V. ) Civil Action No. 08-80893CIV-MARRA/JJOHNSO
JEFFREY EPSTEIN )
) {If the action is pending in another district, state where:
Defendant )

SUBPOENA TO TESTIFY AT A DEPOSITION
OR TO PRODUCE DOCUMENTS IN A CIVIL ACTION

To: GHISLANE NOELLE MAXWELL, 116 E. 65 LLC, NEW YORK

g Testimony: YOU ARE COMMANDED to appear at the time, date, and place set forth below to festify ata
deposition to be taken in this civil action. If you are an organization that is not a party in this case, you must designate -
one or more officers, directors, or managing agents, or designate other persons who consent o testify on your behalf
about the following matters, or those set forth in an attachment:

Place: Esquire Court Reporters Date and Time:
One Penn Plaza, Suite 4715,New York, NY 16119 08/17/2000 11:00 am

The deposition will be recorded by this method:

{3 Production: You, or your representatives, must also bring with you to the deposition the following documents,
electronically stored information, or objects, and permit their inspection, copying, testing, or sampling of the
material:

The provisions of Fed. R. Civ. P. 45(c), relating to your protection as a person subject to a subpoena, and Rule
45 (d) and (e), relating to your duty to respond to this subpoena and the potential consequences of not doing so, are

attached.
CLERK OF COURT ‘
OR

Date: ?‘/z 7 [)?
/ y
!
Signature of Clerk or Deputy Clerk Atiorney’s signature

The name, address, e-mail, and telephone number of the attorney representing (name of party)
, who issues or requests this subpoena, are:

Brad Edwards, Esq., ROTHSTEIN ROSENFELDT ADLER ,
Attorneys for Plaintiff, 401 East Las Olas Bivd., Suite 1650, Fort Lauderdale, Florida 33301, bedwards@rra-law.com

[2s4) S22 2454
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Civil Action No. 08-80893CIV-MARRALJOMNSO

PROOF OF SERVICE
(This section should not be filed with the court unless requirved by Fed. R, Civ, P. 45.)

This subpoena for (name of individual and title, if any)

was received by me on (dute)

{1 1 personally served the subpoena on the individual at (place)

on {date} ;or

I3 I left the subpoena at the individual’s residence or usual place of abode with fhame)

, & person of suitable age and discretion who resides there,

on (date) , and mailed a copy to the individual’s last known address; or

3 I served the subpoena on (rame of individual) , who is

designated by law to accept service of process on behalf of (name of organization)

ot (date) ;or

[} I returned the subpoena unexecuted because ; O

(3 Other (specipy:

Unless the subpoena was issued on behalf of the United States, or one of its officers or agents, I have also
tendered to the witness fees for one day’s attendance, and the mileage allowed by law, in the amount of

$

My fees are § for travel and § for services, for a fotal of § 0.00

I deciare under penalty of perjury that this information is true.

Date:

Server's signature

Printed name and title

Server's address

Additional information regarding attempted service, ete:



UNITED STATES DISTRICT COURT SOUTHERN DISTRICT OF FLORIDA
Index No. 08-80893CIV--MARRA/T

JANE DOR
» Plaintiff (g)

-  against -

JEFFREY EPSTRIN
. Defendant (g)

State of New York )

—

88.,:
County of New York }

AFFIDAVI''" OF SHERVICE

Carlos Pichardeo being duly sworn, deposes and gays
that he is over the age of 18 vears; is not a party to this action and resides
within the State of New York. That on 08/11/2009 at 10:03 AM at:

116 B e65th 8t

NEW YORK NY 10065
Deponent served the:

SUBPOENA TO TESTIFY AT A DEPOSITION OR TO PRODUCE DOCUMENTS IN A CIVIL ACTION
upon GHISLANE NOELLE MAXWELL,

by delivering a true copy to:

Jane Doe, Co-Resident

who stated that they were authorized to accept service on behalf of:

GHISLANE NOELLE MAXWELL. ’ -

Within 20 days of such sexvice, deponent enclosed a copy of same in a first
clags postpaid envelope properly addressed to recipient at:

GHISLANE NOELLE MAXWELI

116 B 65th St

NEW YORK NY 10065 :
and deposited said envelope in an official depository under the exclusive
care and custody of the U.8. Postal Service within New York State. The
envelope bore the legend "PERSONAL & CONFIDENTTALY and did not
indicate by return address or otherwigse that the communication was from an
attorney or concerned an action against the recipient.

To the best of my knowledge, based on information and belief, the said
recipient at the time of service was not engaged in the military service
of the United States or New York. Recipient wore ordinary

civilian clothing and no military uniform.

Deponent describes the individual served as follows:
AGE: 32 HREIGHT; 51310 WEIGHT: 130 HAIR: BLACK RACE: WHITE SEX: FEMALE

$48.00 the authorized witness fee was tendered to the recipient.

Conles Pckando

Carlos Pichardo - License #1273833

ME QIAZ{/Q? OUR DOC# 23788

Rothstein Rosenfeldt Adler

'Elaré 4 "'401“E§§t’b§§"01&§”31vﬂ,'Suiﬁe 1650
Fort Lauderdale FL 33301
954-522~3456

SHORN TO BEFORE

: GCONZALES VARIELA

Notary Pubile, Stete of New Yoik
o Now; O‘ngaw
cmnmhuoqemﬂms1mgﬁgg
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IN THE UNITED STATES DISTRICT COURT
FOR THE SOUTHERN DISTRICT OF FLORIDA

JANE DOE No. 102, O 9 - 8 0 6 5 6

Civil Action No. FILED by_ATS_pC.|

Plaintiff, CIV RY(\ INTAKE '

-RYSKAMP
vs. | MAY -1 2008
‘ MAGISTRATE JUDGE [ STEVEN M. LARIMORE |
JEFFREY EPSTEIN, VITONAG | SR
COMPLAINT AND
Defendant. DEMAND FOR JURY TRIAL
/

COMPLAINT AND DEMAND FOR JURY TRIAL

Plaintiff, Jane Doe No. 102, brings this Complaint against Defendant, Jeffrey Epstein,

and states as follows:
PARTIES, JURISDICTION, AND VENUE

1, At all times material to this cause of action, Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a
resident of Palm Beach County, Florida.

2. This Complaint is brought under a fictitious name to protect the identity of
Plaintiff, Jane Doe No. 102, because this Complaint makes sensitive allegations of sexual assault
and abuse of a then minor.

3. At all times material to this cause of action, Defendant, Jeffrey Epstein, had a
residence located at 358 Ei Brillo Way, Palm Beach, Palm Beach County, Florida.

4. Defendant, Jeffrey Epstein, is currently a citizen of the State of Florida, as he is
currently incarcerated in the Palm Beach County Stockade.

3 At all times material to this cause of action, Defendant, Jeffrey Epstein, was an

adult male born in 1953,

EXHIBIT
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6. This Court has jurisdiction over this action and the claims set forth herein
pursuant to 18 U.S.C. § 2255.

7. This Court has venue of this action pursuant to 28 US.C. § 1391(b), as a
substantial part of the events giving rise to the claim occurred in this District.

STATEMENT OF FACTS

8. At all relevant times, Defendant, Jeffrey Epstein, was an adult male, spanning the
ages of 45 and 55 years old. Epstein is known as a billionaire financier and money manager with
a secret clientele limited exclusively to billionaires. He is a man of tremendous wealth, power,
and influence. He owns a fleet of aircraft that includes a Gulfstream IV, a helicopter, and a
Boeing 727, as well as a fleet of motor vehicles. Until his incarceration, he maintained his
principal place of residence in the largest home in Manhattan, a 51,000-square-foot eight-story
mansion on the Upper East Side. Upon information and belief, he also owns a $6.8 million
mansion in Palm Beach, Florida, a $30 million 7,500-acre ranch in New Mexico he named
“Zorro,” a 70-acre private island known as Little St. James in St. Thomas, U.S. Virgin Islands, a
malnsion in London’s Westminster neighborhood, and a home in the Avenue Foch area of Paris.
The allegations herein concern Defendant’s conduct while at his lavish homes and/or numerous
other locations both nationally and internationally.

9. Upon information and belief, Defendant has a sexual preference for underage
minor girls. He engaged in a plan, scheme, or enterprise in which he gained access to countless
vulnerable and relatively economically disadvantaged minor girls, and sexually assaulted,
molested, and/or exploited these girls, and then gave them money.

10.  Beginning in or around 1998 through in or around September 2007, Defendant
used his resources and his influence over vulnerable minor girls to engage in a systematic pattern

of sexually exploitative behavior.

Podhurst Orseck, P.A. i
25 West Flagler Street, Suite 800, Miami, FL 33130, Miami 305.358,2800 Fax 305.358.2382 * Fort Lauderdale 954.463.4346 l www.podhurst.com




Case 9:09-cv-80656-KAM Document 1 Entered on FL3SD Docket 05/04/2008 Page 3 of 27

11. Defendant’s plan and scheme reflected a particular pattern and method.
Defendant ;coerced and enticed impressionable, vulnerable, and relatively economically less
fortunate minor girls to participate in various acts of sexual misconduct that he committed upon
them. Defendant’s scheme involved the use of underage girls, as well as other individuals, to
recruit other underage girls. Upon information and belief, Defendant and/or an authorized agent
would call and alert Defendant’s assistants shortly before or after he arrived at his Palm Beach
residence. His assistants would call economically disadvantaged and underage girls from West
Palm Beach and surrounding areas who would be enticed by the money being offered and who
Defendant and/or his assistants perceived as less likely to complain to authorities or have
credibility issues if allegations of improper conduct were made. The then minor Plaintiff and
other minor girls, some as young as 12 years old, were transported to Defendant’s Palm Beach
mansion by Defendant’s employees, agents, and/or assistants in order to provide Defendant with
“massages.”

12.  Many of the instances of illegal sexual conduct committed by Defendant were
perpetrated with the assistance, support, and facilitation of at least three assistants who helped
him orchestrate this child exploitation enterprise. These assistants would often arrange times for
underage girls to come to Defendant’s residence, transport or cause the transportation of
underage girls to Defendant’s residence, escort the underage girls to the massage room where
Defendant would be waiting or would enter shortly thereafter, urge the underage girls to remove
their clothes, deliver cash from Defendant to the underage girls and/or their procurers at the
conclusion of each “massage appointment,” and, upon information and belief, take nude
photographs and/or videos of the underage girls for Defendant with and/or without their

knowledge. Defendant would pay the procurer of each girl’s “appointment” hundreds of dollars.

Podhurst Orseck, P.A. L
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13.  Epstein designed this scheme to secure a private place in Defendant’s Palm Beach
mansion where only persons employed and invited by Epstein would be present, so as to reduce
the chance of detection of Defendant’s sexual abuse and prostitution as well as to make it more
difficult for the minor giris to flee the premises and/or to credibly report his actions to law
enforcement or other authorities. The girls were usually transported by his employees, agents,
and/or assistants or by a taxicab paid for by Defendant in order to make it difficult for the girls to
flee his mansion.

14.  Upon arrival at Defendant’s Palm Beach mansion, each underage victim would
generally be introduced to one of Defendant’s assistants, who would gather the girl’s personal
contact information. The minor girl would then be led up a flight of stairs to a room that
contained a massage table and a large shower. The staircase leading to the room was plastered
with nude photographs of young girls, including some photographs depicting twe or more young
girls engaged in lewd acts. Upon information and belief, Defendant, Jeffrey Epstein, had such
photographs in each of his six homes and/or on his computers.

I5. At times, if it was the girf’s first “massage” appointment, another female would
be in the room to “lead the way” until Defendant would have her leave. Generally, Defendant
would start his massage wearing only a small towel, which eventually would be removed.
Defendant and/or the other female would direct the girl to massage him, giving the minor girl
spectfic instructions as to where and how he wanted to be touched, and then direct her to remove
her clothing. He would then perform one or more lewd, lascivious, and sexual acts, including
masturbation, fondling the minor’s breasts and/or sexual organs, touching the minor’s vulva,
vagina, and/or anus with a vibrator and/or back massager and/or his finger(s) and/or his penis,
digitally penetrating her vagina, performing intercourse, oral sex, and/or anal sex, and/or

coercing or attempting to coerce the girl to engage in lewd acis and/or prostitution and/or

Podhurst Orseck, P.A. I
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enticing the then minor girl to engage in sexual acts with another female in Defendant’s
presence. The cxact degree of molestation and frequency with which the sexual exploitations
took place varied and is not yet completely known; however, Defendant committed such acts
regularly on a daily basis and, in most instances, several times a day. In order to facilitate the
daily exchanges of money for sexual assault and abuse, Defendant kept U.S. currency readily
available.

16.  Defendant, Epstein, traveled to his mansion in Palm Beach for the purpose of
luring minor girls to his mansion to sexually abuse and/or batter them. He used the telephone to
contact these minor girls for the purpose of coercing them into acts of prostitution and to enable
himself to commit sexual battery against them and/or acts of lewdness in their presence, and he
conspired with others, including assistants and/or his driver(s) and/or pilot(s), and his socialite
friend/partner, Ghislaine Maxwell, to further these acts and to avoid police detection.
Defendant’s systematic pattern of sexually exploitative behavior referred to in paragraph 10 and
described in paragraphs 11 ‘through the present paragraph occurred in all of Defendant’s
domestic and international residences and/or places of lodging and/or modes of transportation.

17.  Consistent with the foregoing plan and scheme, Defendant used his money,
wealth, and power to unduly and improperly manipulate and influence the then minor Plaintiff.
A vulnerable young girl, Plaintiff was working as a changing room assistant at The Mar-A-Lago
Club in Palm Beach making approximately $9 an hour when she was first hured into Defendant’s
sexually exploitative world. In or about the summer of 1998, when Plaintiff was merely fifteen
years old while attending to her duties ai Mar-A-Lago, Plaintift was recruited by Ghislaine
Maxwell, who lived, traveled, socialized, and worked with Defendant. Ms. Maxwell asked
Plaintiff if she was interested in learming massage therapy and earning a great deal of money

while learning the profession. Plaintiff’s father, who was a maintenance manager at The Mar-A-

Podhurst Orseck, P.A. \
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Lago Club, was not apprehensive because he felt comforted that an older woman had approached
Plaintiff with this opportunity. As a result, Plaintiff’s father dropped off Plaintiff at Defendant’s
mansion that same day. Ms. Maxwell met Plaintiff and her father outside of Defendant’s Palm
Beach mansion, where Ms. Maxwell assured the minor girl’s father that Ms. Maxwell would
provide transportation home for his teenaged daughter. Ghislaine Maxwell led Plaintiff up a
flight of stairs to a spa room with a shower and a massage table. Defendant was lying naked on
the massage table. Plaintiff was shocked, but, with no experience with massages, thought this
could be massage therapy protocol. Ms. Maxwell then took off her own shirt and left on her
underwear and started rubbing her breasts across Defendant’s body, impliedly showing Plaintiff
what she was expected to do. Ms. Maxwell then told Plaintiff to take off her clothes. The minor
girl was apprehensive about doing this, but, in fear, proceeded to follow Ms. Maxwell by
removing everything but her underwear. She was then ordered to remove her underwear and to
straddle Defendant. The encounter escalated, with Defendant and Ms. Maxwell sexually
assaulting, battering, exploiting, and abusing Plaintiff in various ways and in various locations,
including the steam room and shower. At the end of this sexually exploitive abuse, Defendant
and Ms. Maxwell giddily told Plaintiff to retum the following day and told her she had “lots of
potential.” Defendant paid Plaintiff hundreds of dollars, told her it was for two hours of work,
and directed one of his employees to drive her home.

8. Defendant and/or his procurers thereafter lured the then minor Plaintiff to his
Palm Beach mansion every day for the next two weeks in order to engage in a similar pattern of
sexual exploitation. Defendant and/or his procurers arranged at the end of each incident the
transportation and scheduling for the following day’s appointment. Additionally, Defendant
telephoned the minor Plaintiff himself and/or had Ms. Maxwell telephone Plaintiff to make

arrangements. Plaintiff was often times driven to and from Epstein’s mansion by Epstein

Podhurst Orseck, P.A. . 1
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himself or his driver. Alternatively, Defendant or Ms. Maxwell would arrange and pay for
Plaintiff’s transportation home by taxicab,

19.  During Plaintiff’s second incident of being sexually exploited and assaulted by
Defendant at Defendant’s Palm Beach mansiqn, Defendant askéd Plaintiff to quit her job at The
Mar-A-Lago Club and travel with him to earn much more money while learning the massage
profession, Thus, Plaintiff, an impressionable and vulnerable young girl of modest means, quit
her job as a changing room assistant, was lured by Defendant, and continued to be victimized by
Defendant, who immersed the minor Plaintiff into Defendant’s lewd and abusive lifestyle.
Under Defendant’s dominion and control, Defendant continuously “groomed” the minor
adolescent. Defendant’s daily routine required the minor Plaintiff to perform sexually on
Defendant multiple times per day and to provide Defendant massages mmultiple times per day.
Plaintiff had absolutely no say as to when, how many times, or what was done during each
sexual encounter, Qften, Plaintiff was joined by Ms. Maxwell, Ms. Maxwell’s assistant, and/or a
countless array of young women who would be brought to one of Defendant’s homes for the
sexual trysts and then be sexually exploited by Defendant.

20.  The first time that Defendant transported Plaintiff to another state in order to
engage in sexual acts with her occurred when she was merely fifteen years old and after only two
weeks of daily sexually abusive encounters with Defendant. Defendant used his private jet to
transport the minor Plaintiff to Manhattan, where he provided her with spending money and
accommodations with him at his mansion. From the time that Plaintiff was 15 vears old,
Defendant abused her to serve his every sexual whim, obtaining and purchasing passports and
whatever was needed for her to travel with him and/or for him. Defendant transported Plaintiff
in his private jet to locations that included Palm Beach, New York City, Santa Fe, Los Angeles,

San Francisco, St. Louis, and numerous other domestic destinations, as well as international

Podhurst Orseck, P.A. i
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destinations, including Europe, the Caribbean, and Africa. He provided accommodations with
him in order to have her available to him at all times wherever he went, includiné while
transporting the minor Plaintiff on his private jet. Each time they would travel to one of these
destinations, the same pattern of sexual abuse would occur, ofien with a vast array of aspiring
models, actresses, celebrities, and/or other females, including minors, from all over the world.
Upon information and belief, Defendant transported minor girls from Turkey, the Czech
Republic, Asia, and numerous other countries, many of whom spoke no English. To Plaintiff’s
knowledge, the only females specifically excluded from Defendant’s sexual escapades were
African- Americans.

21.  In addition to being continually exploited to satisfy Defendant’s every sexual
whim, Plaintiff was also required to be sexually exploited by Defendant’s adult male peers,
including royalty, politicians, academicians, businessmen, and/or other professional and personal
acquaintances. Whenever Defendant transported Plaintiff with him in his private jet to any
destination, Defendant would pay Plaintiff a flat rate per day while he and/or his above-
mentioned associates would sexually exploit and abuse minor Plaintiff.

22.  Most of these acts of abuse occurred during a time when Defendant knew that
Plaintiff was approximately 135, 16, and 17 years old, and, after years of daily sexual exploitation,
continued into her adulthcod. Despite Defendant’s stating shortly before Plaintiff’s sixteenth
birthday that he soon would have to trade her in because she was getting too old, Defendant
continued to sexually exploit Plaintiff until she fled at age 19. Defendant’s prediiection for
young girls was well known to those who regularly procured them for him and to his circle of
friends, On one of Defendant’s birthdays, a friend of Defendant sent him three 12-year-old girls
from France who spoke no English for Defendant to sexually exploit and abuse. After doing so,

they were sent back to France the next day.

Podhurst Orseck, P.A. i
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23.  Any assertions by Defendant that he was unaware of the age of the then minor
Plaintiff are belied by his own actions, and are rendered irrelevant by the provision of applicable
federal statutes concerning the sexual exploitation and abuse of a minor child. Defendant,
Jeffrey Epstein, at all times material to this cause of action, knew and should have known of
Plainfiff‘s age of minority. Defendant and Ms. Maxwell acknowledged and celebrated Plaintiff’s
16™ birthday. Defendant’s preference for underage girls was well-known to those who regularly
procured them for him.

24.  As previously stated in paragraph 14, Defendant displayed nude photographs of
underage girls throughout his homes in New York City, Palm Beach, Santa Fe, and the U.S.
Virgin Islands. Plaintiff, Jane Doe No. 102, saw photographs of naked young girls in each of
Defendant’s homes, including a photograph of herself naked at Defendant’s home in Paim
Beach. When she asked Defendant about it, he stated dismissively that he had naked photographs
of her in all of his homes.

25.  Upon information and belief, some of the photographs in Defendant’s possession
were taken with hidden cameras set up in his home in Palm Beach. On the day of his arrest,
police found two hidden cameras and photographs of underage girls on a computer in
Defendant’s home. Upon information and belief, Defendant may have taken lewd photographs
of Plaintiff, Jane Doe No. 102, with his hidden cameras and may have transported lewd
photographs of Plaintiff (among many other victims) to his other residences and elsewhere using
a facility or means of interstate and/or foreign commerce. In addition, while Plaintiff was a
minor teenager and upon Ms. Maxwell’s insistence after Ms. Maxwell rejected as inappropriate
photographs that Plaintiff presented of herself fully clothed, Ms. Maxwell photographed Plaintiff
naked in different sexually explicit positions. Ms. Maxwell then presented these nude

photographs of Plaintiff to Defendant as a birthday present for Defendant from Ms. Maxwell.

Podhurst Orseck, P.A. I
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Upon information and belief, one or more nude photographs of Plaintiff that were taken when
she was a minor were confiscated by the Palm Beach Sheriff’s Office during its execution of a
search warrant of Defendant’s Palm Beach mansion on October 20, 2005. Upon information
and belief, those photographs are still in the custody of law enforcement.

26. It is virtually impossible to calculate the exact number of times that Defendant
sexually exploited and abused Plaintiff. From the age of 15, Plaintiff was sexually exploited and
abused by Defendant on a daily basis and, most often, multiple times each day. While some of
the precise dates these acts occurred are unknown to Plaintiff, these dates are known to
Defendant, as he is reported to have kept a written log of each instance in which he engaged in
these lewd acts with then minor Plaintiff and others. Upon information and belief, these logs are
also in the custody of law enforcement.

27.  In or around September 2002, Defendant purchased a commercial round-trip
airline ticket, and provided a passport, U.S. currency, and accommodations for Plaintiff to fly to
Thailand. While thousands of miles away from Defendant on this extended trip alone for the
first time in more than four years, Plaintiff met, fell in love, and married a young man. She
escaped from Defendant’s abuse with the help and insistence of her new husband and, instead of
returning to Defendant, boarded a plane to Australia with one suitcase.

28. Since November 2002, Plaintiff has lived a modest life in Australia, while
maintaining lines of communication with her family and without contact with Defendant or any
of the people in his entourage. However, suddenly, in 2008, Plaintiff received numerous phone
calls from one of Defendant’s agents. During these phone calls to Plaintiff, he repeatedly asked
whether she knew anything about the civil cases against Defendant, whether she knew any of the
females who were proceeding with the civil suits, whether she was planning on filing suit,

whether she was communicating and/or cooperating with anyone against Defendant, and whether

10
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she would return to the United States to testify. Terrified by Defendant’s demonstrated ability to
track her down on her changed cell phone number halfway acros; the world, Plaintiff attempted
to reassure Defendant’s agent that she would remain quiet. During the course of one of these
phone calls from Defendant’s agents, Defendant himself spoke on the phone, continued to
question her intentions, and, upon being reassured by Plaintiff, thanked her for not getting
involved.

29.  Around January 2009, Plaintiff received a letter from tﬁe United States Attorney’s
Office for the Southern District of Florida, informing her of her potential civil claims against
Defendant under 18 US.C. § 2255. Plaintiff contacted undersigned counsel within days and
diligently and repeatedly pursued a good faith viable settlement of her claims against Defendant.
Unable to reach a settlement, this lawsuit followed.

30, As a result of these encounters with Defendant, Plaintiff, Jane Doe No. 102, has in
the past suffered, and will in the future coniinue to suffer, physical injury, pain and suffering,
emotional distress, psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation,
confusion, embarrassment, loss of educational opportunitics, loss of self-esteem, loss of dignity,
invasion of her privacy, separation f_‘rom her family, and other damages associated with
Defendant’s controlling and manipulating her on a daily basis for years into a perverse and
unhealthy way of life.

31. Defendant, Jeffrey Epstein, committed the above-referenced acts upon Plaintiff in
violation of federal statutes condemning the coercion and enticement of a minor to engage in
prostitution or sexual activity, travel with intent to engage in illicit sexual conduct, sex
trafficking of children, sexual exploitation of minor children, transport of visual depictions of a
minor engaging in sexually explicit conduct, transport of child pornography, child exploitation

enterprises, and other crimes, specifically including, but not limited to, those crimes designated
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in 18 U.S.C. § 2421, § 2422(a), § 2422(b), § 2423(a), § 2423(b), § 2423(e), § 2251, § 2252, §
2252A(a)(1), and § 2252A(g)(1).

32.  In June 2008, after investigations by the Palm Beach Police Department, the Palm
Beach State Attorney’s Office, the Federal Bureau of Investigation, and the United States
Attorney’s Office for the Southern District of Florida, Defendant, Jeffrey Epstein, entered pleas
of “guilty” to various Florida state crimes involving the solicitation of minors for prostitution and
the procurement of minors for the purposes of prostitution in the Fifieenth Judicial Circuit in
Palm Beach County, Florida, Defendant, Jeffrey Epstein, is in the same position as if he had
been tried and convicted of the sexual offenses committed against Plaintiff and, as such, must
admit lability unto Plaintiff, Jane Doe No. 102. Plaintiff hereby exclusively seeks civil remedies
pursuant to 18 U.S.C. § 2255.

COUNT ONE

{Cause of Action for Coercion and Enticement of Minor to Engage in Prostitution or
Sexual Activity pursuant to 18 U.S.C. § 2255 in Violation of 18 U.S.C. § 2422(b})

33, Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs [ through 32 above.

34.  Defendant, Jeffrey Epstein, used a facility or means of interstate and/or foreign
commerce to knowingly persuade, induce, entice, or coerce Jane Doe No. 102, when she was
under the age of 18 years, to engage in prostitution and/or sexual activity for which any person
can be charged with a criminal offense, or attempted to do so, pursuant to 18 U.5.C. § 2255 in
violation of 18 U.S.C. § 2422(h).

35, Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victimm of one or more offenses enumerated in
18 U.8.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,

pursuant to this Section of the United States Code.
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36.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical
and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and
psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to eam
income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2253, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as

this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right

by a jury.
COUNT TWO
{Cause of Action for Transportation of Minor thh Intent to Engage in Criminal Sexual
ivi 8.C. U.S.C. §2423(a

37.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

38. Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly transported then minor Plaintiff, Jane Doe
No. 102, in interstate and/or foreign commerce, with the intent that Plaintiff engage in
prostitution, or in any sexual activity for which any person can be charged with a criminal

offense, in violation 18 US.C. § 2423(a). As previously stated in paragraphs 20, 21, and 27,
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Defendant transported Plaintiff, Jane Doe No. 102, across state lines and across intematiorial
borders numerous times from the time that Plaintiff was merely 15 years old through adulthood
with the primary intent of sexually exploiting her.

39.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

40.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, Ioés of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unﬁcalthy way of life for a minor. The then minor Plaintiff
incurred medical and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional
medica! and psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the
capacity to earn income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are
permanent in nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future. |

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for ali damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actuzal and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as

this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right

by a jury.
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COUNT THREE

{Cause of Action for Travel with Intent to Enpage in Illicit Sexual Conduct pursuant to 18
U.S.C. § 2255 in Violation of 18 U.S.C. § 2423(b))

41.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

42, Upon information and belief, Defendant, Jeffrey Epstein, traveled in interstate
and/or foreign commerce with the intent to engage in illicit sexual conduct, as defined in 18
U.S.C. § 2423(f), with minor females, including the then minor Plaintiff, in violation of 18
U.S.C. § 2423(b).

43, Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

44.  As a direct and proximate result of the offenses enomerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue o suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medica}
and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and
psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to earn
income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,

Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without Iimitation,
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actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as

this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right

by a jury.

COUNT FOUR
Cause of Action for Coercion and Enticement to Engage in Prostitution or Sexual Activi

pursuant to 18 U.S.C. § 2255 in Violation of 18 U.S.C. § 2422(a))

45,  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

46, Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly persuaded, induced, enticed, and/or
coerced Jane Doe No. 102 to travel in interstate and/or foreign commerce to engage in
prostitution and/or sexual activity for which any person can be charged with a criminal offense,
or attempted to do so, pursuant to 18 U.S.C. § 2255 in violation of 18 U.S.C. § 2422(a).

47. Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant fo this Section of the United States Code,

48.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical
and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and

psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to earn
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income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as
this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right
by a jury.

COUNT FIVE

Cause of Action for Transportation with Intent to Engage in Criminal Sexual Activi

puysuant to 18 U.S.C. § 2255 in Violation of 18 U.8.C. § 2421)

49.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

50.  Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly transported, or attempted to transport,
Plaintiff, Jane Doe No. 102, in interstate and/or foreign commerce, with the intent that Plaintiff
engage in prostitution and/or in any sexual activity for which any person can be charged with a
criminal offense, in violation of 18 U.S.C. § 2421. As previously stated in paragraphs 20, 21,
and 27, Defendant transported Plaintiff, Jane Doe No. 102, across state lines and across
international borders numerous times from the time that Plaintiff was merely 15 years old
through adulthood with the primary intent of sexually exploiting her.

51 Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

52.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,

and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
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psychological and/or psychiatric frauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life for a minor. The then minor Plaintiff
incurred medical and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional
medical and psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the
capacity to earn income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are
permanent in natre, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as
this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right
by a jury.

COUNT SIX
(Cause of Action for Sexual Exploitation of Children pursuant to 18 U.8.C. § 2255 in

Yiolation of 18 U.S.C, § 2251)

53.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

54, Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly persuaded, induced, enticed, or coerced the
then minor Plaintiff to engage in sexually explicit conduct for the purpose of producing a visual
depiction of such conduct, in violation of 18 U.S.C. § 2251. As previously stated in paragraphs
14, 24, and 23, Defendant kept and displayed a myriad of nude photographs of underage girls
throughout his homes, including his homes in New York City, Palm Beach, Santa Fe, and the
U.8. Virgin Islands. Plaintiff, Jane Doe No. 102, saw photographs of naked young girls in each

of Defendant’s homes, including a photograph of herself naked at Defendant’s home in Palm
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Bcacﬁ. Upon information and belief, many of the photographs in the possession of Defendant
were taken with hidden cameras set up in his home in Palm Beach. On the day of his arrest,
police found two hidden cameras and photographs of underage girls on a computer in
Defendant’s home. Upon information and belief, Defendant, Jeffrey Epstein, may have taken
lewd photographs of Plaintiff, Jane Doe No. 102, with his hidden cameras and may have
transported lewd photographs of Plaintiff (among many other victims) to his other residences and
elsewhere using a facility or means of interstate and/or foreign commerce. Upon information
and belief, one or more nude photographs of Plaintiff that were taken when she was a minor were
confiscated by the Palm Beach Sheriff’s Office during its execution of a search warrant of
Defendant’s Palm Beach mansion on October 20, 2005. Upon information and belief, those
photographs are still in the custody of law enforcement.

55, Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.B.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

56.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C, § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical
and psychological cxpenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and

psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to eamn
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income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as

this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right

by a jury.

COUNT SEVEN

(Cause of Action for Transport of Visual Depiction of Minor Engaging in Sexually Explicit
Conduct pursuant to 18 U.S.C. § 2255 in Violation of 18 U.S.C. § 2252(a)(1))

57.  Plainiiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

58.  Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly mailed, transported, shipped, or sent via
computer and/or facsimile in or affecting interstate and/or foreign commerce gt least one visual
depiction of the minor Plaintiff engaging in sexually explicit conduct, in violation of 18 U.S.C. §
2252(a)(1). As previously stated in paragraphs 14, 24, and 25, Defendant displayed a myriad of
nude photographs of underage girls throughout his homes, including his homes in New York
City, Palm Beach, Santa Fe, and the US. Virgin Islands. Plaintiff, Jane Doe No. 102, saw
photographs of naked young girls in each of Defendant’s homes, including a photograph of
herself naked as a minor at Defendant’s home in Palm Beach. As previously stated in paragraph
24, Defendant told Plaintiff that he had photographs of her naked in all of his homes. Upon
information and belief, many of the photographs in the possession of Defendant were taken with
hidden cameras set up throughout his home in Palm Beach. On the day of his arrest, police
found two hidden cameras and nude photographs of underage girls on a computer in Defendant’s
home. Upon information and belief, Defendant, Jeffrey Epstein, may have taken lewd
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photographs of Plaintiff, Jane Doe No. 102, with his hidden cameras and may have transported
lewd photographs of Plaintiff (among many other victims) to his other residences and elsewhere
using a facility or means of interstate and/or foreign commerce. Upon information and belief,
one or more nude photographs of Plaintiff that were taken when she was a minor were
confiscated by the Palm Beach Sheriff’s Office during its execution of a search warrant of
Defendant’s Palm Beach mansion on October 20, 2005. Upon information and belief, those
photographs are still in the custody of law enforcement.

59.  As previously stated in paragraph 23, any assertions by Defendant that he was
unaware of the age of the then minor Plaintiff are belied by his actions and rendered irrelevant by
the provision of applicable federal and state statutes concerning the sexual exploitation and abuse
of a minor child. Defendant, Jeffrey Epstein, at all times material to this cause of action, knew
and should have known of Plaintiff’s age of minority. Defendant’s preference for underage girls
was well-known to those who regularly procured them for him.

60, Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

61.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C, § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, péin and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical

and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and
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psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to eamn
income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as
this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right
by a jury.

COUNT EIGHT

(Cause of Action for Transport of Child Pornography pursuant to 18 U.S.C, § 2255 in

Violation of 18 U.S.C, § 2252A(a)(1))

62.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by
reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above.

63, Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly mailed, transported, shipped, or sent via
computer and/or facsimile in or affecting interstate and/or foreign commerce child pornography
in violation of 18 U.S.C. § 2252A(a)(1).

64.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 USC. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

65.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,

separation from her family, and other damages associated with Defendant’s manipulating and
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leading her into a perverse and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical
and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and
psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to eam
income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.8.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as
this Court deems just and proper, and hercby demands trial by jury on all issues triable as of right
by a jury.

COUNT NINE

{Cause of Action for Engaging in a Child Expleitation Enterprise pursuant to 18 U.S.C. §
2255 in Violation of 18 U.S.C. § 2252A(g)}

66.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, hereby adopts, repeats, realleges, and incorporates by

reference the allegations contained in paragraphs 1 through 32 above and Counts One through
Eight above.

67.  Defendant, Jeffrey Epstein, knowingly engaged in a child exploitation enterprise,
as defined in 18 U.S.C. § 2252A(g)(2), in violation of 18 US.C. § 2252A(g)(1). As more fully
set forth above, Defendant engaged in actions that constitute countless violations of 18 US.C. §
1591 (sex trafficking of children), Chapter 110 (sexual exploitation of children in violation of 18
U.S.C. §§ 2251, 2252(a)(1), and 2252(A)(a)(1)), and Chapter 117 (transportation for illegal
sexual activity in violation of 18 U.S.C. §§ 2421, 2422, and 2423). As more fully set forth above
in paragraphs 9 through 32, Defendant’s actions involved countless victims and countless
separate incidents of sexual abuse, which he committed against minors, including Plaintiff, in

concert with at least three other persons.
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68.  Plaintiff, Jane Doe No. 102, was a victim of one or more offenses enumerated in
18 U.S.C. § 2255, and, as such, asserts a cause of action against Defendant, Jeffrey Epstein,
pursuant to this Section of the United States Code.

69.  As a direct and proximate result of the offenses enumerated in 18 U.S.C. § 2255
being committed against the then minor Plaintiff by Defendant, Plaintiff has in the past suffered,
and will in the future continue to suffer, physical injury, pain and suffering, emotional distress,
psychological and/or psychiatric trauma, mental anguish, humiliation, confusion, embarrassment,
loss of educational opportunities, loss of self-esteem, loss of dignity, invasion of her privacy,
separation from her family, and other damages assoctated with Defendant’s manipulating and
leading her into a peweﬁe and unhealthy way of life. The then minor Plaintiff incurred medical
and psychological expenses, and Plaintiff will in the future suffer additional medical and
psychological expenses. Plaintiff has suffered a loss of income, a loss of the capacity to earmn
income in the future, and a loss of the capacity to enjoy life. These injuries are permanent in
nature, and Plaintiff will continue to suffer these losses in the future.

WHEREFORE, Plaintiff, Jane Doe No. 102, demands judgment against Defendant,
Jeffrey Epstein, for all damages available under 18 U.S.C. § 2255, including, without limitation,
actual and compensatory damages, attorney’s fees, costs of suit, and such other further relief as
this Court deems just and proper, and hereby demands trial by jury on all issues triable as of right
by a jury.

Date: May 1, 2009
v Qraed i) ek

R@ge%-g’ Joifsyerg, Bar No. ‘0340\’895.616, e :

Katherine W, Ezell, Bar No. 114771

Podhurst Orseck, P.A.

25 West Flagler Street, Suite 800

Miami, Florida 33130

(305) 358-2800

(305) 358-2382 (fax)
riosefsberg@podhurst.com
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kezeli@podhurst.com

Attorneys for Plaintiff

DEMAND FOR JURY TRIAL

Plaintiff demands to have her case tried before a jury.

Robert C. Josef%erg, Bar No. 040856
Kathering W. Ezell, Bar No. 114771
Podhurst Orseck, P.A.

25 West Flagler Street, Suite 800
Miami, Florida 33130

(305) 358-2800

{308) 358-2382 (fax)
riosefsberg@podhurst.com

kezell@podhurst.com

Attorneys for Plaintiff
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Eriends in high places: Prince Andrew at a party in June
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Royal appointment: Ghislaine Maxwell and Jeffrey Epstein at Sandringham in 2000

Prince Andraw, Bill Clinton and Donald Trump are among his closest friends. He is on first name ferms with the Hollywood
glitterati and boasts a portfolio of mansions stretching from New Mexico to New York.

There are few more glamorous or influential figures than financier Jeffrey Epstein: billionaire, polymath and noted charitable
donor who makes his money managing the multi-billion dellar financial portfolios of a wealthy elite.

But the greying 54-year-old will soon be swapping his sea views and Manhattan skylines for the harsher surroundings of a
US prison cell.

After two years of investigation, claim and counterclaim, Epstein is about to plead guilty to a charge of soliciting underage
girls for sex and is likely to spend 15 months behind bars.

It is an astonishing fall from grace, and will be endlessly distressing to a man who prides himself on his academic briliiance
and artistic taste as much as his ability to generate cash.

He is not the only one to be concerned, however; for all his love of privacy, Epstein had made it his business to spend time
with many of the best-known people on the planet.

As a friend of Prince Andrew, he has stayed for a weekend party at Sandringham, the Queen's Norfolk home, and was a
guest at the Queen's birthday party in 2000 in Windsor.

in 2001 he holidayed with the Prince in Thailand, when Andrew was photographed surrounded by topless women on a
yacht.

Read more...

+ Lineker's new love ... and her ex who isn't in the same league
« Love rat MP's first wife: | remember skivvying for the man who only loved politics

As the tawdry details of Epstein's private life trickle out, his courtiers and admirers ? the people who are familiar with his
mansions and the ceaseless parade of young women in attendance 7 are coming under ever closer scrutiny.

And now one of those who witnessed Epstein's louche existence at first hand has revealed what life was like inside his
sordid world ? and her story provides a disturbing portrait of sickening seduction and the power of money.

http://www.mailonsunday.co.uk/femail/article-483401/Prince-Andrews-friend-Ghislaine-... ~ 9/15/2010
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Johanna Sjoberg, a church-going, all-American brunette, was recruited six years ago into Epstein’s household as an
occasional home help, and was induced to perform demeaning sexual services,

She has never before spoken about the bizarre five-year friendship with the financier 7 or an episode in which she claims
she was groped by Prince Andrew, fourth in line to the throne.

But with Epstein finally admitting that the sensational accusations against him are true after all, Johanna's life within the
Epstein camp is returning to haunt her,

Although 21 at the time and a consenting adult, she feels she was preyed upon all the same.

"| was groomed for it," she says. "l made a pact with the devil in exchange for excitement and glamour. | was only a coliege
student. | was hard-up and foolish.”

Johanna was from a loving, church-going family in Maine, and was studying psychology at Attantic College in Palm Beach.
She hoped to become a family therapist.

She had no reason to be suspicious when a handsome brunette in sports gear approached her as she sat on a bench on
campus one day. That was in February 2001 and the stranger, whom she later discovered was Ghistaine Maxwell 7
daughter of the late, disgraced Robert Maxwell ? had an unusual proposition: in return for $20 an hour, she was fo answer
the phones and serve occasional drinks at Epstein’s home.

She recalis: "l thought, what a great opportunity! It seemed pretty easy. | felt as if | had fallen into a pot of gold. Ali my
friends were jealous of me for getting such a great job."

Johanna's first visit to Epstein's pink mansion involved nothing more than running errands for printer cartridges and science
magazines, but her second trip brought a surprising question,

“Ghislaine asked me, 'Do you want to make $100 rubbing feet? | said | would iove to do that."

Impressed with Jeffrey's knowledge of psychology ? one of her college subjects ? Johanna had already warmed to her new
employer, and was further impressed when he and a female friend showed her the basics of massage.

"It was fun,* she says. "Really, though, | was being groomed. | really liked him, and | didn't get any sexual vibes from him. |
viewed him as a great uncle who wanted me to be happy.”

Johanna must have learned well, because the frisndship and ihe opportunities grew rapidly. First, at Easter 2001, there
was a trip to his seven-storey townhouse in New York, and her first brush with royaity.

She recalis: "Prince Andrew was there and Ghislaine and a couple of other girls my age. Andrew was very charming. |
didn't know exactly who he was but felt that | knew him. She (Ghislaine) came down with a present for him ? a latex puppet
of him from Spitting image.

"The room was very large, considering it was Manhattan. It was on East 71, with four floors. It was beautiful, like a museum,
with relics from thousands of years BC. There were huge paintings.

“t didn't grow up poor, but | realised there was more money there than | could ever have imagined.

“We had a picture taken. Virginia, another girl there, sat on a chair and had the puppet on her lap. Andrew sat on another
chair, | sat on his lap ? and he put his hand on my breast. Ghislaine put the puppet's hand on Virginia's breast, then Andrew
put his hand on mine. it was a great joke. Everybody laughed. Ghislaine made a lot of sexual jokes," says Johanna. "She
had a very dirty sense of humour.

“There were pictures of her and Jeffrey and the Pope, and her and Jeffrey and Castro, and her and Jeffrey and Clinton.”

I the groping incident was shrugged off as a joke, it was in New York that Johanna got the first indications of something
more seriously amiss.

"While | was in New York, Jeffrey asked me to do the nipple thing. He asked me to touch his nipples during the massage. |
was shocked. | said, '| am not doing this. I'm done. And | walked out of the room. He couldn't believe i refused. No one eise
had ever done that."

!
Despite her refusal, she was invited to spend time on Epstein's private island in the British Virgin islands where, she was
warned by Jeffrey, that there would be "sex stuff* going on.

Says Johanna: " thought | was going to the island to do massage. 1 thought | would probably get paid. | was doing one or
two a day, mostly for him, but sometimes for Ghislaine. She wasn't very picky, but he [Epstein] kept dictating what he
wanted. She would be naked under a towei during the massage. There was no suggestion from her of anything untoward
duwring the massages.”

http://www.mailonsunday.co.uk/femail/article-483401/Prince-Andrews-friend-Ghislaine-...  9/15/2010
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The trip seemed like paradise to Johanna. She says: "The island was incredible, with four wheelers fo drive around in and
this beautiful living room area with a great projector TV screen.

“We were alt watching movies together af night but net porn ? Jeffrey isn't into that. it felf like a fairy tale and they were
great fun to be around.

"I do remember him and her jumping off the dock naked, swimming.

“| thought it was normal for them, they were very free people. | would not do it with people around, but it was normal for
them."

During the break, Johanna got an idea of the kind of circles Epstein usually moved in.

I would be massaging him and he'd be on the phone and then hang up and say, 'oh, that was Cate Blanchett, or 'l was on
a plane with Clinton.' Clinton is definitely a friend of his.

"He'd say, 'l was hanging out with Leo diCaprio and Bruce Willis'."

Then she adds: "I met one maior TV personality who said, "What's the deal with the girls going out to find other girls? He
told Johanna that he had heard that girls were being paid $200 a time to introduce their teenage friends to Epstein.

But at the time, whether through innocence or naivety, Johanna didn't understand. Only when the police came asking
questions last year did it dawn on her what the TV star might have meant, Police documents reveal that Epstein was
investigated for almost a year after a 2005 complaint that a 14-year-old girl had partially stripped for Epstein and given him
a massage and other services in exchange for $300.

A number of young women have claimed the financier interfered with them sexually. One young woman, Haley Robson,
who unwisely described herself as "like a Heidi Fleiss" {the notorious Hollywood madam) admitted helping find teenage
girls for Epstein.

Details of the investigation have gripped all sections of American soclety.

Police arranged for dustbin men to set aside Epstein's bags for a series of "trash pulls”. Searches of the Palm Beach
mansion found the staircase lined with photos of naked girls. There were hidden cameras and pictures of teenage girls on a
computer.

The charge against him is serious. It is understood that without a plea bargain, he would be facing sentences often o 15
years.

Johanna fold The Mail on Sunday how Epstein paid her college fees, made the down payment on her house, and paid for
her to frain as a hairdresser and as a masseuse, Eventually she gave in to his demands and the massages became more
sexual in nature.

Johanna was, of course, a consenting adult and, aithough questioned by the Florida police, insists that she had no
knowledge of what took place with other girls.

As she puts it: "All the stuff that was going on with the massages, no one ever talked about it. You wouldn't know coming to
the house. The police reports paint a picture that it was a big orgy all the time, but it wasn’t.”

Johanna has faced no charges and played no part in the prosecution of Epstein. She says the allegations against Epstein
came as a surprise fo her.

"When ali the stories started coming out and the police questioned me whether or not | had known about any invoivement
with underaged girls, | said definitely not, [ was never aware of that. | gave him the benefit of the doubt.

"Jeffrey asked me if anybody had asked me questions about it, and | said yes. | asked Jeffrey if it was true he had had sex

with underage girts. He said, 'Yes, but | didn't know about their age. They lied about it
But what of Ghislaine Maxwell, the woman who infroduced Johanna fo Epstein?
“Ghislaine was quite motherly," says Johanna.

"She calied alf us kids, 'my childrer’. She was someocne | very much respected and wanted to learn from. She carried
herself in a special way. She is a very big personality. Ghislaine was very interesting."

She was also 7 and Johanna was in no doubt about this ? at the heart of Epstein's life.

There is no suggestion that Ghislaine was aware that some of the girls were underage, or aware of Jeffrey's sexual
requests.

http:/fwww.mailonsunday.co.uk/femail/article-483401/Prince-Andrews-friend-Ghislaine-... ~ 9/15/2010
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Johanna last saw Ghislaine in January 2006,
inevitably, as time went on, the glamour of Epstein's world started to fade for Johanna.

She says: "There wasn't an epiphany moment. | just began to feel deceived, as if | were part of a master plan | didn't know
about.

"It was when Jeffrey became more aggressive with me, trying to pressure me to do sexual things to him, that things turned
sour.

"He offered me money. | got $200 for a massage, and he gave me an extra $100 to do other things.

"] felt it wasn't right, but a college kid needs money and 1 really liked him, | admired him and | respected him because [ felt
llke he respected me. "I had kept the sex stuff a secret, though everyone around me thought it was kind of kinky to get a
massage at nine at night.

"| just told peaple he's an old man -? that | just massage his feet. | kept it secret. | told my parents he was like my uncle.

"He was, but | didn't want anyone to know he was a dirty ofd man. | knew because he would talk to me about what he
wanted other girls to do to him, what he wanted me to do.

“There were many years when | really liked these people. But now | feel angry and used.
"Sure, | had a good time. But | also think it damaged me a bit."
Epstein's spokesman, Howard Rubenstein, said his client wouid have no comment.

A spokeswoman for Prince Andrew said: "We have no comment.”
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Stupid girl.
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Strange how the cockroaches come out of the woodwork at the right time. | doubt that Ms Sjoberg complained too loudly
during the time she spent benefitting from the life style she now condemns.

However, the story, of which there is so much evidence from these and from others, shows just how appallingly many of the
super-rich abuse thelr meney and priviiege.
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Sounds like she's a bit miffed that it was not as lucrative in the long term as she might have hoped for.
- Mick B, Essex, 23/9/2007 08:15
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Epstein, and the playboy Prince ‘have no comment' [ wonder why? Might be interesting fo learn their story.
- Thai, Manchester, 23/9/2007 07:11
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Wouldn't it be nice if Prince thingy volunteered to do time too - keep his mate company.
- Geoff, Birmingham UK, 23/9/2007 05:41
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_..-..-...u-.-.-um‘...—n-......«--_.........--.-..u»....u-.-..................-—.—---w«-—-—-»......_—.....m_._..,..._.

PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page:
Incident Report

e e i e i T i U

W M s e e e me e e

1-05-000368 {(Continued)

0 Misc. ID$ . .

MO/Crime Spec?

Hair Length

Eye Color

Complexion .

Build

Speech .

Coat

Pants ,

RBody Marks #1

Body Marks #3

Status . . . . : STILL SUSPECT
Additional UCR?:

INFORMATION - # 2 #+
KELLEN, SARAH LYNNELLE

USPECT/ARRESTEE
1-05~000368 Prompt valid in:
358 BL BRILLO WY

PALM BRACH, FL 000033480

5/25/1979 25 Maximum Age
Occupation .
Home Phone No.
Race

Minimum Helght
Maximum Height
Misc. ID# . .
MO/Crime Spec?
Hair Length
Eye Color
Complexion . .
Build -
Speech

Coat

Pants . .
Body Marks #1
Body Marks #3
Status . . . . : STILL SUSPECT
Additional UCR?:

: 25
: PERSONAL ASST/EPSTEIN
: 561./000-0000
: White
: 0
0

241534676 HA
561/000-0000
Female

)

0

USPECT/ARRESTEE INFORMATION - §# 3 #+
1-05-000368 Prompt valid in: EPSTBIN, JEFFREY
358 EL BRILLO WY

PALM BEACH, FL 000033480

1/20/1953 52 Maximum Age 52
Occupation
E123425530200 PFL Home Phone No.
Race . . . . ¢ White
: Male Minimum Helght 0
4] Maximum Height : ©
0 Migc. IDE :

MO/Crime Spec?
Hair Length
Eye Color
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Date: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 3

Time: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301rL,
se No. . . . : 1-05-0001368 {Continued)

3lagses . . . . Complexion . :

Pacial Hair | . Buila . ., . . .

feeth . . . | : Speech . . . , .

Iat e e e . Coat . , . . .

shirt . ., . Pants . . |, . .

thoes . . . . : Body Marks #1

lody Marks #2 Body Marks #3

lody Marks #4 Status . . . . : STILL SUSPRCT

wrest Case No.: Additional UCR?:

LA R ELE X TR V I [l T I M I N F O R M A T I 0 N - # 1 *****************#**

‘ase Number . : 1-05-000368

rompt valid in:
treet Number
ity . . .

irth Date/Age Employer? . . ;

coupation . . Oper Lic No. . :
ome Phone No. _ Race . . : White
BX . . . . ., ! Pemale Height . . . . : ¢
gight . . . . : 0 Mise., ID#E ., . .

2 On Look Out?: Other Phone Nbr:

ictim Type . : JUVENILE Residency Type :

ssidency Sts File Charges . :

in Identify . : Vietim Sobriety:

1jury Bxtent Injury Type 1
S wy Type 2 Hospital I . ;
oo Treatment Fhys First Name:

rys Last Name !

Fhh kR itdhhdd Vv I oTT M INVWF ORM ATTI O N - # 2 ********************
8@ Number . : 1-05-000368 Prompt valid in: '
reat Number

Y . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480

rth Date/Age : 18 Employer? . :

cupation . . Oper Lic¢ No, . ;

me Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

X . . . . . : Female Height . . . : 0

ight . . . ., : 0 Misc., ID{ . . .

on Look Out?: Other Phone Nbr. 561/000-0600
ctim Type . ! ADULT Regidency Type :

gidency 8ts File Charges . ;:

1 Identify . . Victim Sobriety:

jury Extent Injury Type 1

jury Type 2 Hogpital ID , .

i1 Treatment Phys First Name:

/8 Last Name

"

"

rAkR N ARFAANKRR VG T OO T M INFORMATTIO N - # 03 FhhhkrbhthdAhrhdhthd
‘e Number . : 1-05-D00368 Prompt wvalid in:
‘eet Number

Y o« .. . P EACH, FL 000033480
th Date/Age : 16 Employer? . .
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ate: 7/18/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page:

ime: 15:01:37 Incident Report Program: CMsaolL
nge No. . . . : 1-05-000368 {Continued)
coupation . . Oper Lic No. :

ome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

B . . . . . : Female Height . . . . : 0

2ight . . . : 0 Misc. ID# . .

s On Look Out?: Other Phone Nbr: 561/000-0000

Letim Type . : JUVENILE Residency Type :

:gidency Sts File Charges . :

an Identify . ; Victim Sobriety:

1jury Extent : Injury Type 1

jury Type 2 Hogpital ITD . :

3d Treatment Phys PFirst Name:

1wys Last Name

LYY

skkkkdkkkdk Akt VI CT I M INFORMBAMTION -~ # 4 *hkhhdkhbrhhrthhrhdss
ige Number . : 1-05-000368 Prompt valid in:
reet Number :
LY . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480
rth Date/Age : “17 Employer? . . :
reupation . . Oper Lic No. . :
me Phone No. : 561/000 0000 Race . . , . . : White
e e . : Female Height . . . . : 0
ight . . . . : 0 Misc. ID¥ . .
Ot Look Ouk?: Other Phone Nbr: 561/000-0000
ctim Type . : JUVENILE Reasidency Type :
gidency Sts File Charges . :
. ldentify . : Victim Sobriety:
‘yury Extent Injury Type 1 :
jury Type 2 : Hospital ID . :
d Treatment Phys First Name:

Y& Last Name :
khkEkhkkrkrkk VY I C T I M INFORMAMTI ON - #5 sdfdhhkhihhhhrhdderds

se Number . : 1-05-000368 Prompt valid in: AR,

reet Number

Ly - . . . . PALM BEACH, FL 000033480

reh Date/age : <D 15 Employer? :

Tupacion . : Oper Lic No. :

ne Phone NMo. : 561/000-0000 Race . .o : White

Z . . . . : Female Height e

Lght R Mige. IDE . .

On Look Cut?: Other Phone Nbr: 561/000-0000
:tim Type . : ADULT Residency Type

sidency Sts File Charges .

3 Identify . : Victim Sobriety:

jury Extent : Injury Type 1 :

iury Type 2 Hospital ID . :

I Treatment : Phys First Name:

‘s Last Name : ‘

Fhhddkhkkkdd G T OO IiMm INP OQORMATTITO N - # G *rE T hhk Tk bk A A VA A b E L
i@ Number . : 1-05-000368

ot valid in: —
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ate: 7/18/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 5

‘ime: 15:01:37 Incident Report Program: OMS301L
w.a No. . . . : 1-05-000368 {Continued)
treet Numbey

ity . : PALM BEACH, FL 000033480

irth Date/Age : 16 Employer?

ceupation . . Oper Lic No. :

ome Phone No. : 561/000-0000 Race ., . . . , : White

eX . . . . . : Pemale Height . . . . : 0

aight . , . o Misc. ID# . :

2 On Look Out? Other Phone Nbr 561/000-0000

ietim Type . : JUVENILE Regidency Type :

agidency Sts File Charges

an Identify . : Viectim Sobriety:

1jury BExtent Injury Type 1

1jury Type 2 Hospital ID .

2d Treatment Phys First Name:

wys Last Name :

Pk Rk kkAhkrkr W ¥ O P T M I NFO EMA TION - # Fokhk Ak hkk kAR kb hkkdhn
ise Number . : 1-05-000368 Frompt valid in: YRR
:reet Number :

£y . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480

.rth Date/Age : WiNINGEGGNGNS 17 Employer?

wwupation . . Oper Lic No. :

yme Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

4 .« « . i Female Height . . . . ; ©

lght .. 0 Misc, ID# .

° a hook Out° Other Phone Nbr 561/000-0000

..im Type . : JUVENILE Residency Type :

sidency 8ts File Charges

n Identify . : Victim Sobriety:

jury Extent Injury Type 1

jury Type 2 Hospital ID

d Treatment Phys First Name:

ve Last Name me
hkhderddwbdkt VT O P IM INFOR MATION - # B thkkkdhkddhdhhkhdhhhkirsh

se Number . : 1-05-000368 Prompt valid in: SN

reet Number

ty . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480
rth Date/Age : NS ic Employex?
cupation . . : Oper Lic No., . :
ne Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

e e Female Height . . . . : ©
ight o : 0 Mise. ID# . . :

On Look Out° Cther Phone Nbr: 561/000-0000
ctim Type . : JUVENILE Regidency Type :
sidency Sts File Charges .

1 Identify . Victim Sobriety:
jury Extent Injury Type 1
jury Type 2 : Hospital ID
1 Treatment : Phys First Name:

/8 Last Name :

*AkkhkEhE VYV T CT I M INFORMATION - §§ 9 *dnchrbrhhrbhrrbosdhn
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ate: 7/18/086 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 6

Yime: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301L
wge No. . . . : 1-0%-000368 {Continued)

‘ase Number . : 1-65-000368 Prompt valid in:

treat MNumber

ity . : PALM BEACH, FL 0000633480

irth Date/Age : N 7 Employer?

ceupation . . : Oper Lic No.

ome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . : White

ax -+ « . : Female Height . . . . : 0

91ght . - 0 Misc. ID# . . :

e On Look Out? Other Phone Nbxr: 561/000-0000

ictim Type . : JUVENILE Residency Type

egidency Sts File Charges

an Identify . : Victim Sobriety:

1jury BExtent Injury Type 1

Vjury Type 2 Hospital ID

xd Treatment : Phys First Name:

1ys Last Name :

Fkkrdbikikdtr Y I ¢TI M INTPFE ORFRMATT O N - # 10 Akkdrhrkhhrhhhrdhkii
ise Number . : 1-05-000368 . .

ompt valid in: Sy

reet Number

Ly oL L . . ¢ PALM BEACH, FL 000033480

rth Date/Age : S 17 Employer?

rcupation . . Cper Lic No. H

me ?hone No. : 5617/000-0000 Race . . . . . : White
. . : Female Height . . . . : ©

J'J.k;ht ..t 0 Misc. ID$ . .

Oon Look Out? Other Phone Nbr: 561/000-0000
ctim Type . : JUVENILE Residency Type :
sidency Sts File Charges
n Identify . : Victim Sobriety:
jury Extent : Injury Type 1
jury Type 2 Hospital ID
d Treatment Phys Pirst Name:
ys Lagt Name :

kkkkEERK*RAREY VI O T I M INFORMAMTION - $ 11 %hksdhdhdbrhahddhhddodt

se Number . : 1-05-000368 Prompt valid in: R

reet Number

¥ . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480
tth Date/Age : W 15 Employer?

supation .. Oper Lic No. :

ne Phone No. : 381/000-0000 Race . . . . . : White

< .+« « . : Female Helght e

Lght .. 0 Misc. ID$ . :

On Look Out’ Other Phone Nbr: 561/000-0000
:tim Type . : ADULT Residency Type :

sidency Sts ¢ File Charges

t Identify . victim Sobriety:

ury Extent Injury Type 1

ury Type 2 : Hospital ID

Treatment : Phys First Name:
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date: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 7

Time: 15:0L:37% Incident Report Program: CMS301L
cage No. . . . : 1-05-000368 (Continued)
*hye Last Name
tkakkrkk Rk AL R VT O T I M INFORMAMTION - # 12 *kthbkrhdtdhrrrhhdds
Jase Number . : 1~05-000368 Prompt valid in: + S
itreet Number _
.1ty . : PALM BEACH, FL 000033480
iirth Date/Age : o s Employer? . . :
Jccupation . . Oper Lic No. . :
fome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White
|x . . . . . : Pemale Height . . . . : 0
feight . . : O Misc. ID# . .
e On Look Out?: Other Phone Nbr: 561/000-0000
ictim Type . : ADULT Regidency Type :

esidency Sts File Charges :

an Identify . : Victim Sobriety:

njury Bxtent Injury Type 1

njury Type 2 Hogpital ID ., :

ed Treatment Phys First Name:

hys Last Name :

hhkkrkkkkkxktx Y I OTIM INFORMATION - # 13 *FRFFhAhhkkr AR bh A bRk
ase Number . : 1-05-000368 Prompt wvalid in:

treet Number :

ity . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480

irth Date/Age : RGNS 16 Employer? . . :
£ pation . . : Oper Lic No. . :
‘yme Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

g% . . . . . : Female Height . . .o 0

gdght . . . . : 0O Misc. ID# . . :

: On Look Out?: Other Phone Nbr: 561/000-0000

ictim Type . : JUVENILE Residency Type :

:sidency Sts File Charges . :

in Identify : Victim Sobriety:

jury Extent Injury Type 1 :

ijury Type 2 Hespital ID :

d Treatment Phys First Name:

iye Last Name :

kkhkkkkekktt VT CTIM I NPFPORMA TION - # 14 *hkdkrkhkEibdhhrhdhdt i i
se Number : 1-05-000368 Prompt valid in:

reet Number

ty . . . . . : PALM BEACH, FL 000033480

rth Date/Age : NN 1 Employer? . . :

cupation . . : Oper Lic No. :

me Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

X . . . . i Female Height R ¢

lght R Mige. IDE . .

On Look Qut?: Cther Phone Wbr: 561/000-0000

ctim Type . : JUVENILE Residency Type :

sidency Sts File Charges . :

n Identify . : Victim Sobriety:

ity Extent Injury Type 1
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Date: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 8

Time: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301I,
vagse No. . ... : 1-05-000368 {Continued)
Injury Type 2 Hospital ID
Med Treatment Phys Pirst Name:
Phys Last Name :
FheEhEkkhddkdr Y T O T M INFORMATION - # 1S *rhE AR IR R AR RNk AL E A ®
Case Number . : 1-05-000368 Prompt valid in: “
Ftreet Number
“ity . . ¢ PALM BEACH, FL 000033480
3irth Date/Age : — .o Employer? . . :
Jecupation . . Oper Lic No. :
iome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White
j@éx . . . . . : Female Height . . . , : o
tleight . . . . : 0 Misc. ID$ . . ;
le On Look Out?: Other Phone Nbr: 561/0006-0000
"ictim Type . : ADULT Regidency Type :
.esidency Sts File Charges . :
‘an Identify . : Vietim Sobriety:
njury Extent : Injury Type 1
njury Type 2 Hogpital ID
ed Treatment Phys First Name:
hys Last Name :
wkdkkkkdhkthir 7 I CTz% M INFO EMA TZI ON - # 18 TRk bk hhdhdhdd hin
ase Number . : 1-05-000368 Prompt valid in:
treet Number
i f . .+ . . . : PALM BEACH, FL 000033480
‘wzth Date/Age : «ij ™ 17 Employer?
oupation . . e Oper Liec No.
me Phone No. : 5§1/000-0000 Race . . . . . : White
B, . . . . . : Female Height . . . . : ¢
pight . . .o 0 Misc., ID# . .
» On Look Out?: Other Phone Nbr: 561/000-0000
-ctim Type . : JUVENILE Regidency Type :
isidency 8Sts File Charges . :
i Identify . Victim Sobriety:
rjury Extent Injury Type 1
Jury Type 2 Hospital ID
d Treatment : Phys First Name:

ys Last Name

AR REXAERRXSY VL O T I M INPFPORMATION - # 17 Fx & o ok e e dodek kK Kk
se Numbér . : 1-05-000368 Prompt valid in: &
reet Number

£y - . . . . : PALM BEACH, FL 000033480

rth Date/Age : m 16 Employer?

capation . . Oper Lic No, :

me Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

. - v « . : Pemale Helght e e .t 0

1ght .. 0 Misc. ID# . . .

On Laok Out‘-’ Other Phone Nbr: 561/000-0000
tim Type . : JUVENILE Residency Type :

“*dency Sts File Charges



__...‘_—u—_.....-....-....._._-.-........-u.--...-.---u-....-......-..-'-,.-......................-».4-—_“...-‘M--..u_—_.mu....__,___,_h___‘_'___-_

Date: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page:

Time: 15%:01:37 Incident Report Program: CMSBOEL
.se No. . . 1 1-05-000368 {Continued)

Can Identify .o Viectim Sobriety:

Injury Extent : Injury Type 1

Injury Type 2 Hospital ID . :

ved Treatment Phys First Name:

Phys Last Name :

thdxkAkkr O T H B R PERSON INFORMAMTION -~ 8 7 sdadhnisn
lage Number . : 1-05-000368 Last Name :

itreet Number

:H:y.. B ) ] )

iirth Date/Age : 14 Employer?

)ccupation . . : STUDENT Oper Lic No. :

{ome Phone No. Race . . . . . : White

ex . . . ., ., : Female Height . . . . : 0

'might . . . 0 Pergon Type . : OTHER PERSON

ther Phone Nbr

*hAdkEkikE O T HER PERSBSOCN INFORMAMTION - # 2 *kshknssn
ase Numbey ., : 1-05-000368 Last Name ., . : MARCINKOVA, NADA

treet Number : 358 EL BRILLO WY

1ty .. : PALM BEACH, FL 000033480

irth Date/Age : 2/21/198% 19 Employer? :

coupation . . Oper Lic No. . : M625620855610 FL

ome Phone No. : Race . . . . , : White

2 . . . . . : Female Height . . . . : 510
¢ Tht . . ., o Person Type . : OTHER PERSON
ww@y Phone Nbr

thkkkEikk O T HE R PBRSON INFORMATION - §# 3 *fkwdhkrdn
13e Number 1-05-000368 Last Name :

:reet Number

Ly oL : ‘

xth Date/Age t 35 Employer?

wupation : Oper Tio No. :

me Phone No. Race . . . . . : White

= .+ . . : Female Height . . , . : 0

1ght .. o Person Type . : OTHER PERSON

her FPhene Nbx 561/330-0400 _

kEkkkky O T HER PERSON I NFORM A TION - $# 4 sxxxkenxk
se Number ., : 1-05-000368 Last Name

reet Number _

ty . . - A —————

tth Date/Age : 37 Emplover?

cupation : PAINTER Cper Lic No. :

ne Phone No. Race . . . . . : White

% . . . . : Male Height . . . ., : ¢

Lght ¢ Person Type . : OTHER PERSON

ler Phone Nbr:

PEkkkdx O T H E R PERSON INFORMATION - # 5 #sxsaxdssn

32 Number . : 1-05-000368 Last Name . . : BACK, KATHY
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rate: 7/1%/08 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Pagea: 1o

ime: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301L
e No. . . . : 1-08-000368 {Continued)
treet Number

ity - :

irth Date/Age : 0/00/0000 0 Employer?

ccupation . . : FAMILY THERAPIST Oper Lic No.

ome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

ex + +« . . : Pemale Height . . . . : 0

elght SN 0 Person Type . : OTHER PERSON

ther Phone Nbr 561/000-0800

‘ *#*¥EMPLOYER INFORMATION**+
ase Number . : 1-05-000368
nployer Name : PRC DIVISON OF YOUTH AFFAIRS
idress . . : 4200 N AUSTRALIAN AV
ity/State/Zip : WEST PALM BEACH, FL 33407
1one Number . : 561/840-4540

thkkkkie 3T HE R PERSON INFORMATION « § 6 *edthdtnn
1g8e Number . : 1-05-000368 Lagt Name :

yeet Number -

LY o0 . oL

rth Date/Age : NN 16 Employer? .

:xcupation . . : STUDENT Oper Lic No. :

me Phone No. Race . . . , . : White

X - - .yt Male Height . . . . : 0

dght . . . . : 0 Person Type . : OTHER PERSON

¥ Phone Nbr:

***EMPLOYER INFORMATTION® %+

se Number . : 1-05-000368 Bmployer Name : SRS

dress . e

ty/State/Zip : AR

one Number . :

*htkkddkk O T HER PERSON INFORMATIOQON - # 7 #kdtxadkkns
se Number 1-05-0090368 Last Name . . :

reet Numbexr

bty - .0 L.

rth bDate/Age : 6/00/0000 © Employer?

Jupation . . Oper Lic No.

ne Phone No. : »iNNGTS Race . . . , . : White

4 c . . .t Male Height . . . . : ¢

Lght T ¢ Person Type . : OTHER PERSON

ier Phone Nbr:

tEkEkEAFY O T H E R PERSBSON INFORMATION - 8 8 *skktshnsns
i@ Number . : 1-05-000368 Last Name :

reet Number TN

Y ooo- . . illl".l..ﬂll!ll.lﬂl‘lﬂllr
‘th bate/Age : 0/00/0000 ¢ Employer?

wupation . . Oper Lic No.
1@ Phone No. :«iiliiiNN—"" Race

: Female Heighé . : L 0
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date: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 11

Time: 15:01:37 Incident Report Program: CM83011,
g NO. . . . : 1-05-000368 {Continued)
teight A Person Type . : OTHER PERSON

Yher Phone Nbr:

kkkdkdkkk ) T HE R FERSON INFORMATION - § 9 *axxndtan
‘ase Number . : 1-05-000368 Lagt Name . .

itreet Number .

Hty ... L rl

dxth Date/Age : quiiiiiime: 1s Employer? . . :

ceupation . . Oper Lic No. . : .
ome Phone No. : 561/000-0000 Race . . . . . : White

ex .’'. . . . ; Female Height . . : 0

eight Person Type . : OTHER PERSON

e - o« .« ¢ D0
ther Phone Nbr: 561/000-0000

FHRARKEANKAKIhRRRREXAKGHEXYY NARRAT I V B R S S L L T T L T L T TP

riginal Report LO  Reported By: PAGAN, MICHELE D. a/20/05
Entered By.: OREGERO, LAURA D. 9/20/05

On 03/14/2005, I received a call from a woman who did not wigh to
identify herself (later identified asg AN ). She stated
that her fourteen year old step daughter (later identified as

possibly may have been molested in Palm Beach by a wealthy
man. According to AU, she learned of the possible molestation
by a third party. B8he explained that she had received a call from the
mother of her stepdaughter's friend. The mother claimed to have
overheard a conversation between her daughter and a male friend; they
were talking about Wiiiils The conversation was about how Wige had met
with a 45-year-old man and had sex with him and was paid for it. I
advised > that I would like to meet with her Lo cbtain a more
detailed statement and facts. SNy =tated she did not know what
to do and had to discuss the mattexr with her husband. At this point
W did not provide me with a call back number or any other
information. She stated that she would contact me once she had spoken
with her husband and Yy mother .

On 03/14/2005 received a call from Mr. & Mrs. < They stated

it was all right to speak to their daughter 4 via cell phone il
Her mother had been made aware of the cage.

They agreed to meet me at the police department later this date.

On _03/14/2005, Mr. /iSmemmseesmy :ccompanied by his wife 4.,

came to the Palm Beach Police Department where they advised
me that they believed their fourteen year old daughter may have had
some type of sexual relationship with an older msle who resided in
Palm Beach. Neither knew the suspect's pame or address. Both stated
that their daughter did not talk ko them about the incident, nor would
she admit to it.

identified his daughter asmm
w/f, DOB SN : resides with her biolegical mother Y

at' " — F) t




“““__~~w~-____'wmnyu__"-nwumwau—--nn---uu»—umquaam__—--nwuu»m-m-uq_uuu_-«u,_u_
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her sister ¢yl resides with Mr. SIS Eoth SR =nd o e

currently attending which is an
involuntary admitted juvenile educational facility. stays at the
facility during the week and comes home on the weekend. Accoxding to

she was admitted to the school because of disciplinary
problems that recently escalated. The facility also coordinates with
the families to provide one on one as well as family counseling.

According to Mrs. 4NN she believes the incident oceurred on

Sunday, Feb 6, 2005. A friend of? named Haley picked her up at
their house and left. They believe Haley initiated the relationship

with the older gentleman, though they do not have any proof. Haley

lives close by with her mother. Mrs, further explained that
wag introduced to Haley by 4 + @ boy she was dating
ﬁges to plays baseball). Mrs. JMNE continued
and drove to Palm Beach where

that on Sunday, Haley picked u
they met the man. Supposedly, the man has a lot of money and often

has young girls come over to his house. Haley offers these girls a

way to make fast cash. The man starts with a massage. If he likes
them, he keeps them arcund and does more. The& did not have

any information on Haley other than she lives on 72nd Place North, the
last house on right side {north side).

Mrs. Wil talked of a conversation that she had with

A, the mother of 4N @R, 2 former friend of GUEMENEE. She
found it strange that they were no longer friends until she received
the call from her mother telling her of the conversation she overheard

between SR and a boy named iR
told me of an incident that occurred on 02/09/2005.

Mrs. w
4 got into a fight at school (F}. Mrs. ST
” found over $300.00 in purse. Wi gave different
explanations for the large sum of money. Initially the school
administration thought it was drug related but then dismissed the
claim. Since that day, did not return to gchool; she ran away
Thursday, 02/10th or Friday 02/11 and returned to her mother's house
later that night after midnight. It was npot until after

received the call from SEMNEN nother, ‘ .
, that she learned Wik was the girl that got into the
fight with 4l The fight was instigated when Jiie accused il of

being a prostitute.

SRS BN, ho has legal joint custody of his daughter Wl
M, cigned the affidavit of prosecution indicating he wished to

prosecute against the inappropriate sexual behavior with his
fourteen-year-old daughter.

Mr. * stated that he had no objections with our agency speaking
with his daughter Wi about the incident. Mr. (NN stated that
' s motherwilil, is aware of the allegations and also was willing to

cooperate. According to Mrs. WM, she does not believe her
daughter had any additional contact with the suspect as she was with
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her mother and then placed into NG

I contacted the School Board Police who provided me the information
for # also known as

- r _— Checking the
school board records for b and B there was no
disciplinary record found. I was advised if no disciplinary action
was taken for a fight, such as an expulsion or detention, the incident
may not have been recorded. This was at the discretion of the
individual school security and principal.

03/15/2005, I called the Palm Beach County Sheriff's Office and left a
mesgage for PBSP Sgt. Chris Keen, Child Abuse Unit.

On 03/15/2005, I went to where I met with white

female NNy ~lso present was Kathy Back,
therapist. During an audiotaped interview, I spoke with

about the allegations that were made. (P initially denied
anything had happened, only admitting to going with Haley {later

identified as Haley Robson) to Palm Beach to pick up money Robson was
owed. identified Haley Robson as the cousin of her former

boyfriend SN sShe ultimately admitted to knowing that Robson
worked for a wealthy man and possibly did sexual favors for him. She
also admitted that Robson had offered her an opportunity to make

money .

identified Robson's bosgs as a white male named "Jeff" who
lived in Palm Beach {later positively identified as Jeffrey Epstein).
explained that she was first approached by Robson to go with
her to Jeff's house, when they were at il house. According to
she was not sure exactly what was geing on with Robson but
agreed to go with her. boyfriend} became angry when
he heard Robson inviting 4y to accompany her. . <IN believed
it was to pick up money the man owed Robson. il stated Robson
told her that she would pick her up at her house on Sunday.
was not sure of the exact dates but knew it was a Sunday. According

to <N, Robson along with an unknown, possibly Hispanic female,
picked her up at her father's house on “ & told her
father that they were going shopping. It was later confirmed by

that Robson picked his daughter up. According to Mr.
4N, Robson drove a pick up truck.

Robson drove 4 MNSEERe. 21ong with the unknown female to Palm Beach.
Sometime on the way there, a conversation occurred between Robson and

PN hereby Robson told <N that if Jeff asked her
(UM 29¢, she should say she was eighteen.

S ccalled that Jeff's house was on a dead end street. All

three girls walked up a driveway, past what appeared to be a small
guard/security room. In fact, & recalled a male approaching
them asking what they wanted. Robgon sgtated they were there to see
Jeff. The male allowed them to continue walking up to the house.




.-..........-.._.—..............-......-a-q-.-,---o--..mm-..—.._u-.q.'_w..--_......_,,,,,,__,..,___._,‘_,__”

S B g e W e e e e e W e et dm W e WR ek e e e we me

. 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 14
Time: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301iL

_‘”_uuhvﬂnﬂnma-‘-‘hmmmn’m-n‘tuﬂhlﬂwd---m-ﬁ———;-.muuHuw——ummu——b—h—nm——a—wn—wua-—.—mn.—u‘_~“_-mhu-

‘ase NO. . . . : 1-05-000368 (Continued)
SR :tated the man told them that Epstein was not there but was

expected back. He allowed them to enter the house, via the kitchen.
He offered them something to drink while they waited inside. Shortly
after, Epstein and a woman, described as white with blond hair entered

the kitchen. believed the woman was Epstein's Assistant.
added that the woman did not seem friendly and kept her
regponses short and direct. .Epstein introduced himself to as

Jeff . 4JNPIB got the impression that Bpstein and Robson's friend
knew each other. 4N described Epstein as being approximately
forty-£five years old, a long face, and bushy eyebrows, with graying

hair.

Robson and Epstein left the kitchen leaving 4 =nd Robson's
friend alone in the kitchen. They returned a short time latey. They

all spoke briefly in the kitchem. While speaking to me,
became upset and started to cry. stated the woman instructed
her to follow her upstairs, which ghe dig. According to , the
woman led her to a room that had a massage table in it. The woman
started to fix up the room, putting the covers on the table and taking
lotions out. She then told that Epstein would be up in a
second. The woman left the room, and scon after, stein walked in
and tdld to take off her clothes. As& was telling me
what hadehappened, she looked away from me, and with a pointed finger,
repeatedly pressed it into her thigh. N stated he was stern
when he told her to take off her clothes. said she did not
know what to do ag she was the only one there. took off her
shirt leaving her bra on. Epstein, dressed in a towel told her to
take off everything. stated she removed her pants leaving
her thong panties on. Epstein then instructed her to give him a
massage pointing to a specific lotion for her to use. Epstein laid on
the table, face down. As hagan to give Epstein the massage,
he told her to get on his back. & stated she straddled herself
on Epstein's back. stated her exposed buttocks were touching
Epstein s bare buttocks. As was giving Epstein the massage,
he turned around, and wacked oftc later explained that
wacking off was masturbating) . stated she was disgusted by
Epstein's actions but did not say anything. According to

Epstein told ber that she "had a really hot body." Epstein excused
himself and went to the bathroom where she belisved he masturbated
again. Bpstein returned to the room and told NP that he was
done and gave her three hundred dollars. They went back down stairs
where they met Robson. Epstein said good-bye and they left. Robson

asked SN Low did it go and asked what did she A o .
When (W told Robson that ﬁstein asked for a massage, Robson

allegedly stated *I know.” stated they then went shopping.
stated Robson also got paid, but that she did not know why
since she was confident that Robson did not do anything.

ORI Gcscribed Epstein's house as a two story pink house with a

Cadillac Escalade parked in the driveway. re were gates leading
into the property. From the kitchen,ﬂ:ecalled walking up a

flight of stairg, lined with photographs, to a room. Upon entering
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wmbile room there was a large bathroom to the right. <IN recalled a
hot pink and green sofa in the room. There was a door on each side of
the sofa. ‘recalled there being a mural of a naked woman in
the room, as well as several photographs of naked women on a shelf,

AN stated Epstein did not change in front of her but did take
"oFf his towel, exposing himself. W recalled Epstein being
hairy especially on his chest. Epstein also had a hairline that
continued to his buttocks. NS adnitted to seeing his penis. I
asked SNMNENNN i f she knew what being circumcised meant and She stated
no. GNEEENER. then said that she thought Epstein was on steroids
because he was a "really built guy and his wee wee was very tiny.®

‘mmxld explain that when she stated "wee wee" she meant penis.
stated Epstein exposed himself when he took his towel off,

placing it on the floor as he laid down on the table.

SN s:id Epstein was specific in his instruction to her on how to
massage, telling her to go clockwise, etc. MEEENSNNRrccalled that
Epstein got up from the table and went to the bathroom where she heard
him making, what she believed to be sexual type of noises. (moaning)
He then returned to the room where he again laid down on the table.
Epstein then turned over and instructed silsmeniuls o massage his boobs.
Ag she did this, Epstein continued to make moaning noises.

. WS rccumed massaging his chest area. SEENe voz now gtanding
/' ~ on the ground. Epstein turned to hisg gide, and with the towel on the

- ground started to rub his penis in an up and down motion. _
stated Epstein held on to the small of her back as she massaged his

chest, back and shoulder area. AN rccalled Epstein ejaculating
because he had to use the towel to wipe himself as he got off the
table. SIS =1so recalled Epstein having a noticeable freckle on

his chest.

Epstein then left the room and vmmmmlems got dressed. She went back
downstairs where she met Haley and the unknown white female.
admitted to getting paid three hundred dollars in cash from Epstein.

Before they left, Epstein asked iGNl to leave her phone number.
As they were leaving the house, Haley asked SEed what had happened

and how much she was paid. ANNGGEGE—_. stated Haley seemed upset or
jealous when she told her that she received three hundred dollars.
Haley stated received only two hundred dollars that day.

stated that she believed Haley was paid two hundred dollars for

bringing her.

Robson told MM that if they do this every Saturday, they could
be rich; SN agreed. They then went ehopping, though she is not

sure where. Possibly at TU Maxx or Marshall's. stated she
never saw Robson again as she got into a fight at school. She had
not spoken with Robson either as her mother took away her cell phone,

I askedquilN® if she was aware of any video equipment while she was
in the room. She stated no.
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CHRMN: c:ated she was afraid that Robson would retaliate against her
or her family if she ever went to the police regarding the incident.
el ctated that her father's vehicle was recently vandalized.
A 2dmitted to telling WM what had happened with Epstein.
According toNi NS, JANEERHecame angry and upset, punching a hole
in the wall. GiENENNR guessed that it wassliliiie who told e SRR
about the incident, and now there were rumors in school about SIS

and what she did with Epstein.

I then talked togfiNMN zbout truth and lying. We talked about the
color sweater she was wearing. denied having sexual
intercourse with Epstein. 8&he denied touching his penisg.

again admitted to observing Epstein masturbate.

agreaed to coopexating with the police department in placing a

phone call to Robson in a controlled settini. I met with Hs‘ Back

and advigsed her of the families' az well as
willingness to cooperate with this investigation. Copies of this

interview were placed into evidence.

I made contact with mother of (NSNS 1

advised her briefly of my investigation. She was aware of the
ineident and gtated that she overheard a portion of a conversation
that her daughter was having with a boy named stated
that it was her opinion that both girls liked WD _

recalled hearing her daughter calling a vwhore. ﬁ'}
admitted that she did not listen to the entire conversation but
confront her daughter about it later. told her mother that

something to the effect that WG had slept with an older man for
b stated that she would not object to me speaking with

money . _
her daughter. It wasoiEEE®bLeli=f that everyone in the school

may have kuoown about this because of the fight that her daughter
and& had gotten into. I reminded that this

wag an ongeing investigation and requested she not discuss the fact
that I had contacted her. B8She agreed.

On 03/16/2005, PBSO Sgt. Chris Keen left a message that he was
returning my call. I spoke with Keen and discussed the case with him
and inguired 1f he had any open allegations or cases where the suspect
resided in Palm Beach. Keen stated he was unaware of any. Keen
offered any assistance if needed. Keen stated it wae his experience
that due to the age of the parties involved, it would be difficult to
interview them and expect the investigation to remain confidentidl.

Bevause of the time delay, there was no need for the victim to be
taken to a medical facility for a physical for the purpose of
obtaining evidence. There was also no need to take her to CPT as she
was already in a juvenile facility, with an assigned therapist, in
which coordinating a day and time to obtain & statement could be made.

On 03/17/2005, I queried Jeffery BEpstein on the internet and obtained
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a photo of Epstein to be used in a photo line up. I met with
at which time she viewed the photo line up. She immediately
recognized Epstein and pointed to him ({Position #5). signed
the photo line up under Epstein's picture. This signed line up was

placed into evidence.

on 03/18/2005, I met with (D »t her residence for the purpose of
placing a controlled call to Haley Robson. spoke with Robson
and asked if she could arrange another meeting with Jeff. Robson
stated that she would have to call him and make the arrangements. A

copy of this conversation was placed into evidence.

03/19/2005, I spoke with and MmN 2nd vas

advised that left the state to wislit with her aunt and
uncle. RGN :is scheduled to return to Florida on 03/27/2008

03/21/2005, I coordinated with PB BSF Unit and OCVAN to initiate
surveillance on 358 El Brillo.

03/21/2005, Coordinated with bDet. Lee regarding trash pulls from 358
El Brillo. On this same date I called Wil SENENNN-:c schedule an

appointment to speak withWill She stated the school guidance
counselor was reluctant to have police presence at the school. I
assured her that I would respond to the school in civiilian clothes and

an ummarked vehicle.

- O A ca L led me back and advised that I did not need to make
an appointment to see

I received a return phone call from NN W st=ting thatelis
would be attending the family therapy sessions withm

T received messages f£rom Wil

I conducted a computer guery on Epstein. The results of this guery
indicated the most recent driver's licemse on file for Epstein was for

the state of Florida, which had expired.

A crogs reference of Epstein s residence, 358 Bl Brillo, Palm Beach,
revealed the following affiliated names: Nada Marcinkova, w/f, dob
02/21/1985, Mark L. Epstein, w/m dob 07/14/1954, & Ghislaine N.
Maxwell, uk/f, dob 12/25/1%61. A computer guery for both returned no

history.
On 03/23/2005, I spoke with NGNS ccll phone wk WD I

reguested that she not discuss the incident with anyone including her
daughter g as I did not want the investigation compromised. I was

told at this time, that Qilllls and S have not been getting along due
to the fact that has decided to continue living with her father.

On 03/29/2008, T placed telephone calls to both the NN =nd
residences requesting to speak with them regarding the
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investigation. I received return phone calls from Mrs. and
Mrs, nd advised them that I would be contacting Kathy Back,

family therapist to coordinate a time to meet withélmgm. This
was at the request of both Back and Mrs. that YR strict
¢lassroom and therapy schedule be disrupted as little as possible. I
also updated them to the investigation thus far. Both UNRENGNGNNg =nd
gtated the;_ had no objection to my meeting withv'iiijs. In

speaking with Ms. she identified the cell phone number of
being the phone assigned to* Ms.
had no eobjections and provided consent to giving it to the

police department for the use of placing controlled phone calls from
it. & stated the phone had been taken away fromiiijp s part

of her punishment for not doing well in school. According to
used to be an excellent student, but in the past two

months has become irritable, verbally abusive to the family and has
run away. qstated her daughter's recent behavior is the
opposite of what she normally is. GNP stated they are going
through family therapy sessions with the school but none of this had
come up. Arrangements were made for Det. Captain Gudger to retrieve

the cell phone fromViljiiiimge:t her place of employment.

I called and requested to speak
with Ms. Back. Upon speaking with Ms. Back she advised me that she
wasg in the middle of therapy sessions and would call me back once the
sesgions were completed. Ms. Back stated the sgessions should be
concluded by 7:00 PM, At approximately 8:00PM I had called Ms. Back
at which time I left a message on her voice mail requesting a return
phone call. I spoke with Ms.*and advised her that I did not
meet with her daughter and that I would again attempt to coordinate a
time with the counselor so ag not to disrupt W school schedule.
had no objections. sShortly after speaking with Ms.

I received a call from Ms. Back. I explained the situation and
reguested a time to meet with“WliJ® Back reviewed dschedule and
advised that Wil would be available after 3:00PM.

Op 03/30/2005, I met with Ms. Back andCii A -«

. I reminded il of her conversation with Robson.
During this time MM initiated a conversation with me in which
she admitted that she was not telling me everything that had happened
during the time she was alone with Epstein. According toﬁ
while she and Epstein were alone on the second floor, Epstein used a
purple vibrator te massage her vaginal area. stated there

was no penetration as the vibrator was on top of her underwear, I
aakedb if Epstein ever asked her age and she stated he had.

stated she told him she was eighteen. When Epstein asked
what school she was in, responded she was in the twelfth
grade at . During the course of this incident,

stated Epstein told her that Haley had worked for him for years.

We then continued with the controlled call teo Robson. At
approximately 3:35pm from her c¢ell phone, made a call to

Robson = home, (561)333-0180. Robson was not home. ' was told
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thai:'Héléy'Robson was at working a double and could be reached on her
cell phone, (561} 308-0282. W/F, Haley Robson is employed at The
Olive Garden Restaurant, located on Porest Hills Bivd in Wellington.

G c211cd Robson. During the conversation between Haley Robson

and Robson askedo#iilllp, what happened, stating that
she had heard rumors thatililijie was going to press charges. Robson
asked if they, meaning arents, knew about Jeffery. Robgon

claimed to have heard that father had found out about

Jeffrey. iy told Robson that they (her parents} did not
know anything about Epstein. Robson toldbthat Epetein needed

someone to work tomorrow and asked if she was available. Robson
stated she would call Epstein and then call back.

During the course of these conversations withoiiJNNEENey, cshe would
at times appear to be articulate and well spoken. She would then
start to act in an immature mamner, by loocking around, not paying
attention, drawing on a paper. would offer me a high five
whenever she claimed to have told me the truth in the details of the

afterncon at Epstein's house. gl would sit in the chalr, with
her knees propped up to her chest as she admitted that she did not

tell me the all the details of her encounter with Epstein during our
firii meeting. As a means of positive reinforcement I would high five

On 03/31/2005, subpoena requests for T-Mobile Wireless {561)317-2143
and Cingular Wireless, “ {Robson and WM Dhone
numbers}) were drafted.

On 04/01/2005, I met with members of PB BSF Unit for the purposge of
conducting surveillance on 358 Bl Brillo. Cross-reference supplement .

On 04/01/2005, I met with Det. Krauel of the Palm Beach Police
Department who provided me a copy of the concealed weapons permit for
Mr. Epstein. It revealed Epstein had a valid perxmit. There was no
current photo attached to the renewal notice.

On this same date I gueried various different web sites for a possible
identification of the purple item retrieved from the trash pull from
358 E1 Brillo. The item was similar in description as the one

described by WM 2nd used by Epstein.

I made contact with Spicygear.com and spoke with the owner John. T
emailed a photograph of the item for his opinion. He identified the
items as a Jelly Anal Wand of some sort. The item is easily available

at sex shops in South Florida.
04/06/2005, I conducted business queries into Epstein utilizing the
internet. I located articles relating to financial reports. There

was no local history.

On 04/01/2005 - 04/03/2005, with the assistance of BSF, there was
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continued surveillance on the property.

On 04/04/2005, I obtained a copy of voice mail messages, dated 03/31
and 04/01 from Haley Robson toWiifl MMNEER A female identifying
herself as Haley states that she could pick liNFup to take her to
Epstein's house for an eleven o clock appointment. A copy of this was

placed into evidence.

On 04/05/2005, a trash pull was conducted at 358 El Briilo by Det. Lee
and me. There were several messages written on various forms of
papers. There was a message from Haley, indicatingWiiiii$11:00. The
following was additional information obtained from trash retrieved
from 358 El Brillo: Jean Luc 6:20 AM; David 772-546-6952: Sarah Kellen
655-0985; 881*8116;655*0995;\* - Alexis,m Brit;
Rion 1x; fuliias Friday 5:30PM;Joanna H;WildedillilS < GNENNR: Nicole;
Sherry; Haley; a message receipt dated 4/4 1:05~ Joanne 8. 771-0546
She is looking to speak to you .; 917-7783-4113,

On 04/06/2005, I faxed subpoena requests to SA Mighdolls office for
Epstein, Robson and hone records. (Phone numbers
{561)832-4117, (561)317-2143, & {561} 383-7542).

On 04/06/2005, I calle , il -
inaiial b He confirmed that they had

311, and spoke with Pr
a student by the name of He requested a written request

prior to releasing any additional information. On this same date I
faxed Heers a request for student and parent informatiom on
I advised Heers that due to this being an open investigation

he was not to discuss the matter with anyone.

On 04/08/2005, I received a message froproviding me the
following information: w/m DOB

N Parents name:
work

Det. Lee provided me with trash obtained from 358 El Brillo for 04/06
04/07/05. The following information was retrieved: Jet Aviation
800-538-0724 itinerary, indicating a departure date of 04/05/2005 at
4:00 PM with an arrival in New York City of 6:15PM. Flight crew
captain David Rodgers, co-captain, Larry Visoski, £flight engineer
Larry Morrison. Call sign N908JE; a note stating Bye J. thank you
Johamna, bhand written notes & messages 11-Glenn, 12330 chicken,
Meligsa 4, 3 September B & J, Big Screen x8, Johanna k Sunday @
arv, N Monday after school?; left message for

Joanna Harxison, Rhiamnon; Sandy works 4-9% Monday and Tuesday, leaves
school @ 11:30 AM; will be here tomorrow @ 10:30 Am; Mrs.
Business 654-6699 Karen;833-4533. There was no trash for 04/08/05,

04/22/05 received the results of a subpoena request from Bellsouth for
561-832-4117. The results only provided subscriber information. I
contacted Alice Grant Investigative Subpoena Compliance Center who
stated the request was not complete and the resultg would be gent to
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me as soon as the guery was finished.

Cross-referencing the names Christine Tatum and Joanna Harrison asg
well as phone numbers, which were obtained from message notes via
trash pulls, I identified the before mentioned individuals as being
acquainted with someone at 358 El Brillo. Tatum, DOB 06/07/1984, FL
DL #T350115847070 and Harrison, DOB 06/12/13%86 FL DL3h625432867120 are

both above the legal age of consent.

On 05/03/2005, I spoke with and updated her on the
investigation. stated that s was doing well in the
gchool. Her contact with the cutside is limited as they do not have
access to the phonecs. WEEMRcomes home on the weekends and she is not

allowed to go anywhere alone.

On 05/11/2005, I made arranéements to meet with SN =~caINND.

On Thursday, 05/12/05, I spoke witheswlk SN roccarding the case.
They will be moving to GR in July 2005. They will be very busy over
the next few weeks but would be available via phone. Will coordinate

a date to meet to discuss ‘thé hatter further.

During this week I conducted surveillance at Bpstein s residence and
at the airport, but there was nothing to indicate that Epetein was in

town. ,
Due to conflicting appointments, rescheduled until 06/02/2005, to meat

yith Ms.

I also spoke withWERISNNENN = updated her to the investigation.
On 06/02/2005, I met with NEERENENe:nd SUED SN -cvicscd

that she could be reached via her cell phone until she is able to
‘provide me with: her new wontact information. -

SRE : '
I also received a message fromeuNNMETTERNSE. Attempted call back

but the line was busy.

June 14, 2005, I received information that Epstein‘'s plane wasz at
Jet Aviation. I gpoke with Det. Lee regarding surveillance.

I called the Olive Garden and asked for Haley Robson. I was adviged
she was not working today. This would indicate that Robson was still

employed L:here .
On 07/07/2005, I faxed subpoena requests to SA Mighdolls office for

Epstein, Robson and phone records. {Phone numbers

(561)832-4117, (561)317-2143 and . The original
subpoena requests only provided subscriber and billing information.

On 07/20/2005, conducted a trash pull arranged by Ofc. Lee. Inside
there were misc. papers with phone numbers and names. There ware
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misc. female hygiene products in the trash. Based on a prior Auto
Track report done on 358 El Brillo, a possible subject residing at the
regidence is Nada Marcinkova. Marcinkova fit the description provided
by officers who had conducted surveillance in the arez of a female

seen entering and leaving the resgidence.

On 07/21/05, I received the Duces Tecum dated 07/18/05, which was
clerked by ASOQ

On 07/26/2008, I wveceived the results of Bell South Subpoena.

On 0B/04/05, I received DHL Express from T mobile with the results of
the quexy.

I spoke withWilllN-UNNNNENY who confirmed that@miiwas still living

out of state. It appeared that all was going well,

I left a message for« el >t STERASSENNS

Cn 08/08/2005, I received the results of Cingular cell phone subpoena.

During the week of 09/08/2005, I checked 358 Bl Brillo and the Palm
Beach International Airport but there was no direct indication that

Epstein wag in town.

On 08/08/2005, I reviewed the case notes of this file, as the case

will be turned over to Det. Recarey.

A . .
On 09/11/2005, while on patrol, I conducted a check at Epstein's
residence and found that it,still bad the hurrigang shutters on. On a
drive by the Palm Beach International Airport later that afternoon, I

did not observe Epstein's plane.

On 09/14/2005, I conducted a check at the Palm Beach International
Airport but did not see Epstein s plane,

On 09/183/2005, I spoke with@iNVINEEENNER:© keep her updated and to
find out if there was any change of address or phone numbers for 4

I was teld no. I left a message for WNNDINIINNED - GENNEENSSINS

in order to provide her with Detective Recarey s information.

khkkkhkdkE kAt hhkkkkrkdr N ARRAT IV E $ 2 FERAERFRI R ARG AR R RSN AR ARk
Reported By: RECAREY, JOSEPH 9/21/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 9/21/05

On September 19, 2005, I met with Ofificer Pagan and received the
information pertaining to this case. Members of the Burglary Strike
Force had previously been conducting surveillance on both Epstein and
Robson. Officer Munyan was assigned to monitor the Epstein home and
8gt Sorge and Officer Minot were assigned to monitor Robson. Both
teams provided a surveillance log that will be placed into the
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attachment file.

Det. Dawson was assigned to relieve Officer Munyan at 4:00 pm; he
informed me that at approximately 8:00 pm, Epstein had left for the
airport and his private jet was sitting on the tarmac. Epstein's
private vehicle drove to the jet and unloaded packages into the jet.
It appeared that Epstein left the county at thig time. Surveillance
will continue to determine when Epstein will return.

Inv Continueg.

ﬁ 3 Fhhkkhkdkkhkhbd bRk bk khbhdhth hd

Reported By: PARKINSON, GREGORY A. 9/23/08
Entered By.: ALTOMARC, NICKIE A. 9/23/05

On Friday, September 23, 2005 at approximately 1:45 p.m., I began to
copy a tape micro cassette, under case number 05-368 and property
number 05-243, tape number 1. I placed the tape in the telex copy-et:,
series 2 machine and began to go through the copying process.
Approximately 1/2 through the tape, the tape wrapped around the
spindle and became locked and stretched the tape. I examined it and
determined that it was in the best interest to leave it as it is as a
prior copy had been made and turned over to Sergeant Prick. I
immediately took the tape to Sergeant Frick and allowed him to examine
it and then obtained the copy Ffrom him and bDetective Recarey and
brought the copy of the tape down and made a copy for him based on
that. The tape was placed back in the original container and is
retained in the evidence bag under the previously mentioned property
number of 05-243. It is not advisable to attempt to copy this tape as
further damage could result to the recorded material and there is an

existing copy anyway.
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Reported By: PARKINSON, GREGORY A. 92/26/05
Entered By.: ALTOMARO, NICRIE A. 9/26/05

On 3-24-05 at 11:00 pm, a copy of tape 2 (case number 05-294) had been
made for Det. Pagan by Evidence Specialist Annette Badger. The copy
was turned over to Detective Recarey.

On Friday, 09-23-05 at approimately 2:15 pm, I was in the process of
reproducing audio tapes (micro and standard) to standard size when it
was discovered, in the test review process, that tape number 2 was
blank., I notified 8gt. Frick and Det. Recarey. I was informed that
they had a prior copy and I could use it to make a master tape. I did
so and when reviewing and signing the evidence sheet, I noticed
Evidence Specialist Badger had written "“#2 is blank.*

I obtained that copy from Det. Recarey and made a new copy on a
standard size tape. The new copy was placed in the evidence bag under
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property number 05-294 with the blank tape.
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B Reported By: RECAREY, JOSEPH 9/26/0s8
Bntered By.: ALTOMARO, NICKIE A. a/28/08%

Copies of the tapes that were submitted into evidence were requested.
Additionally, trash pulls were started on September 21, 2005. 8gt.
Szarszewski made telephone contact with Tony Higgins, Supervisor of
the Sanitation Department, and requested that trash be collected at
the Epstein House located at 358 El Brillo in Palm Beach. Sgt
Szarszewski met with Sanitation worker, Jeff Williame and cobserved him
enter the property at 358 El Brille. Shortly thereafter, Williams
exited the property and placed the three white trash bags in the empty
well in the rear of the truck. Williams then drove away where he met
with Sgt. Szarszewski who removed the bags from the well and placed
them into one larxrge black trash bag. The bag was returned to the
Police Station where I was waiting for him. Upon his arrival, we
inspected the bags where several notes and papers were found. These
notes contained names of girls with times. additionally, there was a
note from Y and Laura to Jeffrey Epstein on a notepad, which
stated, "For a good time call ¢y and Laura at . ¥ Also,
there was another telephone number on the note GHNENED. 2Alsc found
was a written note, which stated, SR can not come at 7 p.m.
tomorrow because of soccer. These items were written on notepads that
contain Jeffrey Epstein on the bottom of the notes. These items were
- placed into evidence for future follow up. I reguested subpoenas for
subscriber information on the telephone numbers listed above on the

nai_ﬁ ﬁrom“and Laura. The cellular telephones and
are both assigned to Cingular Cellular Service. Other notes
were found within the trash on Jeffrey Epstein pad, papexrg that
contained telephone numbers. One note had * with
written on it. This cellular number is assigned to Cingular Cellular
Service. Another sheet had written G which is assigned to Bell
South Telecommunications. The subpoenas were picked up and submitted
to Cingular and Bell South Telecommunication for subsecriber

information.

On September 22, 2005, I was informed by Sgt. Szarszewski that there
would be no trash pick up as it was recycle pick up day. A reguest
for copies of the micro and standard size cassettes were requested
from crime scene to familiarize myself with the interviews conducted.

On September 23, 2005, the tapes were received and I began to become
familiar with the interviews that were conducted. Det. Krauel had met
with Town of Palm Beach Sanitation worker, Jeff Williamsg and observed
him enter the property of 358 El Brillo. Shortly thereafter, Williams
exited the property and placed the three white trash bags in the empty
well in the rear of the truck. Williams then drove away where he met
with Det. Krauel who removed the bags from the well and placed them
into one large black trash bag. The bay was returned to the Police
Station where I was waiting for him. Upon his arrival, we inspected
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the bags where several notes and papers were found. The notes will be
inspected for future use. The items collected were placed into

evidence.

It became evident that some of the recordings were recorded with
background noise and some interference. The calls most affected were
the control phone calls from the victim to the suspect Haley Robson.
I obtained the graphic egualizer and discovered that the calls are
able to be legible with the use of the equalizer by lowering the
background noise and increasing voice gain. I also learned that a
tape was broken during the coping of the tape. I returned the copy of
the tape marked Property Number 05-243 to have it recopied to have an
original in evidence and a working copy with the file.

Upon researching the file, it was discovered that the suspect, Haley
Robson's cellular calles were subpoenaed incorrectly. The suspect
telephone number was 561-308-0282 and the original request was for
561-908-0282. I reguested the information through Cingular Cellular
Service from February 2005 through the present. The purpose was to
have a record of Robson making calls to victim, Jeffrey Epstein and
the frequency of calls. Tha.reguest was submitted te the State

Attorney's Office.

Investigation Continues....

T akkEkkhkkkkhkhkhhkrikhekt N AR RATIVE B G FEEERKKA AR A LR AR ER TR AT
\ Reported By: KRAUEL, CURTIS D. T 10/06/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 10/06/05

On or about September 23, 2005 at approximately 0915 hoﬂrs{'ldj
responded to 358 Bl Brille and met with PB Sanitation worker Jeff
Williams. Williams had been previously notified to assist in trash
pulls at the residence of Jeffrey Epstein, 358 El Brillo, Palm Beach,
Florida. I cbserved Williams enter the driveway of 358 Bl Brillo and
remove several plastic bags of trash and place the contents into the

back of an empty sanitation truck.

I then followed Williams to a predetermined location and seized the
trash from the truck. The trash wag trangported to the Palm Beach
Police Department where I began sifting through its contents. ‘There
was a total of 4 white in color plastic bags and each contained
documentation and correspondence for 358 El Brilleo and Jeffrey
Epatein. All documents of evidentiary value were removed and turned

over to Det. Recarey for follow-up.

On or about September 26, 2005 at approximately 0900 hours, I
responded to 358 El Brillo and met with PB Sanitation worker Jessie
Jones. Jones had been previously notified to assist in trash pulls at
the residence of Jeffrey Epstein, 358 El Brillo, Palm Beach, Florida.
I observed Jones enter the driveway of 358 El Brillo, where no trash
wag located within the receptacles. I left the area without incident
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and notified Det. Recarey to that affect.

On or about Beptember 27, 2005 at approximately 0%15 hours, I
responded to 358 Bl Brillo and met with PB Banitation worker Jesse
Jones. I chserved Joneg enter the driveway of 358 Bl Brillo and
remove one plastic bag of trash and place it in the back of an empty

sanitation truck.

I then followed Jones to a predéetermined location and seized the trash
from the truck. The trash was transported to the Palm Beach Police
Department where I began sifting through its contents. There was a
total of 1 white in color plastic bag which contained correspondence
for 358 Bl Brille. All documents of evidentiary value were removed
and turned over to Det. Recarey for follow-up.

on or about Monday October 3, 2005 at approximately 0915 hours, I
responded to 358 El Brillo and met with PB Sanitation worker Jeff
Williams. I observed Williams enter the driveway of 358 El Brillo and
remove several plastic bags of trash and place the contents into the

back of an empty sanitation txuck.

I then followed Williams to a predetermined location and seized the
trash Ffrom the truck. The trash was transported to the Palm Beach
Police Department where I began sifting through its contents. There
was a total of 7 white in color plastic bags with a red tie and 1
black in color bag which contained 2 white in color plastic bags with
Bach of the bags contained documentation and
correspondence for 358 El Brillc and Jeffrey Epstein. Inside of one
of the white in color bags, I located a broken piece of a hard plastic
or clear acrylic stick, which was shaped with small ridges. This
device is commonly used as a sexual toy which is inserted into the
vagina or anus for stimulation. This item, along with all documents
of evidentiary value were removed and turned over to Det. Recarey for

follow-up.

On or about Tuesday October 4, 2005 at approximately 0828 hours, I
responded to 358 El Brilleo and met with PB Sanitation worker Jeff
Williams. I observed Williams enter the driveway of 358 El Brilleo and
remove geveral plastic bags of trash and place the contents inte the
gide well of the sanitation truck. This side of the truck is separate
from the rear of the truck and does not come into contact with other

trash.

I then followed Williams to a predetermined location and seized the
rrash from the truck., The trash was transported to the Palm Beach
Police Department where I began sifting through its contents. There
wag a total of 2 white in color plastic bags which were tied at the
top. Each of the bags contained documentation and correspondence for
358 El Brillo and Jeffrey Epstein. All documents of evidentiary value
were removed and turned over to Det. Recarey for follow-up.

on or about Wednesday Qctober 5, 2005 at approximately 0928 hours, I
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respéndeé to 358 El Brillo and met with PB Sanitation worker Jeff
Williams. I observed Williams enter the driveway of 358 El Brillo and
remove several plastic bags of trash and place the contents into the

bed of the sanitation truck.

I then followed Williams to a predetermined location and seized the
trash from the truck. The trash was transported to the Palm Beach
Police Department where I began sifting through its contents, with the
aggistance of Det. Recarey. There were a total of 2 bags, one of
which was white in color and tied in a knot at the top, and the other
was a black in color bag, which contained two white in color trash
bags along with loose debris. EBach of the bags contained
documentation and correspondence for 358 El Brille and Jeffrey
Epstein. All documents of evidentiary value were removed and turned

over to Det. Recarey for follow-up.
# T hkhkhkhhkhkikh kb Fherdbh g kit

Reported By: RECAREY, JOSEPH 10/07/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 10/07/08%

I met with Det. Krauel and requested further assistance to maintain
trash collections at Epstein’s residence at 358 El Brillo Road. On
October 3, 2005, at approximately 10:30 am, I was contacted by 8gt.
Frick to respond to the Palm Beach Police Station. Det. Krauel had
observed Jeff Epstein riding his bicycle on South County Road. Upen
my arrival, I met with Sgt Frick who advisged, as Epstein was currently
in Town; we interview Haley Robson as to her involvement with Epstein
and the girls that are brought to his house. As we were to interview
Robgon in the county, {outside of our jurisdiction), I contacted the
State Attorney s Office Investigation Division, and made contact with
Assistant Supervisor Investigator Carlos Orxtiz. I requested
asgistance to interview Rebson as the interview may occcur im the
county. Supervisor Ortiz assigned Investigator Mike Waites to assiasr
us at the location and intexrview of Robson.

Det. Dicks had responded to the address of Robson and viewed her
vehicle parked in the driveway. Robson's vehicle a red Plymouth Neon
baring Florida Tag of H435-PKB was parked in the driveway of 12247 72nd
Court in Loxabhatchee. 8gt Frick and I responded to 120th Ave and
awaited the arrival of Investigator Mike Waites. Upon hisg arrival, he
was briefed that should she wish to be interviewed within her home he
would be needed. However, should Robson agree to return to the police
station for further questioning, he would not be needed. Sgt. Frick
and I knocked on the door and met with Haley Robson. Robson was told
that we were investigating a claim involving Jeffrey Epstein of El
Brillo in Palm Beach. Robson wae asked if she wanted to accompany us
back to the police station for further guestioning. She was also told
that at the conclusion of the interview she would be returned home.
She agreed and wished to change her clothes prior to accompanying us
back to the police station. At the conclusion of her changing
clothes, she advised she was ready to go. I thanked Inv. Waites and
advised she was going to voluntarily return to the police station.
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Upon Robson s entry in the unmarked Detective vehicle, I placed a tape
recorder within the vehicle to record any conversations within the
vehicle. During the ride back to the police station, Robson advised
she is attending Palm Beach Community Ccllege at the Palm Beach
Gardens Campus and is majoring in journalism.

Upon our arrival at the police station, Robson was brought to the’
interview room in the Detective Bureau. I explained to Robson that T
appreciated her willingness to assist us and informed her that should
she desire to leave at any time she may do so. I Ffurther explained
the interview room dooxr is only closed for privacy. Robson stated she
understood, During the taped sworn interview, Robson was asked how
she came in contact with Bpstein. Robson stated back when she turned
17 years of age she was approached by a friend Molly in the Canopy
Beach Resort in Rivera Beach. Robson was asked if she wanted to make

money.

She was told she would have to provide a massage and should make
$200.00. Robson thought about the offer and agreed to meet with
Jeffrey. Molly (Unknown last name) and Tony (Unknown last name)
picked her up and she was taken to Epstein's house. Upon her arrival
at the house, sghe was introduced to Epstein in the kitchen of the
8he was also introduced to a white female known to her as
Sara. ©She was led upstaire to the main bedroom known to her as Jeff
BEpstein & bedroom. Sara arranged the massage table and covered the
table with a sheet. She brought out the massage oils and laid them
next to the massage bed. Sara then left the room and informed her
Jeff would be in a minute. Jeff entered the bedroom wearing only a
towel. He lay on the table onto his stomach and picked massage oil
for Robson to rub on him. During the massage, Robson stated, He tried
to touch me and I stopped him. I asked how he tried to touch her. He
grabbed her buttocks and she felt uncomfortable. Robson also gtated
Epgtein has a wvibrator, which is large and white in color. Robson
told Epstein, I'll massage you but I don't want to be touched. Robson
stated she performed the massage naked. At the conclusion of the
massage, Epstein paid Robson $200.00 for the massage. He explained, I
know you re not comfortable, but I'll pay you if you bring some girls.
He told her the younger the better. Robson stated she once tried to
bring a 23-year-cld female and Epstein stated that the female was too
old. Robson was asked how many girls she brought in total to Epstein.
‘Robson stated six that she can zeg er., Robson stated she brought
e R

4 :=nd the victim in this case.

house.

I asked Robscn which one was the youngest. Robson advised the wictim
was the youngest. Robson stated every girl she brought knew what to
axpect when they arrived. They were told they would provide a
massage, possibly naked, and some touching. I asked her if the victim
was aware. She stated every girl she brought knew what to expect.
She explained she knew the victim wanted to make money. She

approached the victim and explained about going to work for Jeff. The
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victim agreed and arrangements were made to bring the victim to
Epstein's house on a weekend. Robgon stated that she and

{later identified as picked up the victim at the
victim s house. They traveled to Epstein's House and entered through
the kitchen door. They met with the house chef and Epstein s
asgistant Sara. The victim was introduced to Epstein while they were
in the kitchen area. S8ara led the victim upstairs and Epstein went
upstairs. When the massage was over, the victim returned to the
kitchen area. Robson stated she was paid $200.00 for bring the victim
to Epstein’s. Robson stated the victim told her she was paid $200.00
for the massage. Back in the vehicle, Robson asked the victim what
The victim told her about the massage and then they went

happened,
shopping. Robson stated the victim was the last person she brought to
Epstein. She further stated that she had changed her cellular number

to avoid being contacted by Sara. She continued that when Epstein
announces to hig assistant that he is traveling to Palm Beach, Sara
would contact Robson to arrange girls for Epstein. Sarah, later
identified as Sarah Kellen Date of Birth 05-25-1579%, had told
Robson that Jeff likes to have hia fun with the girls.

Robson stated that once her parents discovered that she was visgiting
Epstein, they disapproved of the encounters with him and she stopped.
Robgon further stated that Sara still tries to call the house and
leaves messages. With the assistance of Robson, we were able to

identify w DOB /AR,
N DOB MRS, and sl s, DO

Sgt Frick entered the room and explained that based on her own
statements, she had implicated herself with bringirng underage girls to
Epstein's house. Robson was aware of what she had stated and wished

:t0 assist further in hopes te receive a lesser charge. Robson
provided cellular telephone numbers for the girls she had mentioned
previocusly. Additionally, she also provided possible addresses and
areas in which they lived. As Robson was being taken home in the
vehicle, a tape recorder was placed within the vehicle to record any
conversations within the vehicle. During the drive back to her home,
Robson made the comment I m like a Heidi Fliess. (Hollywood Madam who
sent girls to clients for sexual favors in California}. Robgon was
dropped off at her house without incident,

Sgt Frick and I went to WG INND SND i SRS

Florida in an attempt to speak witheiijijjjiiiie oS . Ve nreff with
Mrs . S &Moth&r) ‘at the front door. We explained
the ongoing investigation and felt that may have additional

information as we had information that she had worked for Jeff. Mrs.
introduced us to her husband and allowed us entry into the

home. We sat in iie ﬁinning room and met withw
Date of Birth Ag she was under the age of eighteen, Mrs.
was advised we would be speaking with her. She expressed,

if her daughter had information she wanted to assist. As we
interviewed she denied having any inappropriate

encounters with Jeff (Epstein). She stated she had gone toc Jeff =
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House with Haley Robson approximately eilght months age and sat in the
kitchen with the house chef but nothing happened. As the parents were
present during the interview, we felt that WMl vas withholding
information from us. She made several comments as to she has put the
entire incident behind her. I left my direct telephone number and
advised should she wish to speak with me again to telephone me, Sgt
Frick and I thanked Mrs. . for her time and left the area.

She stated she would ask her again after we left as to what happened

at Epstein s house. I informed her that«li® hzd my telephone
number and hopefully she would call.

Sgt Frick and I then attempted contact with D at Gililapet,
Wi G Ve met with who statedesiliglowas

her daughter. e was at the Wellington Mall and was not home. We

explained the ongoing investigation and felt theqmay have
additional information as we had information that she had worked for

Jeff. We left our phone numbers and asked her to telephone me upon
her daughter's return. We then left the area.

On Gctober 4, 2005, at approximately, 8:05 am, 8Sgt Frick had retrieved
a voice mail message from She stated she had spoken

with her daughter and she had information as to what occurred at Jeff

s house. I contacted G PP Lo stated her daughter was in the
shower at the moment and:would be traveling back to Orlando to attend

‘College x I informed her I would be en route to her home in

Det. Dawson and I drove to the@iiille honme and met with
p and During a sworn taped statement,

stated she was taken to the house by Haley Robson. She was
told she could make money working for Jeff. She was told she would

have to provide a massage to Jeff. Wi stated upon her arrival to
the house she was brought to the kitchen area by Robson.

They met with the house chef and Haley stayed in the kitchen. &he was
introduced to Sara, Jeff's assistant and was brought upstairs to the
mater bedroom. Sara prepared the room and massage table for a
massage. Epstein entered the room and she provided a massage. _
stated she kept her clothes on during the massage. She stated
sometime during the massage Epstein grabbed her buttocks and pulled
her c¢leome to him. said she was wierded out by the incident
involving Jeff. At the conclusion of the massage, she was paid
$200.00 for the massage. I askedWil if she has any formal training
in massages to which she replied no. I asked her if Robson received
any monies for taking her to perform the massage. stated Robson
also received money for taking her there. stated she went with
Robson and another girl, WMERREEEN -© Jeif's house once. q
stated she waited in the kitchen with Robson, while VNN v2s taken
upstairs by Sara. stated she only did the massage once, as she

was wierded out by the whole experience. At the conclusion of the
interview and the ‘caie wag stopped, I was informed that Sara had

attempted to reach via cell phone. A voice mail message on
October 4, 2005 at 10:59 am, revealed a female voice who identified
‘herself as Sara who requested hey to call her back reference the
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police guestioging. This voice mail message was recorded onto a micro
cassette. ﬂprovide& the incoming telephone numbexr as
917-855-3363. stated she inadvertently told NN SRR sbout
the police investigation because WMNR had called her to tell her
about how she just received a rental car from Jeff Epstein.
had called her to tell her that she was given a rental car, a 2005
Silver Nissan Sentra, to utilize to visit family and visit Jeff.

asked her what was going on at the house that the police would

L
be asking questions. GNP statedd@iiiiilils then called Jeff and Sara

ok k
B

and asked what was going on reference the ongding police

investigation. According to @il Sara has since then been trying to
contact her to ask about the police questions. I instructed* not
to contact Sara and do not provide any more information to GG s

she would notify Jeff Epstein and Sara what was transpiring.

Investigation Continues...

[E S EE P EET LI RN S XSS LS 2R N A R R R T I Vv B # R AR R A S LS LR EEEETTY TR Y RN
Reported By: LEE, LA'MONT 10/07/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE 2. 10/07/05

On March 30, 2005, I was asked by sSgt. Daniel Szarszewski to begin
conducting surveillance and trash pulls reference Detective Pagan
conducting a criminal investigation involving Jeffrey Epstein. I was
advised that Epstein was possibly engaging in sexual contact with

- young females.

On March 30, 2008, I made contact with Town of Palm Beach Sanitation
Office Supervisor Tony Higuins and redquested trash pulls for 358 El
Brillo Way to begin on March 31, 2005.

On March 31, 2008 at 9:20 a.m., I responded to the area of 358 El
Brillo Way and met with Town of Palm Beach sanitation employee,
Jeffrey Williams. I observed Williams enter the driveway of 358 El
Brillo Way, collect the trash bags from Epstein‘'s property and place
the contents into an empty sanitation truck. I followed Williams to a
nearby area, were he turned over sgeventeen white plastic trash bags,
which were collected from Epstein's property.

I took the trash bags to the sanitation department were I sifted
through its contents. I collected mail correspondence from Armani
Exchange addressed to Nada Marcinkova, Jeffrey E. Epstein notepaper
wi thoyi an lmportant message notepaper addressed to
J.E dated 03/29/05 at 8:15 p.m. reference Peggy Seagal, U.S Airways
boarding pass copy for passenger, Janusz Banasiak, Montgomery County,
Maryland Health Department food service ID NO#40820 for Janusxz
Banasiak and Ghislaine Maxwell notepaper with nameg and phone numbers.
Photocopies of the trash collected were attached with the supplement.
Detective Pagan was advised of the contents that were collected For

evidentiary value.



S e er e e kT an MMM AT A M R L e e o e A W e M e W e s B M e S e T T R b kD e e s e e

vate: 7/19/06 PALM BEACH POLICE DEPARTMENT Page: 32
ime: 15:01:37 Incident Report Program: CMS301L
ase No. . . 1-05-000368 {Continued)

On March 31, 2005, Sgt. Daniel Szarszewski requested that I set up a
surveillance wvehicle on El Brillo Way and conduct video surveillance
of the front exterior of Bpstein's reesidence. At 3:00 p.m., I set up
a surveillance vehicle equipped with a video monitoring device. The
surveillance vehicle was parked on Bl Brillo Way approximately fifty
feet east of Epstein's driveway. The purpose of the video
surveillance was to gather investigative intelligence by monitoring
and recording all vehicle and pedestrian traffic entering and leaving

Epstein‘s property.

The video surveillance tapes were changed daily with a new Maxell
T-160 VHS tape. Video surveillance was established for Epstein s from
March 31, 2005 through April 05, 2005. On April 05, 2005, video
surveillance was concluded. I reviewed the video tapes and adviged
Detective Pagan the surveillance videos yielded no evidentiary value.

On April 01, 2005 at 9:30 a.m., I responded to the area of 358 g1
Brillo Way to meet with Town of Palm Beach sanitation employee, Jessie
Jones. While parked in the area of 358 El Brillo Way waiting to
collect Epstein 8 trash, I observed a white female, who I recognized
as Nada Marcinkova from her Florida driver's license photograph. I
made no contact with Marcinkova. While parked in the area, I also
obgerved Epstein & GMC Yukon truck leave the property as well as other
vehicles arrive and park across the street from the property. The
otcupants of these vehicles appeared to be housekeepers, maintenance

men, and gardeners.

At 9:38 a.m., I met with Town of Palm Beach sanitation employee,
Jessie Jones. I observed Jones enter the driveway of 358 El Brillo
Way and collect the trash from Epstein s property. I followed Jessie
to a predetermined area at which time I collected the trash bags from
the sanitation truck. I transported the trash bags Lo the sanitation
department, where I sifted through its contents. I collected mail
corregpondences addressed to Jeffrey Epstein, automotive records and
personal documents for Janusz Banamiak and Beata Banasiak as well as

Jeffrey Epstein notepaper with the names and appointment times for
and No last names or other personal information wasg

written on the notepaper.

While sifting through Epstein s trash, I also collected a three-inch
purple finger size object, which had a broken end. The object
appeared to be a broke piece from a sexual toy similar to a (Cyclone
Vibrator) possibly used for rectal gratification. The sexual object
was photographed for Detective Pagan, packaged in a biochazard evidence
bag (possible body fluids}) and secured asg investigative evidence. Aall
items collected from Epstein s trash were turned over to Detective

Pagan for evidentiary purposes.

On April 0%, 2005 at 9:18 a.m., I met with Town of Palm Beach
sanitation employee, Jessie Jones. I cobgerved Jones enter the
driveway of 358 El Brillo Way and collect the trash from Epstein s
property. I followed Jessie to a predetermined area at which time I
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collected the trash bags from the sanitation truck. I transported the
trash bags to the sanitation department, where I sifted through its
contents. I collected mail correspondences addressed to Jeffrey
Epstein as well as notepaper (Important Message) with names and
telephone numbers. The following are items collected from Epstein s

trash.

Joanne G. (714-0546)

blank piece of white paper (561-881-8118]
black paper (655-7626)

black paper (917-783-4113)}

David (772-546-6952)
MSN Hotmail web page with email address (adrianamucinska@hotmail.com)

The following items were documented for Detective Pagan s
investigation for evidentiary purposes.

On April 06, 08, 11, 12, 13, 15, 2005, at approximately 2:30 a.m, I
met with Town of Palm Beach sanitation employees. I observed the
employee enter the driveway of 358 El Brillo Way and collect the trash
from Epstein's property. I followed the employee to a predetermined
area at which time I collected the trash bags from the sanitation
truck. I transported the trash bags to the sanitation department,
where I sifted through its contents,

All of the documents collected from Epstein's trash during my

' assistance were turned over to Detective Pagan for evidentiary

purposes.

On June 14, 2005, Detective Michelle Pagan contacted me and advised
that the airplane belonging to Jeffrey Epstein of 358 El Brillo Way
wag parked at the Palm Beach International Airport.

Detective Pagan requested that I begin trash pulls for the purpose of
gathering evidence and intelligence.

T made contact with Town of Palm Beach Sanitation Office Supervisor
Tony Higgins and requested trash pulls for 358 El Brille Way to begin

on June 15, 2005.

On June 15, 2005, I met with a sanitation employee. I observed the
employee enter the driveway of 358 El Brillo Way and collect the trash
from Epstein s property. I followed the employee to a predetermined
area at which time I collected the trash bags from the sanitation
truck. I transported the trash bags to the sanitation department,
where I sifted through its contents. The trash yielded negative
results and no evidence was collected.

No further trash was collected throughout the week due to the fact
that Epstein g gecurity gates remained closed throughout the week;
therefore, the sanitation employees were unable to gain acecess onto
the property for collection of the trash.
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All evidence and intelligence gathered by this officer has besan turned
over to the detective bureau and no further action has been taken by

this officer.

End of supplement.
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 10/07/0s8
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 10/10/05

On October 4, 2005, I made telephone contact with

who had left several messages on voice mail. During the message, she
advised she was not completely truthful when we met in person but
would like to speak with me to advise what had happened. She further
advised she did not want to speak of thig incident in front of her

mother, At approximately 15:48 pm, I made telephone contact with
&at During a taped recorded

statement , il stated the following: Approximately a year ago,
when she was sixteen years of age, Robson took her to Jeff's house
twice. The first time she went, Haley Robson drove to the house.
They entered through the kitchen area where she was introduced to Sara
and Jeff. GShe was taken upstairs to a bedroom by Sara who set the
room up with a massage bed and brought out the oils to use. Jeff then
entered the room wearing a towel. He lay ocn the table and picked out
a lotion fordWMP to rub on him. At one point during the massage,
he tried to remove her shirt at which point she became very upset and
discontinued the massage. Both _ and Jeffrey had a verbal
disagreement at which time she left without being paid. She met with
Haley Robson who was sitting in the kitchen and told her let's go.
advised she received no money for that day. U lso
said that Haley Robson had told her if she was uncomfortable with what
was going on, to let him know and he'll stop. She knew that the more

yvou do the more you are paid.

Several weeks later, <R advised she agreed to be taken a second
time by Haley Robson. Once they arrived at the residence, Haley sat

in the kitchen and Sara toock her upstairs to the master bedroom again.
Sara set the yoom up with a massage bed and brought out the oils to
usge. Jeff then entered the room wearing a towel. He lay on the table
and picked out a lotion for GHRNENEB:o rub on him. At one point
during the massage, he tried to touch her buttocks. As #w&s
wearing tight jeans and had a tight belt on Jeff was unable to touch
her buttocks. Jeff then rolled onto his back during the massage; he
attempted to touch her breasts. then became upset again and
told him she didn't want to be touched. discontinued the
massage and was paid $200.00. then went downstairs where
Haley Robson was waiting for her. She told Robson she wanted to
leave. said she never returned to the house.
stated she is aware that her friend, wag also at the
house and had a problem with Jeff. She provided a telephone number
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for W The interview was concluded and the micro cassettes were

turn in as evidence.

Cn October 5, 2005, I researched the incoming telephone number that

had left Wa message. The telephone number, ViGN
was assigned to AT?/Cingular Cellular service. I prepared a subpoena
request and faxed the request to the State Attorney s Office.

Information reguested was subscriber informatbtion as well as all
incoming and outgoing calls for the months of September and October

2005.

I later researchedN SN :d discovered she resides in G
Det . Dawson and I drove to Wl GHEDGEEER -nd met with

WRNBE o her residence G GENEED GHIN: GUN SN aNuN

o zoreed to speak with ug in the kitchen area. During a sworn
taped statement, WS stated the following: On or about November
2004, she was approached by Haley Robson and asked if she wanted to
make money. She agreed and was told she would provide a massage to
wealthy man in Palm Beach. Robson picked her up and drove her to a
house in Palm Beach. She was brought into the kitchen area of the
house. She further stated that &m and TN S
went with them. They were brought into the kitchen where she wanm
introduced to Jeff and other females. GEEMNN stated she was
introduced to a helper of Jeff; the female was described as white
female (unknown name), with blond hair. She stated that the agsistant
was familiar with Robson. The assistant set up the massage table and
put out lotiong te be used., She told U Jeff would available in a
minute. Jeff entered the room wearing only a towel. Jeff lay on the
masgage table and picked a lotion to rub on his thighes and back.

urther stated that during the massage Jeff agked her to remove
her clothes. 8he complied and removed her pants and blouse. WiENENR:
didn't remember if she had removed her bra but feels that she did.

was certain that she stayed in her thong underwear.
continued the massage and at one point she straddled him to massage
his back, which touched his buttocks with hers. WS wvas instructed
to return to the ground at which time Jeff turned to have hig chest
rubbed. WP advised it was at this time she is sure he was
masturbating. U did not want to look at his penis area because
she wag uncomfortable. Jeff removed a large white vibrator and turned
it om. q stated he began rubbing the vibrator over her thong
underwear on her vaginal area. Shortly thereafter, Jeff ejaculated
and removed himself from the table. He walked over to where the
shower was and opened the glass door. She waited as he was taking a
shower in her direct view. When I asked W how old she waes when
this occurred, she stated she had just turned seventeen. At the
conclugion of the shower, as pald either $350.00 or $400.00.
She stated ghe wasn't sure, but knows it was close to $400.00. At the
conclusion of the interview, Gl stated she never returned to
provide a massage for Jeff. She advised she was ashamed and

uncomfortable with the situnation.
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Det. Dawson and I then left the area and responded to the
where Robson and all the above-mentioned girls had

attended. I met with School Police Officer, Off Williams. I
explained I was looking for a previous student who attended

] I inguired about I further explained
that I was working a case in which most of the girles I have
interviewed are either witnesses or victims and felt that Pmay be
one as well. Officer Williams researched his pPreviocus student records
and found YD She attended the same year and graduated
in the same year as the other girls. I was provided the last known

address of SN
At approximately 2:10 pm, Det. Dawson and I met wi t 1 SR -
S Sy G inayillh o el 1 eupEp voc
L

her residence,
only seventeen years of age, I had notified her mother, Mrs.
rviewed reference an ongoing

Sy that she would be inte
investigation in Palm Beach. I dssured her that her daughter was not
I explained the possibility of her being either a withess

? advised she wanted WD to cooperate and
consented to the interview. During a sworn taped statement,
stated the following: at the age of sixteen, during the month of
September 2004, she was approached by Haley Robson for a chance to
make money. WNgMBwas friends with the friends of Robson and knew the
same people. had been previously told by her friends what
Robson did for Jeff. Robson called a person known to Ml 2s Sara
.and scheduled the appointment. Robson picked up and drove her
to Palm Beach to a street called Brilie Way. ey drove to the end of
the street and entered a large driveway. They entered the kitchen
area of the house and met with Jeff. was introduced to Jeff.
Robson led upstairs to the main bedroom area and set up the room
with a massage table and set out the oils. Robson dimmed the lights
and turned on soft music. Robson exited the room and Jeff entered the
room wearing only a towel. Jeff picked oils and instructed her to rub
his legs, under hig buttocks, back and chest area. Jeff asked her to
get comfortable, advised she did not remove hexr clothes. She
was wearing tight jeans and a cropped tank top exposing her belly

area. During the massage, Jeff removed his towel. As rubbed
pted to reach down her pants through the

his chest area, Jeff attem
buttocks area, however was unable to due to the tightness of the jeans
and a tight belt. advised Jeff began to masturbate as she

rubbed his chest. Jeff moaned as she rubbed his chest. She observed
he was continuing to masturbate and attempted to reach up her tank top
and touch her breasts. pulled back and Jeff stopped. However,

he kept masturbating until he climaxed. He cleaned himself with the

towel he was previously wearing. I askedm if she knew the
difference between circumcised and not ecircumcised. She explained she

knew and advised Jeff was circumcised. was paid $200.00 for the
massage and left the area. She met with Robson whe was waiting in the

kitchen area and left the house.

wthen explained she never provided another massage for Jeff. sShe
'id however, go to the house with Rebson and NG h as they

a suspect,
or victim. Mrs.
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advised she wasg present when
T vent to work for Jeff. She advised she rode over and
gat in the kitechen area with Robson to wait for advised
that while they waited for WM the house chef prepared lunch for
them, as it was almost lunchtime. 2Ags Gl was finished with the
massage, they left the area. I aske if Robson ever told what
would be expected of her when she provided a massage. WIS stated
yes, Robson told her that a massage would be expected possibly naked
and possibly some touching involved. has no formal training in

providing massages.

O spoke about a third and last time she went to Jefi's house.
Robson drove ancother girl, YNNG vho is SN friend, to
Jeff's house. WYstated she knew that Robson had made money
providing girls for Jeff and she wanted to do the same. Robson toock
them in the kitchen area of the house and introduced GNP tc Sara.
Robson and Sara took G upstairs to the main bedroom.
advised she doesn t know what happened as Wllledid not speak aboutb
what happened in the room. Jrec:eived $100.00 from Robson for
going with her to Jeff s house and recommending ety TR:s
unable to remember IR tclephone number. The interview was

*  goficluded and we left the area.

took another friend of Robson's.

Invastigatié\n Continues. .. .
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 10/03%/08
Entered By.: ANTOMAHD, NICKIE A. 10/10/05

& .. ¥
On October 6, 2005, Det. Dawson and I went tofijiils G 1ocated
inglNpAEINNNE We met with Dean of Students, I
explained to Mr. SR that we were investima crime within the
Town of Palm Beach and felt that a student, W may have
information. @NEE;confirmed that G is a student and currently
on the soccer team for Gy GINNRNEE. She was in computer class at
the time of our arrival. oW sent a2 security guard to locate
in eclass and bring her to the office. Mr. 4NN allowed us to
interview QP in an empty conference room.

At 11:45 am I met ‘with Wl SENMN:nd explained to her why we there
to interview her. She advised she was aware of the ongoing
investigation. WM stated she had previously spoken with il
AEamly vho told her she was interviewed by detectives. During a sworn
taped statement, stated she knew that HEley Robson worked for
Jeff in palm Beach. advigsed she has been there many times for
massages. I asked her if she had formal» trdining in providing
massages , (P stated she did not. SN zdvised she was told what
was expected of her by providing massages and would have to remove
clothing but if she felt uncomfortable just to gay so and Jeff would
stop pushing the issue. WM began providing magsages and advised
wshe kept her clothes on. She considered Jeff a:pervert Who képt
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pushing to go further and further., WSWrexplained she would keep
ould not be right to her

telling him she had a boyfriend and that it w
boyfriend. It wasn t until recently admitted to removing her
clothes and staying in her thong underwear to provide a massage.

_ explained Jeff wanted to be rubbed on his back and recently he
began turning over to have her rub his chest as he masturbated. He
would try to touch her breasts as she rubbed his chest. - stated,
Jeff would try to get away with more and more on each massage.
Originally, Robson drove her to the house for the original nassage.
W loft Sara her cell phone number and every time Jeff would come

into town, Sara would call her for an appointment. Each time she
Sara would meet her at the kitchen door area. She would bring

WEHt;

her upstairs and prepare the massage table. advised Jeff would

ask her guestions about herself. He knew she was a soccer player and

would be attending G I asked WNIP® if he knew her real
The most recent massage she

age, * stated Jeff didn t care.
During the massage she asked Jeff if

provided was oi October 1, 2005,
she could borrow one of his vehicles to visit her family and boyfriend

in Orlando. Jeff had told she could borrow one of his vehicles but
later stated he would rent her a car. She continued with the massage
as Jeff abbed her buttouks and caressed the buttocks cheeks. T
asked if she was wearing undergarments to which she replied her
thong underwear. Once he tried to touch her breasts she would pull

away from him and he would stop. ~was asked if he ever used a
vibrator on her. was aware of the vibrator but advised she

never would allow him to use the vibrator on her. She described the
vibrator as a large white vibrator with a huge head on the tip of the
vibrator. She stated he kept the vibrator in a closet near the
massage table. advised she had been doing the massage for
approximately two years, which meant she would have started doing

magsages for Jeff at the age of sixteen.

ol stated she was contacted by Sara on October 3, 2005. Sara had
informed her that Jeff had rented her a new Nissan Sentra and she

should come by the house to pick it up. Sara informed she would
have the car for a month. i stated Jeff knew her car was not

working properly and had missed appointments in the past because of
her car being inoperable. explained the car is currently parked

next to the Gym field. I asked her if she ever took any one to the
a friend of hers who

house. NN cxplained she took
has returned to Orlando to attend college. I asked she ever allowed

another female in the room. WM advised no one was brought into the
room with her. At the conclusion of the intexview, Dét. Dawson and I

went to the Gym area and located the Silver Nissan Sentra bearing
Florida tag X98-APM. The vehicle is registered to Dollar rent a car
out of the Palm Beach International Airport.

Telephone contact was made with NS GNP, the victim's mother, at
#. I explained to her that I was following up on this case

and provided a complete update on the case.

‘nvestigation Continues.
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1B Reported By: RECAREY, JOSEPH 10/21/05
Entered By.: ALTOMARQ, NICKIE A. 10/21/0%8

On October 10, 2005, at approximately 2:30 p.m., I made telephone
contact with During a taped conversation, WIS was
told of an ongoing investigation in which I felt she had information
pertaining to Jeffrey Epstein. WllMeexplained she met Epstein when
she was just sixteen years of age. She was approached by

a friend who also had previously gone to Epstein’s house for
magsages. advised she was working at the Wellington Mall when
she was approached. told her that she would have to provide
a massage to Epstein and she would have to perform this massage naked.
o thought about the offer and stated she could make $200.00 for
only 30 minutes of work. She agreed to perform the massage and

et the appointment for her that same day. P renembered it
was a weekend ags she only worked at the mall on the weekends.
took her to the house where she was intrcduced to Sara, Jeff Epstein's
asgistant. BSara tock her upstairs to a master bedroom.
explained that as she was walking up the stairs she observed several
photographs of naked women along the walls and tables of the house.

further explained that she was brought into the bedroom where

Sara prepared the room by setting up the massage table and provided
the oils for her to 'rub on Epstein.

Epstein entered the room and introduced himself. Epstein lay on the
table and told her to get comforxtable. @HNMBcould not remember if he
was naked or if he entered the room with a towel. 4 stated she
provided the massage wearing only her panties. She continued rubbing
his legs, thighs and feet. advised he turned over onto his back.
She contimued to rub his legs with the oils, Epstein touched her
breasts and began to masturbate. I askedgll@® if she knew what
circumcised and un-circumcised meant. @ stated circumcised is when
the penis has no foreskin and the head of the penis is visible. wille
said Epstein is circumcised. i began to cry on the telephone and
stated she had been to his house hundreds of times over a two-vear
period. She claimed to have made thousands of dollars during her
visits. stated she could not remember how many times exactly she

went to Epstein's home but said it was a lot.

I became more upset, crying hysterically and stated she was paid
and instructed to have sex with Epstein's assistant, Nada Marcinkova
by Epstein. Epstein continued to watch them have sex and masturbated
himself as they had sex with each other. She further stated that
things escalated further and further. Epstein used sexual toys such
ag vibrators, rubber penizes and strap-on penises on
Additionally, 4l stated he performed oral sex on her numerous times.
She claimed he (Epstein) put his fingers inside her vagina while he
masturbated in an attempt to meke her climax. 4 could not continue
and wanted some time to regain her composure. I explained to G to
take her time. After taking several minutes to regain her composure I
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explained that I would travel to meet with her in person as I felt she
had additional information to provide. I met with 8gt. Frick and
explained the importance to meet with lllin person. Sgt. Frick
agreed and made arraignments for Det. Dawson and I to meet with SN
inm g
On Qctober 11, 2005, at 4:10 p.m., Det, Dawson and I met with
and her friend, ANEGEGDGGEGITED - S SNV i
W wanted to have ol present for
support. I explained to her that I did not have a problem as long as
she wanted "N present during the interxview. 4l stated she
wanted her present. I explained that as Y was present she was
not allowed to comment or ask any questions during the interview. She
was only there to comfort @il should the interview upset her. '

During a sworn taped statement, Wiii®explained how everything began.
She said she was brought through the kitchen area where she met Sara
for the first time. She was led to the master bedroom, Epstein g
rO0IR. explained that as she was walking up the stairs she
ocbserved several photographs of naked women along the walls and tables
of the house. &further explained that she was brought into the
bedroom, where Bara prepared the room by setting up the massage table
and provided the oils for her to rub on Epstein. Wlliii§Pexplained she
remembered the steam room area, which contained twe large showers.
Epstein entered the room from the steam room area and introduced
himself. Bpstein lay on the table and told her to get comfortable.
S zcmoved her skirt and kept her shirt on. She could not remember
if he was naked or if he entered the room with a towel. Epstein then
instructed her to remove her shirt. removed her shirt and
remembered she was not wearing a bra. stated she provided the
magsage wearing only her panties. She continued rubbing his legs,
thighs and feet. YYMPadvised be turned over onto his back. 8he
continued to rub his legs with the oils. Epstein touched her breasts
and began to masturbate. Epstein ejaculated which meant the massage
wag over. At the conclusion of the massage, GSlR was paid $200.00.
They walked togethexr downstairs where Sara and SN were
waiting. SNENRztated WD roceived an unknown amount of money for
taking her to Epstein. Epstein instructed to leave her cellular
telephone number so that he could contact her when he is in town.

Sl =xplained that she continued to go to Epstein s house and became
a regular at the house. She could not provide an exact number but
claimed she had been their hundreds of times. She claimed sexual
activities did not occur every time she was there., There were times
she went to dinners and parties with Epstein. explained that
things began to escalate more than the massage. The encounters
included bringing in his assistant, Nada Marcinkova. emilPcxplained
Epstein had purchased her from her family in Yugoslavia. Epstein
bragged he brought her into the United States to be his Yugoslavian
sex slave. UNEEEMadvised he was naked in the bedroom, she entered and
removed her clothing. Marcinkova entered the room from the steam room
area already naked. He instructed WSWB:o perform oral sex on
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Marcinkova . @ refused to perform that act. Epstein offered her
an additional $200.00 for her to perform oral sex on Marcinkova for
five minutes. dNMragreed to perform the oral sex for the additional
$200.00. SR cxplained that Epstein would masturbate while he
watched them perform sexual acts.

Things continued to escalate by purchasing sex toys. Gl stated she
had massagers, vibrators and strap on rubber penises used on her.

Each time something new wae introduced additional monies were produced
and offered for &to allow the acts to happen. W was adamant
that she performs all these acts but there was an understanding with
Epstein that no vaginal penetration would océur with his penis. ?
explained that Epstein's penis was deformed. W explained that s
penis was oval shaped. She claimed when Epstein’'s penis was erect, it
was thick toward the bottom but was thin and emall toward the head

portion. She called it egg-shaped.

W continued that the sexual encounters with Marcinkova, Epstein and
her became a ritual. @GP would arrive at the house and walk herself
upstairs, where Marcinkova and Epstein were waiting. /NP would
remove her clothing and join them on the bed. 4l explained
Marcinkova and ghe would begin by kissing and touching each other.

explained sex toys were brought into the bed by either Epstein or
Marcinkova and they would begin using the toys on each other. Epstein
would perform oral sex on either person depending who was on top
during the intercourse. explanation revealed they were in a

missionary position.

advised one day, Wl was unable to state and exact date when
this incident occurred}, she came to the house after Sara had informed
her that Epstein had arrived. She arrived at the house and went
upstairs to the master bedroom. WP advised she immediately removed
her c¢lothing, as Nada Marcinkova and Epstein were already naked in the
bedroom. WNPexplained that Nada Marcinkova and she had a sexual
encounter to include kissing, touching and oral sex. P remembered
that she climaxed and was removing her self from the magsage table.
W cked for a sheet of paper and drew the massage table in the
master bathroom and where Epstein, Marcinkova and she were. Epstein
turneiiiii¥ on to her stomach on the massage bed and inserted his
penis into her vagina. @ stated Epstein began to pump his penis in
her vagina. W became upset over this. She said her head was being
held against the bed forcibly, as he continued to pump inside her.
She screamed no, and Epstein stopped. She told him that she did not
want to have his penis inside of her, Epstein apologized for his
actions and subsequently paid her a thousand dollars for that visit.
Additionally, shortly thereafter, Epstein gavedillll a 2005 Doge Neon,

blue in color for her personal use.

adviged there were times that she was so sore when she left
Epstein's house. @ advised she was ripped, torn, in her vagina
area. "R advised she had difficulty walking to the car after
leaving the house because she was so sore. (i advisad that other
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than that one time, when Epstein inserted his penis inside her vagina,

there was no other penile intercourse.

@ provided names of girls that she knew of that have gone to
Epstein's house. provided the name of NN GENEN -nd fecels she
gtill may be going te the house to massage Epstein. According to

is still sucking his dick."®

When asked if she had been recently contacted by anvyone of the house,

adviged she received an email Ffrom Sara, from
KellenS@earthlink.net, which is her email account. The email was fust
a hello, how are you doing type of emsil. There had been no other
contact from the house. The interview was concluded and WMB left the
area. The tapes and drawing were submitted inte evidence.

Investigation contimues. ..
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On Qctober 12, 2005, Det. Dawson and I traveled to the Orlando area
and made telephone contact with UMD SNEN. agreed to meet
with us as we were in the Orlande area. G v ovided directions to
her apartment. Det. Dawson and I met with (N who stated, during a
sworn taped statement that nothing happened between her and Bpstedin.
?appeared nervous during the interview. I assured her that I
had spoken with other people who advised differently. WP stated
she only went a couple of times and provided a massage to Epstein.
She stated she was brought to the Epstein house in March of 2005.
brought her to work. NN has no formal training in
providing massages. WD stated she provided a massage, fully
clothed for $200.00., As I sensed hesitancy in her answers, I asked
SN i she had been contacted by anyone from the house.
stated she was interviewed already by an investigator for Epstein. He
met with her on October 8, 2005, at a Roadhouse in Orlando. He
identified himself as Paul and inguired about the police investigation
and left his telephone number 305-710-5185 for additional contact.
provided no additional information, as it appeared her
responses were almost scripted. We left the area and returned to Palm

Beach Police Department.

Based on the information acquired during the interviews, a search
warrant was prepared for entry at the Epstein home. On October 18,
2005, I met with Judge Laura Johnson who reviewed the warrant reguest .
She found there was sufficient probable cause and signed the warrant
request. On October 20, 2005, at approximately 9:36 am, members of
the Palm Beach Police Investigations Unit executed the search warrant
at 358 El Brillo in Palm Beach. Members of the Investigations Unit
included Capt Gudger, Sgt Prick, bet. Dicks, Det. Dawson, Det.
Melnichok, Det. Sandman, Det. Krauel, the c¢rime scene unit and myself,
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Ags we entered onto the property, we encountered the house manager,
Janusz Banasiak who was in the guest portion of the house. The
guesthouse section had open doors and no forced entry was made. T
made contact with Banasiak, Date of Birth 04-07-1953, Fl DL
B522-~420-53-127-0, and informed him of the search warrant for the
premises. The members of the Police Department entered the residence
and announced we had a search warrant. A safety search was done and
members exited the home. I read the search warrant to Banasiak ag Mgr
Parkinson videotaped the search warrant execution. Several interior
decorators were located on the property. I spoke with Mark Zeff, of
515 W 20th Street in New York. Mr, Zeff stated he ig the designer for
Mr. Epstein's homes. He advised he was contacted in March of 2005 to
do a complete overhaul on the house. He advised he wag on the phone
with Mr. Epstein when officers announced the search warrant. Mr.
Epstein was then made aware of the search warrant. Mr. Zeff advised,
his contact with Bpstein is strictly business and he has never
witnessed Epstein with any girls except for his assistants, Sara or

Nada.

I then interviewed Daniel Estes, of 315 East 14th Street in New York.
Mr. Estes stated he has worked for %eff for seven years. He advised
he personally worked on the New York and Palm Beach home for Mr.
Epstein. He has previously met with Sara and Adrianna, EBpstein's
asgistants in New York and in Florida. Estes stated they travel with

- Bpstein everywhere he goes.

I interviewed Zara Balley of 35 Riverside Jersey City, New Jersey.
Bailey stated she just arrived from Scotland and has worked with Zeff
for only one month. She stated she has never met Epstein and hag not
seen him. The interview was then concluded.

I then spoke with Douglas Schoettle of 243 Riverside Dr in New York
City. Schoettle stated he has been Bpstein's Architect for seven
Years. He further stated he deals with Bpstein's asgistants and
speaks with Epstein on the phone. Schoettle stated he mainly speaks
with Sara Xellen, Epstein s main assistant, who travels with Epstein.
Schoettle stated he only has contact with Epstein when his services

ars needeéd.

At approximately 10:30 am, I was informed that the videotaping was
concluded. I entered the residence and located two covert (hidden)
cameras. The first camera was a covert wall clock in the garage area.
I traced the wire behind the clock and removed the RCA wire and
unplugged the camera. The other covert camera was located within a
desk c¢lock heside Epstein's desk. I traced the wire behind the clock
and unplugged the RCA wire. I could not locate another camera. I
then began with the search of the residence for the specified

evidence.

Det. Krauel and I bhegan in

My search consisted of the second floor.
They were

the master bedroom area where severzal items were located.
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marked to be retrieved by the evidence custodian. In the master desk

with Epstein's notepads marked Jeffrey Epstein we located a high
gchool transcript from WS GENEGMENAND for
W Also in the room, was the dresser farmoire where we located a

bottle of peach flavored Joy Jelly (Sexual Lubricant). Additionally,
there were several photographs of young naked teenage girls within the
closet, which was consistent with what the witnesses said. The
massage table was also located within the master bedroom. Video tapes
were located beside the television, which were alsc collected. Aan
itemized list of the property and locations was prepared on the
property receipts. At approximately 2:55 pm, the house was secured;
the exit of the residence was wvideotaped. Upon our exit of the
property, I encountered Atty. Guy Fronstein who advised he was
representing Mr. Epstein. He provided a business card and provided

his assgistance with the investigation.

Due to Hurricane Wilma, which struck South Florida causing massive
power outages, the courthouse was closed due to the lack of power. I
was previously told that the Chief Judge had extended the filing
deadlines due to the hurricane and the Courthouse being closed. oOn
Octobexr 27, and 28, 2005 the courthouse was closed and I could not
file the search warrant and inventory at the clerk's office. On
October 31, 2005, I responded to the courthouse and filed the
paperwork along with an order to seal, signed by Judge Johnson, to

deny any release of any paperwork on this case.

INV CONTINUES.,
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On October 20, 2005, at approximately 8:30 a.m., Thursday morning, I
was advised by Captain Gudger that a search warrant would be executed
and that I was to assemble the Crime Scene Investigative Team and
stand by the south side of the building ready to go. I designated
Evidence Specialist Annette Badger to handle the inventory return, the
documentation of the property receipts and the collection and bagging
of the evidence at the scene. I further instructed C¢SI Kim Paviik, ID
# 8807, to accompany ugs and perform the role of photographing the
scene and the items that may be taken into custody by the affiant,

Detective Joseph Recarey, ID # 7915.

My responsibility was to go through from the reading of the warrant to
the final exit from the residence and perform a video recording of the
reading of the warrant, the initial walk through of the residence
showing the current condition and then finally a walk through of the

residence at the time of the police exit.

We started out towards the residence, which was located at 358 E1
Brillo and arrived at approximately 9:33 a.m. The search was
conducted, items were collected by Evidence Specialists Badger,
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photographed by ¢8I Pavliik and then videotaped by myself. fThe search
was concluded at approximately 3:05 p.m. whereupon Detective Recarey
and I were the last two officers in the house. Upon securing the
residence we met with the gentleman who identified himself to
Detective Recarey as the lawyer for the defendant and he was informed
that the residence was secured and that copies of the inventory return
had been left on the first floor table of the personal assistant'g

office.
Detective Recarey and I returned to Police Headquarters and secured
for the day.
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a Reported By: DAWSON, MICHARL C. 11/07/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 11/07/0s

On October 20, 2005, I assisted Defective Recarey in the execution of
a search warrant at 358 ®1 Brillo Way, Palm Beach, Florida, 33480,

Upon the announcement of the search warrant, immediate contact was
made with three white males who came out of the house or surrounding
structures. Those males were identified as Janusz Banagiak, Daniel
Estes, and Mark Zeff. As other members of the police department
cleared the home, I kept watch over these three males. Once the house
was cleared, those males were turned over to Detective Recarey.

Detective Dicks and I were assigned to agsist in the search of the
main house, the cabana and the servant's quarters. We gtarted in the
garage. All areas of the garage were searched to include four
vehicles. These vehicles were three black Mercedes Benz carsg
registered to Jeffrey Epstein. The fourth vehicle was a Harley
Davidson motorcycle, green in color, registered to Jeffrey Epstein.
Nothing was recovered from the garage.

A towel closet and pantry located off the kitchen were searched and
Yielded negative results.

The kitchen was searched and taken into evidence was a phone message
book that was located near a house phone .

North of the kitchen was an office room which contained a computer.
The room had a closet that contained a locked gun locker. The
combination was entered by Banagiak in the DPresence of Sgt. Frick and
the safe was opened. Items were taken from the room. See the
completed property receipt for a detailed list.

A green bathroom located on the first floor was searched and nothing
was taken.

A cloget located just west of the green bathroom was searched. Two
massage tables were located in the closet along with a photo of a nude
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female from the waist up. See the property receipt for details.

I searched two bedrooms and their adjoining bathrooms, which were
located on the second flcor on the Fast side of the house. In the
Northeast bedroom cioset I found adult sex toys called Twin Torpedoes.,
Scap made in the shape of a penis and vagina were also found in these
upstair bedrooms. See the property receipt for detaills.

¥ searched the pool cabana located on the South side of the pool.
Photos were taken from the wall. See the property recéipt for

details.

I assisted in the search of Banasiak's living gquarters. Numerous CD &
along with a message book was seized. See the property receipt for

detdaile.
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On November 1, 2005, I was contacted by Atty. Gus Fronstin, who
adviged he was willing to assist with the investigation. Atty,
Fronstin advised he would try to have his client, Jeffrey Epstein
available to be interviewed. I explained I would be interested in
conducting an interview with his client as well as other employees
that are employed within the house., Atty. Fronstin advised he would
return my call once he received confirmation on the interviews.

On November 6, 2005, I attempted contact with G -t her
residence. I left a business caxd for her to return my call. Upon
returning to the police department, I had received a telephone call
Erom i- I returned her call at#and spoke
with She made arrangements to respond to the station to
provide an interview. At approximately 3:30 pm, she arrived at the

Palm Beach Police Station with her boyfriend. Her boyfriend was
allowed to sit in the lobby area while Ms. Ul was interviewed.

I took Mo GNP to the Detective Bureau Interview room. I closed the
door for privacy and explained to her that I appreciated her coming to
the police station for the interview. During the sworn taped
statement, she advised she was at Jeffrey Epstein s house one time.
Approximately two months ago, she was approached by a girl,
& who was dating her roommate, to make some guick money.
advised she was in need to make sgome quick cash to make the rent that
month., She agreed to go to the house. She had been told by
G :hat the massage would have to be done in her underwear. She
advised Wl drove with her and brought her into the house. They
walked into the kitchen area and took the stairs upstairs.
further stated she was brought intoc a master bedroom area. She
advised she recalled seeing portraits of naked women throughout the
room. A massage table was already out near the gauna/shower area in
the master bedroom. Epstein entered the room wearing only a towel and
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introduced himself as Jeff. WP advised she recalled she and
removed their clothing down to their panties, Epstein lay on his
stomach area and they provided a massage on his legs and feet area. I
asked MMM if she had any formal massage training and she replied
no. S :dvised she was topless and the panties she wore were the
boy shorts lace panties. She and4ilcontinued the massage until
the last ten minutes of the massage, Epstein, told WMl to leave the
room so that WP could finish the massage.

W 5ot dressed and Epstein turned over onto his back. Epstein then

kk

removed the towel, which had been arcund his waist. Epstein laid
there naked and requested that MNP rub his chest ares.

stated as she did this, Epstein, began magturbating as she rubbed hisz
chest. QMM stated he pulled down her boy short panties and he
produced a large white vibrator with a large head. She stated it was
within a drawer in his master bathroom. He rubbed the vibrator on her
vagina area. WHJNEE advised he never penetrated her vagina with the

vibrator,

He continued to rub her vagina with the vibrator as he continued to
masturbate. NN stated she was very uncomfortable during the
incident but knew it was almost over. Epstein climaxed and started to
remove himself from the table. He wiped himself with the towel he had
on previously and went into the shower area. got dressed and
met with@ilPin the kitchen area. Epstein came into the kitchen and
provideddiliilli 5200.00 for bringing GINNEGEER and paid $200.00 to
for providing the massage. é wag told to leave her telephone
number with Sarah, his assistant for future contact. SN > ovided
her cellular telephone number for future contact. was asked

if she was recently contacted about this investigation by anyone from
the Epstein organization. She replied she was called but it wag for
work. She stated she was called by S8arah for her to return to work
for Epstein. 4R stated work is the term used by Sarah to provide
the massage in undervear. W advised she declined, as she was not
comfortable in providing that type of work. The interview was
concluded and the videotape was placed into evidence.

Investigation Continues..
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 11/10/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 11/10/05

On November 7, 2005, I made telephone contact with Sy who
. advised she would be able to meet with me at her home. Det. Sandman
and I traveled to her home in M :nd made contact with
SR During a sworn taped statement, GINMNMMRstated she met
Jeffrey Epstein through Haley Robson. Robson would approach females
who wished to work for him. stated she was asked to.work for
him but declined. NN cxplained that work means give massages.
She was asked about any formal training in providing massages to which
she said no. GNP szid she accompanied Robson and other females
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who were taken to Epstein s house to provide massages.

further stated she had been to the house approximately 4 or 5 times in
the past vear. She accompanied Robson with -*n

? the i4-year-old victim, and X
Each time the girls were taken over, they were previously told they
would have to provide a massage, possibly naked. It was also told that
should Epstein require them to do anything extra and they were not
comfortable just-to tell him and he would stop. stated
Robson received $200.00 for each girl she brought over to massage
Jeffrey Epstein. When I asked which girl appeared to be the youngest,
she replied, the victim, as she stated she was fifteen years old at
the most; she locked really young. further stated sach time
she went to the house, she sat in the kitchen and waited with Robson
until the massage was over, She further stated that the cook would
make lunch or a snack for them as they waited. I asked her if there

was anything that caught her attention within the home,
stated there were a lot of naked girls in photographs throughout the
house. The interview was concluded and the tape was turned into

evidence.

Investigation Continues..
# 7 AAkdhr XA ATt AT A bbb dd b ddded
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11 G

Det. Dawgson and I attempted contact with

YW I left my business card at her front door. Ms

returned my call and arranged a meeting with me at the Palm Beach
At approximately 2:00pm,

Police Department for November 8, 2005.
arrived at the Palm Beach Police Department. She was brought

inte the interview room and the door was closed for privacy. She was
told that I asppreciated her coming to the police station for
questioning regarding an on going investigation. She was told that T
was investigating a crime involving Jeffrey Epstein and knew, based on
the investigatiomn, that she had encounters with him in the past,
During & sworn taped statement, (P stated she had met Epstein
approximately two years ago. She was first introduced to Epstein by
Haley Robson. Robson approached her about working for Epstein and
pProviding a massage to him for $200.00. The arrangemente were made
and as Robson ccould not take her the day the arrangements were made,
took (NN GRN:]l:o attended

S 2nd was familiar with Epstein.

4D ccalled she was brought there and entered through the back
kitchen door. She had met with an assistant Sarah and another
assigtant Adrianna. Sarah brought her upstairs as she observed
several photographs of naked females throughout the house,

stated Bpsgtein came in the room, wearing only a towel, and laid on the
table. stated he picked out the oils he wanted her to use and
requested she remove her clothing to provide the massage. NGNS
stated that on the first massage she provided she did not remove her
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clothing. YN stated she had returned several times after that,
Each time she returned more things happened. W stated that the
same thing would happen. Hpstein would walk inte the master
bedroom/bathroom area wearing only a towel. He would masturbate as
she provided a massage. S stated she was ungure if he climaxed
as he masturbated under the towel. Additionally she never looked blow
his waist. 8She claimed that Epstein would convince her to remove her
clothes. She eventually removed her clothes and stayed in her thong
panties. On occasion, Epstein would use a massager /vibrator, which
she described as white in color with a large head, on her. Every time
she provided a massage he would masturbate. added she has no
formal training in providing a massage. WNNRstated she brought
two females during her visits to provide massages . stated she

brought a girl named N and _ from
stated she received $200.00 for each girl she

brought , Aéditlonally,~ was given $200.00 for taking her in the
very beginning. The interview was concluded and the tape was placed

into evidence.

Investigation continues. ..

KR EAIHEARE IR RGN RIS NARRAT IV E B 1B *dkdshdhhhhrhhd kR b hdh hd ik
A Reported By: RECAREY, JOSEPH 11/13/05
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 11/14/05

A On November 8, 2005, I made telephone contact with W/F,
at her residence. SN responded to the police station
or an interview reference an ongoing investigation. at approximately
2:30 pm, she arrived at the Palm Beach Police Station and was brought
into the interview room for the interview. The door was c¢losed for
privacy and she was told that I appreciated her cooperation in this
case. During a sworn taped statement, stated she had met

Jeffrey Epstein approximately one vear ago. She was approached by a
subject known to her as* W hid asked her if she wanted

te make money providing massages to gtein. d heard that
several girls from were doing this and
making money. -She agreed and was taken to the house by )
had introduced her to Sarah and Epstein and brought her upstairs te a
master bedroom and Master bathroom where a massage table was prepared
and the proper oils were taken out. eft the room and waited
downstairs for stated Epstein entered the room wearing a
towel and she provided a massage wearing only her thong panties.
advised Epstein had masturbated every time she provided a
massage. She stated Epstein continued to masturbate until he
climaxed; once that occurred the magsage wag over. She felt the whole
situation was weird but she advised she was paid $200.00 for providing
the massage. She also stateddilll® received $200.00 for bring SN to

Epstein.

TR c:ated she had gone a total of 15 times to his residence to
provide a massage and things had escalated From just providing a
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massage. Epstein began touching her on her buttocks and grabbed her
closer to him as he masturbated. Epstein alsc grabbed her breasts and
fondled her breast with his hands as she provided the massage.
stated on one occasion, he offered extra monies to have vagina)l
intercourse. She stated this all occurred on the massage table.

stated Epstein penetrated her vagina with his penis and began
having intercourse with her until he reached the point of ¢limax.
Epstein removed his penis from her vagina and climaxed onto the
massage table. ireceived $350.00 for her massage. I asked her
if she had any formal training in providing massages, Sl stated she

did not.

continued to state on one other occasion, Bpstein introduced his
asgistant, Nada, into the magsage. Nada was brought into room with
SR to provide a massage. Epstein had them kiss and fondle each
other around the breasts and buttocks as they provided a masgsage to
Epstein. BEpstein, watched and masturbated as this occurred. On other
occagions, Epstein introduced the large white vibrator/massager
during the massage., Epstein stroked the vibrator/massager on R

vagina as she provided the massage.

SR st=ted the last time she spoke with anyone at the house, was
with Sarah during the weekend of October 2 or 3, 2005. D stated
she had brought two people to the Epstein house. She provided the
names of “ and W (unknown last name). Tt should
noted (MNP had been previously identified as (NS and had
been previously interviewed. The interview was concluded and the
videotape was placed into evidence via the locker system,

On November 9, 20085, Sgt Frick and I traveled to 6791 Fairway Lakes
Drive in Boynton Beach, Florida in hopes to interview Juan Alessi, the
former houseman of Epstein's home. AS no one was home, a business
card was left for him to return my call. We then traveled to 11349 8w
86th Lane in Miami in hopes to interview Alfredo Rodriguez, a former
house man of Epstein. We did not locate them at home. I left a
business card for him to return my call.

We, then traveled toJiii VENENNR- 4 met with Dean of Students, Mr.

. We requested to speak with . R vas re
interviewed, as she still was in possession of the rental car that
Epstein had acquired for her. &stated that Sarah, Hpstein's
asgistant, had called her on her cellular telephone and informed her
that rental was extended for her. Sarah stated she had paid an
additional $625.00 for her to keep the rental an extra month. T
was asked if she had any additional contact with either Epstein or
anyone from his organization. stated she did not, other than
the telephone call informing her that she could keep the car for an
extra month. WNMBdid not provide any additional information.

On November 10, 2005, at approximately 9:47 am, Alfredo Rodriguez had
telephoned reference my business card found on his door. Rodriguez
stated he had worked with Epstein for approximately 2ix months after
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the previous houseman left. Rodriguez stated that it was hisg
responsibility to keep the identity of the masseuses private. Mr.
Epstein had a massage in the morning and one in the afternocon. Mr.
Rodriguez stated he would rather speak about this in private. He
advised he would come to the police station to speak with me.
Rodriguez stated he would retumn my call on Menday, November 14, 2005,

I then made telephone contact with Juan Alegsi. He advised he found
my card on his door and wanted to know what I needed to speak with him
about. I explained to Alessi that I was conducting an investigation
on his former employer, Mr. Epstein. BAlessi stated he would return my
call shortly as he was in the middle of a project at his home. I
received a telephone call from Attorney Donald Morrell from 686-2700.
Mr. Morrell stated he represented Mr. Alessi and did not want me
speaking with his client. I then made telephone contact with the
State Attorney s Office and confirmed that subpoenas would be issued
to the former employees to assist in the investigation.

I then made telephone contact with Attorney Guy Fronstin, attorney for
Mr. Epstein. I explained to Mr., Fronstin that I would like to speak
with Mr. Epstein. He stated Mr. Epstein is not in residence in
Florida at this time and would check with him to ascertain if he could
be here by Wednesday November 16, 2005 for an interview. Mr. Fronstin
stated he would return my call should Mr. Epstein decide to come in to

the police station for an interview.

Investigation continues,
# 19 **************************

Reported By: RECAREY, JOSEPH 11/15/0%
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. i1/16/05

on November 14, 2005, Det. Sandman and I traveled to-SS NS

WD i GRS NN - spoke with She was
told of the ongoing investigation involving Epstein. advised

she had gone to the house on several occasions. Puring a sworn taped

statement, she advised she started going to the house approximately
one year ago and was brought by* {Unknown last name) .
stated brought her into the house and she was introduced to a

girl named Sarah. Once she met her, Sarsh brought her upstairs into a
magter bedroom bathroom. stated she met Jeffrey in the
bathroom. He lay on the table and picked the massage oils. She
provided the massage, as he lay naked on the massage bed. She stated
she rubbed his calves and back area. Upon the end of the massage,
Epstein removed himself from the magsage table and paid her $300.00

for the massage.
tated she had only been at the house approximately five or

smlx times. G szid each time she went to the house she was

notified by Sarah, Epstein's assistant, that Bpstein was in town and
would like her to work. stated she returned to the house and

was again led upstairs by Sarah. She provided the massage, clothed.
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? advised it wasn't really weird until later on. WS was
asked if she ever removed her clothing to provide a massage.

stated it was not until the third time she went that she removed her
clothing. qwamd she was notified by Sarah that Epstein
wanted her to come to work. S8he arrived at the house and was led
upstairs by Sarah. She started providing the massage when Epstein
asked her to remove hex clothing. WENpremoved her pants, shirt
and bra. 5She stayed in her thong panties and continued rubbing
Epstein, Epstein turned over onto his back and she rubbed his chest
area. NN stated she knew he was masturbating himself as she
providing the massage. «ENNNNEecstated she believed he climaxed based
on his breathing. She did not want to view either the climax or the
fact that he was masturbating. ol stated once the breathing
relaxed he got up and told her to get dressed. She was paid $300.00

for her services.

AN :tated on the last time she went to provide a gage, she
el o

was notified by Sarah to come to the house and work.

she was now dating her current boyfriend and did not feel comfortable
going. She recalled it was approximately January 2005. She said she
went, already thinking that this would be the last time. 8She went
upstairs and went into the master bathroom. She met with Epstein,

who was wearing only a towel as he entered the room to lie on the
table. NN stated Epstein caught her looking at the clock on
several occasions. Epstein asked her if she was in a hurry,

stated her bhoyfriend was in the car waiting for her. ENENENEEf.rther
stated that Epstein got upset, as she wasn't enjoying the maggage,

She told him that she didn't want to continue and she would not be
back. Epstein told her to leave as she was ruining his massage. I
asked her 1f she had any contact with Epstein's organization, she
stated she received $200.00 from Western Union in Royal Palm Beach and
Okeechobee Blvd as a Christmas gift. adviged she had no
formal training in provide any massages. also stated she was
sixteen years old when she first went to Epstein‘’s house.

At approximately 4:22 pm, I made telephone contact with WS SN
at WENEING She agreed to meet with me at a public place. I
suggested she come to the police station for an interview. VI did
not want to meet at the police station. I recommended we meet at the
Palm Beach Gardens Mall in the food court area. She agreed and an
appointment was made for November 15, 2005 at 5.00 pm at the food

court,

Investigations Continue.

kxdakkkhkk kb kfAhkh ke htddb* N A RRATIVE # 20 REArErhkhr ki kbbb hhknkhkh kot
Reported By: SANDMAN, JENNIFER R. 11/16/08
Entered By.: ALTOMAROC, NICKIE A. 11/17/05

On 10/20/2005, I assisted executing a search warrant at 358 El
Brillo Way in the Town of Palm Beach, Palm Beach County Florida under
the direction of affiant Detective Joe Recarey.
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Detective Melnichok and I searched the pantry room that is west
next to the kitchen. This room had all white cabinets with a dark
grey and black counter top. We did not find anything in this room.

We searched the yellow and blue room that is west next to the
pantry room. This room had a very large statue of man with a bow.
Taken into evidence from this room were nine photographs in frames of

various women,

We searched the main entrance foyer that is to the north of the
yellow and blue room. This rocom contained two bamboo chairs and
cttomans with cushions. It also contained a round table with numerous

books.

We searched another blue room that is west of the foyer. This
room had a stereo system and book shelves that were from the floor to
the ceiling. Taken into evidence from this room were eight
photographs in frames of various women and/or Epstein, the owner of

the residence.

We searched the room to the west of the blue room that has

sliding glass doors that lead out to the pool. In this room in a
dresser were two DVD's and two VCR tapes. These items were taken into

evidence.

We searched a 2004 black Chevy Suburban bearing Florida tag
X99-BGL, registered to Jeffrey Epstein DOB 01/20/53, which was located
on the east side of the driveway facing south. I found a Thrifty
rental agreement between the passenger seat and the middle console.
The name on the rental agreement was Johanna Sjoberg from 622 Holly
Drive Palm Beach Gardens, Florida 33410. The phone number on the
rental agreement was {561} 714-0546. The vehicle rented was a white
2005 Chrysler Sebring bearing Florida tag W99-FUN. The vehicle was
rented on 9/25/05 at 17:58 hours and was returned on 9/26/05 at 16:52
hours. The last four numbers of the credit card used axre 9821.
Detective Melnichok found a piece of paper in the middle consocle that
saild I used the cash in here to fill up the tank and was signed by

Johanna.

I searched the 2005 black Cadillac Escalade ESV bearing Florida
tag Q29-9GT, registered to Jeffrey Epstein dob 01/20/53, which was
located on the west side of the driveway facing south. I did not find

anything in this vehicle.

All of the items that were taken into evidence were photographed
in the place they were located and then turned over to crime scene.
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" Reported By: RBCAREY, JOSEPH 11/17/05%
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 11/17/05
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On November 15, 2005, Det. Sandman and I traveled to [N GRNEE—
in We met with NN, -

seventeen-year old juvenile who was not in school this day due to a
cold from which she wae suffering. NN wvas told that I needed to
speak with her in reference to an ongoing investigation involving a
subject she would know as Jeffrey Bpstein. Prior to speaking with
her, I explained that because of the fact that she is a minor, I
needed to speak with her parents prior to speaking with her. She
telephoned her father, Mr. on his cell phone and
"explained to him that Det, Sandman and I were there to speak with her.
I spoke with Mr. on the telephone and informed him I needed
to speak with his daughter in reference to an ongoing investigation.
My . GENNR zdvised he had no problem with us speaking with his

daughter.

During a sworn taped statement, GNP stated she met Jeffrey
Bpstein over a year ago. She was sixteen years of age and was
approached by *who informed her that she could make monies
providing a massage to Epstein for $200.00. Wllhad informed hér
that she would have to provide this massage topless. s m=de the
arrangements with Epstein and his assistants and tcok GNNNENEM to the
house. WNNNNER stated ¢l and she entered through a glass door
that led into a kitchen. Sl took her upstairs, to a master bedroom
and master bathroom. She recalled the bathroom had a large pink
couch, sauna and matching shower. BEpstein entered into the room
wearing only a towel. hand“removed their clothing
remaining only in thong underwear. She further stated that Epstein
lay on his chest on the table. Epstein selected which oils to use for
the massage. Both (iillFanc GENEENS provided the massage on his '
legs, back and feet. Forty minutes into the massage, Epstein turned
over onto his back and requested il wait downstairs in the kitchen
area fox? Epstein instructed (Mo finish the massage.
As G got dressed, M starting rubbing his chest. (ulEee
left the room, and Epstein began masturbating himself as¢N_
rubbed Epstein s chest. il stated he continued masturbating
until he climaxed on the towel he was wearing. When asked if he had
removed the towel she stated he turned the towel around so that the
opening would allow him to expose himself. After he cleaned himself
off with the towel, he instructed GNENNGNES the massage was done and to
get dressed and met with him downstairs. NGOt dressed and met
with Epstein in the kitchen area. 8he was paid $200.00 dollars for

providing the massage. J:tated she was aware that G also
received monies for the same thing.

The second time she went to the house she was again approached by
asked if she wanted to return to the house to provide

another massage; M agreed and the arrangements were made by
or her to return to the house. SN statcdfiwmigy drove her

to the house and knocked on the same glass door that leads to the
kitchen area. They were allowed entry into the house by one of the
staff members. il ed her upstairs to the master bedroom and
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master bathroom area. M left G this time to do the massage
alone. Epstein entered the room again wearing only a towel.
began removing her clothing as she did the last time she was at the
house. Epstein instructed her to get naked. He lay on the table on

his stomach asJiil began massaging his legs and back.

Ac g finished with Epstein's back and legs, Epstein then turned
over onto his back. started to rub his chest and he began

masturbating himself. As Wl rubbed his chest, Epstein leaned
over and produced a massager/vibrator. He turned it on and began
rubbing e 2gina and masturbating himself at the same time.
d stated she continued to rub his chest as this was occurring.
She described the vibrator/massager as large, grey with a large head.
Epstein rubbed her vagina for approximately two to three minutes with
the massager/vibrator. He then removed the vibrator from her vaginal
area and concentrated on masturbating himself. ol stated he
climaxed onto the towel again and informed her that the massage was
done. got dressed and met with @l who was waiting in the
kitchen area. She received $200.00 for the massage. NN c:id
she never returned to the house and had no desire to return to the

house. wWHNNNEER vwas asked if she received any formal massage
training. BShe advised she had no formal training. dwas asked

if Epstein knew her real age. stated he knew as he asked her
questions about herself and high school. He was aware she attended
and is still attending .

The interview was concluded. I suggestedquiiiilll$ inform her parents
of what occurred at the Epgtein house. R stated she would tell
her father as he was unaware this had occcurred. I left my business
vard for any questions they may have. We left the area and returnéed
to the police station., The tape was placed intc evidence.

Investigation Continues.
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 11/17/05
Entered By.: ALTOMARG, NICKIE A. 11/17/08

On November 15, 2005, Officer Munyan and I responded t¢ the Palm Beach
Gardens Mall food court section to meet with WS NN At
approximately 5:10 p.m., arrived and met with us at the food
court. rovided a sworn taped statement in which she stated
she had been at the Epstein house over fifty times. 8he began going
to Epstein's house when she turned eighteen years old. WM vas
asked if she knew of the on-going investigation. AMEMBstated she
wag, aware there was an investigation as she had been told by othexr
girls that were interviewed. Additionally, she has had several
telephone conversations with Epstein’'s assistants as to what had been

going on during the investigation.

I asked GNP 0w she was introduced to Epstein. GMctated she
did not want to disclose who brought her to the house but she would
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respond to any other questions. When I asked her what happened at the
house, MM stated everything happened. It all began with the :
massages. FBach time she went more things happened. She would massage
Epstein and he would masturbate and climax. She stated things
escalated from there. She provided oral sex on Epstein and he
provided oral sex on her. She stated he would also use a
massager/vibrator on her vagina to stimulate her as she massaged him.
He introduced his assistant Nadia or Nada to have vaginal intercourse
with YR She stated Nada or Nadia would utilize a strap-on
{synthetic penis) to have intercourse with her. S&he was told to
masturbate herself as Epstein and Nada had mexual intercourge. All
this was done at Epstein's direction.

could not provide exact dates as she had been to the house so
many times. ‘llliibstated Epstein inserted his fingers in her vagina
to gtimulate her as she massaged him. When I asked her if there had
been any vaginal intercourse with Epstein, she stated she did not have
sex with him. 8he did admit having sex with Nada, his assistant.
stated not every time she went inveolved sgexual favors.

ometimes she would just talk with him and get paid. I asked her how
much she was paid each time she went to Epstein s residence.

stated she got paid $300.00 every time she went to the house. She was
told to bring other girls to him to provide massages. NN declined
stating that she does what she does and did not want to introduce
anyone else to do what she does. WME stated she had never received
any formal training in providing massages.

I showedQiie & photo line up in which ‘Nada Maxcinkova was placed in
position six. She reviewed the six photographs and immediately
identified Nada Marcinkova as the person with whom she had
intercourse. BAdditionally, it was the same person she watched have
intercourse with Epstein. She signed the photo line-up under Nada
Marcinkova s photo as the person she identified. We then left the
mall and returned to the police station. The photo line up and cape
were placed in to evidence,

Investigation Continues. ..
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 11/29/08
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 12/01/05

On November 17, 2005, I received a phone message from Atty. Guy
Fronstin who advised to call his cellular phone reference his client
Jeffrey Epstein. I telephoned his cell phone and left a message for
him to return my call. I did not receive a call back on Thursday,
November 17, 2005. On Friday, November 18 2005, I retrieved another
voice mail from my work phone from Mr. Fronstin advising he would not
produce his client Jeffrey Epstein for any statement. Fronstin stated
he had spoken with ASA Lana Belohlavek and expressed Mr. Epstein has a
passion for massages. I called ASA Lana Belohlavek and confirmed that
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Fronstin had telephoned her reference this case. Although nothing was
digcussed, Mr. Fronstin did advise her that Epstein is very passionate

about massages.

I also spoke with ASA Daliah Weiss reference the previous employees,
Juan and Maria Alessi. She advised that they had been served through
a subpoena process gerver, They were both scheduled to appeay on

Monday November 21, 2005 at 12:00 p.m,

On November 21, 2005, I met with ASA Weiss, Atty. Donnie Murrell and
Juan and Maria Alessi at the State Attorney Office. ASA Weisg had
requested a court reporter to be present to take the statement of the
Alessi . I spoke with Maria Alessi, in the presence of her attorney,
Donnie Murrell. She advised she had worked for Epstein for eight
vears, from the period of 1994 through 2002. B8he advised she had
never had any direct conversations with him. She stated it was her
husband who spoke directly with Epstein. Her work consisted of doing
house cleaning, shopping and other preparations when Epstein would
arrive in town. Alessi stated the preparations consisted of preparing
the house and bathrooms for his arrival. She advised she did view
several masseuses that arrived at the house. She advised that two or
three girls would come during a day and provide the magsages. The
girls that arrived looked young in age. Mrs. Alessi did not know any
of the girls personally and were always different. She was told that
when Epstein was in residence he did not want to encounter the Alessis

during his stay in Palm Beach.

I then spoke with Mr. Alesgsi in the presence of his attorney, Donnie
Murrell. Mr. Alessi stated that he wasg employed for eleven years with
Mr. Epstein. He originally was hired as a part time employee and then
moved up into a full time position. His duties included everything.
Alesgi stated he was the house manager, driver and house maintenance
person. It was his responsibility to prepare the house for Bpetein s
arrival. When asked about cooks or assistants, Alessi stated they
traveled with Epstein on his private plane. He remembered dealing
with his girlfriend, Ms. Maxwell originally and then dealt with

Epstein directly.

I asked Mr. Alessi about massages that occurred within the home., Mr.
Alessi stated Mr. Epstein had up to three magsages a day. Rach
masseuse that visited the house was different. Alessi stated that
towards the end of his employment, the masseuses were younger and
younger. When asked how young, Mr. Alessi stated they appeared to be
sixteen or seventeen years of age at the most. The massages would
occur in BEpstein's bedroom or bathroom. There were times he recalled
that he would set up the massage tables either in Epstein s bedroom or
in his bathroom. I asked if there were things going on other than a
massage. Alessi stated that there were times towards the end of his
employment that he would have to wash off a massager/vibrator and a
long rubber penis, which were in the sink after the massage.
Additionally, he stated the bed would almost always have to be made
after the massage. Alessi was never privy to what went on during the
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He was asked if he remembered any names of the girls that massaged
Bpstein. He tried to remember and was unable to provide any exact
names of any girls. Alessi was asked about any contact with anyone
from the Epstein organization. Alessi said he did speak with Mr.
Epstein shortly after my initial contact with him to find out what was
going on. Alessi also stated that approximately on November 11, 2005,
he was contacted by a private investigator from the Law Office of Roy
Black. The investigator had called him to meet with him to ascertain
what he was going to tell the police. Alessi stated they met at the
Carrabba s Restaurant in Boynton Beach and discussed the same
questions I was asking him. I informed Mr. Alessi and My. Morrell
that as this is an ongoing investigation and anything we discusgs
should be confidential. They both acknowledged the fact that the
information would be kept confidential. It should be noted that a
court reporter was present during the interviews and would be
providing a copy of the statements to me when they become available.

On November 21, 2005, I received a voice mail from Mr. Fronstin who
adviged he would not be making Mr. Epstein available for any
statements. He did have some words that he wanted to relay on behalf
of Mr. Epstein. I telephoned his office and left a message for him to

return my call.

On November 29, 2005, I received a call back from Mr. Fronstin who
left a voice mail after hours on November 28, 2005, advising he would
return my call during normal business hours to speak with me reference

the case on November 29, 2005,
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Ont November 29, 2005, at approximately 2:30 p.m. I received a
telephone call on the department issued cell phone. Mr. Fronstin
stated he was calling to relay information that My. Epstein wished he
could relay. Mr. Fronstin stated that he would not allow Mr. Epstein
to speak with me at this time. He further stated that Mr. Epstein is
very passionate about massages. He continued that Mr. Epstein had
allegedly donated over $100,000 to the Ballet of Florida for massages.
The massages are therapeutic and spiritually sound for him that is
why he has had many massages. Mz. Fromstin stated he appreciated the
way the investigation has not been leaked out into the media. I
explained to Mr. Fromstin that it is as important to protect the
innocent if the allegations are not substantiated. Mr. Fronstin was
told of the allegations that the private investigators assigned to the
case have been portraying themselves as police officers.

Additionally, I explained that my cell phone had been called by the
private investigators. Mr. Fronstin advised he was not aware of that
and advised they were under the direction of Attorney Roy Black in
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Miami. Mr. Fronstin further stated Epstein had originally called Mr.
Dershorwitz in Boston, who recommended Roy Black in Miami, who asked
Mr. Fronstin to assist. I informed him that if and when any charges
would be pregented I would notify him. The call was then terminated.

Investigation continues.
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A review of the telephone message books, which were obtained during
the search warrant, was conducted in which various messages from
different dates were made to Jeffrey Epstein. The telephone message
books have a duplicate copy (Carbom Copy) which, once a phone meszage
is written into the book, the top copy is then torn on the per forated
edge and the carbon copy is left in the book. First names of girls,
dates and telephone numbers were on the copy of the messages. T
recognized various numbers and names of girls that had already been
interviewed. The body of the messages was time of the day that they

called for confirmation of "work.” Other names and telephone numbers
were located in which the body of the messages were, "I have girls for
him" or "I bave 2 girls for him." These messages were taken by Sarah

for Jeffrey Epstein. Based on the context of the body of the
mesgages, I requested subpoenas for subscriber information on the
telephone numbers and the time frame involved. Copies of the messages

were made for evidentiary purposes.

I obtained (D enSaunme B SN vcarbooks for 2005, 2004 and
2003. I first reviewed the 2005 yearbook and located most of the
girls I had spoken with. Additionally, I located b

Based on the corrected name spelliing, I was able to locate her to her

regidence in * On December 8, 2005, Det. Caristo and I
responded to y | SRR T locatcd S ee— -
her home. Bhe advised she is attendingw ety SHNSANNG =1 :s

participating in the early release program so she can maintain her
part time job. As she is still a minor, I left my business card to
have her mother return my call to request an interview with her
daughter. We then left the area.

I also had previously researched the telephone number for Wi and
telephone number 4 — A subpoena had been issued for the

information on M B The telephone number was registered to
of NN > A query of“ revealed

that she is the daug : s ond is currently residing at

v R ___”‘ oo Det. Caristo and I attempted

contact with Mp7ith negative results. I left my business card on

her fromt door requesting she return my call. We then responded to

) ' " I also attempted contact with

Mx. My with negative results. I left my business card for him to
return my call.
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On Decembexr 9, 2005, I received a telephone call from
O nother, who was made aware of the on going
investilgation in Palm Beach. S =cvised she was told of
everything that occurred at Epstein's house involving Epstein and his
staff. She advised she would allow me to question her daughter about
what occurred and would cooperate with the investigation.
provided me withWliiiiillls celiular telephone number to schedule an
appointment for an official interview. I telephoned her cellular
telephone and made a tentative appointment for Monday, December iz,

2005.
I then received a telephone call fromues M f:ther of “—
I

who stated he found the business card on his door.
explained that I was conducting an investigation and needed to speak
with G as she may have information that could aesist in the
investigation. Mr.SMMwstated that his daughter no longer resides
with him and has her own trailer in another trailer park. He advised

he would tell her to call me.

On December 12, 2005, due to a conflict with schedules, arrangements
were made to meet with on Tuesday, December 13, 2005
at 5:00 pm. On December 13, 2005, Det. Dawson and I traveled to
I and met with bBuring a sworn taped
statement, “statad that when she was gixteen years old, she was
taken to Epstein's house to provide a massage for money. NGNS
stated it was before Christmas last vear when approached
her and asked if she needed to make money for Christmas; stated
she did and agreed to provide a massage for money. N made
arrangements to take th the house and drove g tc the house
to "work." GNP stated she could not remember the street name but
would be able to drive to the street. They drove to the last house on
the street and pulled in the last house on left side. They walked up
the driveway and entered through a side gate which led to a kitchen
door. They knocked on the door and were encountered by an employee
who WaeseRccscribed as a "Spanigh looking lady." They informed her
that they were expected. They were then encountered by a white female
with long blond hair. il was unable to remember the name of the
white female with blond hair but knew she was Epstein's assistant.

She was led upstairs by the white female who explained that there
would be lotions out already and Epstein would choose the lotion he
wanted her to use. She was led through a spiral staircase which led
Lo a master bedroom and bathroom. The massage table was already set
up in the bathroom. W described the bathroom as a large spacious
bathroem with a steam room and shower beside it with a sink to the
right. NENNEPvas introduced to Jeff who was on the phone when she
entered. Jeff was wearing a white towel and lay on his stomach so
that (EMEMRrey massage his feet and calves. Wy ctorted the
massage with the massage o0il Jeff chose and rubbed his feet and
calves. Jeff got off the phone and requested she massage his back as
well. 4D began rubbing his back and got to the small of his back.
During the rubbing of his back Jeff asked her to get comfortable. He
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requested she remove her pants and shirt. U removed her shirt
and pulled her pants off. Wil stayed in her bra and thong panties.
As she finished the small of the back, Jeff then turned onto his
back. He instructed she rub his chest and pinch hisg nipples. 2As she
began to rub his chest, Jeff asked her questions about herself,
remembered telling him she attended
Y. Jeoff asked her if she wag sexually active. Before
could answer, he also asked what sexual positions does she enjoy.
stated she was shy didn't like talking about those things. She
continued rubbing his chest. Epstein reached up and unsnapped her bra
from the front. explained the bra she used had a front
snapping device. Epstein rubbed her breasts and asked her if she like
having her breasts rubbed. said "no, I don't like that.®
Epstein then removed hig towel and lay on the bed naked exposing his

penis toWP He began touching his penis and masturbated as he
touched her breasts. & explained Jeff then touched her vagina

area by rubbing her vagina with his fingers on the outside of her
thong panties. W tensed up and stated Jeff was aware that she

was uncomfortable.

RN tated that Jeff told her , YRelax, I'm not going inside.” She
further explained Jeff commented to her how beautiful and sexy she
was. Jeff then moved her thong panties to one side and now was
stroking her clitoris. said "Jeff commented how hard my clit
was.” He then inserted two fingers in her vagina and was stroking her
within her vagina. She tried pulling back to pull out his fingers
from within her vagina. Jeff removed his fingers from within her
vagina and apologized for putting his fingers inside her. During this
time he kept his hand on her vagina area rubbing her vagina.

stated he rubbed her real hard as he was masturbating. SN said he
climaxed onto the towel he had been previously wearing and got up from
the table. Jeff told her there was $200.00 dollars for her on the
dresser within the master bathroom. Jeff also told her that there was
an additional $100.00 that was to be given tc/l for bringing her
there to massage him. Jeff told her to leave her telephone number
with his assistant as he wanted to see her again. Jeff stated his
assistant would contact her to work again soon,

I asked her if she ever received any formal massage training to which
W :tated she did not. W stated it was the only time she
ever went to work for Jeff and knew what happened to her was wrong.
She stated she no longer speaks to because ghe was upset that
took her there. She further stated that she had never been
contacted for any additional work. The interview was terminated and

we left the area.

Investigation Continues...
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Cn 102005 at approx 0930hrs I assisted with the execution of a
search warrant at 358 El Brillo Ave, Palm Beach.

Initially I was assigned to enter the residence and conduct a
sweep of the premises for safety purposes. I then accompanied CSEU
tech Pavlik while she photographed the exterior of the house. Once
this was complete I was assigned to search certain areas of the house
with Det. Dawson as part of the search warrant.

We began in the garage, searching three Mercedes Benz vehicles, a
Harley Davidson motorcvyele and adjacent closets in the garage.
Nothing of evidentlary value wasg located,

We then searched two closets off the kitchen area on the east
side. These can best be described as pantry or storage closets.
Nothing of evidentiary value was obtained.

A small office w;th adjoining bath was then searched. In the bath
area I located a phone message book with recent messages. This item
was geized as evidence. Please note this bath and shower area are not
used as designed but are storage areas containing a variety of items
to include a gun safe in the shower and assorted household items.

We then searched & bath area and closet at the base of the main
stairs in the foyer. Inside the closet two massage tables were
located as well as partial nude female photographs. These items were
later seized as evidence. Nothing of evidentiary value was noted in

the bathroom.

We then searched two bedrooms upstairs on the east side of the
residence. Located in the bath room of the south bedroom was penis
shaped soap. Located in the bedroom of the northern bedroom was penis
and vagina shaped soap as well as an adult sex toy. These items were

seized as evidence.

We then searched the pool cabana located in the south west corner
of the property. Several photographs of nude females were seized as

evidence.

I wag then assigned to stand by with a person I believe was
Pouglas Schoettle. Mr. Schoettle was in the residence at the
beginning of the search warrant. He was present during the warrant
gervice and subsequent search. I stood by with him until the search
was completed and I departed the residence. I had no conversation
with him regarding the reason for our presence.

Regarding seized evidence, all items were photographed in place
and then ccllected by CSEU personnel.

This concludes my involvement in this case.
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On Thursday, October 20, 2005 at approximately 0936 hours, I assisted
in the execution of a search warrant located at 358 El Brille Way,
Palm Beach, Florida, residence of Jeffrey Epstein. I was instructed
by Case Agent Det. Joseph Recarey, to secure all computer and media
related material from the residence.

Upon my arrival I was directed by Det. Recarey to a room designated as
the Kitchen 8taff O0ffice. I observed a, Silver in coloy, CPU with the
left side cover removed, exposing the CPU s hardware sitting on floor
next to a glass type desk. The CPU had no discernable identifiers or
features indicating a make or model. This CPU was powered off with
the power cord not plugged in. The keyboard and mouse were atop the
CPU. It should be noted that the CPU was not cormected to s monitor,
printer, or other media device. On the back Panel of the CPU, I
obgerved an A/V card with RCA jacks attached. This type of hardware
would allow audio and video to be downloaded onto the CPU s hard disk.
The ends of the RCA jacks were unattached at the time of the search
and no external camera was located within this room.

The CPU was located on the right side of a desk that held a flat panal
LCD scoreen. The desk alse held another keyboard and mouse, indicative
of a second computer; however, no other computer wag found., It
appeared as though a second computer had been recently removed as the
cables ends from the monitor, keyboard and mouse were in the same
area. A further search of the room revealed no media storage devices,
i.e. CD s, Floppy Disks, Zip Diske, etc. This type of media is
commonly stored in an area where computers are placed, yet no media

was found.

After completing a search of this room, I secured the CPU and turned
all items over to the Evidence Custodian for future Forensic analysis

via a property receipt.

I was then directed by Det. Recarey to a room designated as the Garden
Room, where I observed a wooden desk facing west. The desk held a
flat screen LCD monitor, keyboard, mouse, media carxd reader and
printer; however, no CPU was located. BAll of the cables were removed
Erom an area where a computer had once been. A search of the desk
area revealed no signs of any media devices.

Det. Recarey directed me to a third location designated as the Cabana
room, which is detached from the residence and located just south of
the pool. 1In the South East corner of the room, I observed an office
type setting, with an L-shaped desk holding a flat screen LCD monitor,
keyboard, mouse and printer; however, no CPU was located. All of the
cables were removed frzom an area where a computer had once been. A
search of the desk area revealed no signg of any media devices.
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Det. Recarey directed me to a second detached structure located on the
South Bast corner of the property. This area of this structure was
assigned with single letters to identify a particulax part of the
room. In the office area, designated as Room B, I observed a powered
on Dell Dimension 2350, attached to an LCD flat panel monitor. The
goreen displayed an open Microsoft Internet Explorer browser with URL
address of http://home.bellsouth.net/. I observed no other active
windows in the Start panel window and photographed screen. The power
cord was removed from the back of the Dell CPU and I disconnected the
cable modem to prevent remote access. At that time, the Dell CPU,
marked with Serial Number 6WTVN21l, was secured and turned over the
evidence custodian for future forensic analysis via property receipt.
I algpo located several media related items within Room B, which were
recorded onto a property receipt and turned ovexr the Bvidence

Custodians.

I then responded to a Bedroom designated as Room F, where I observed a
white in color CPU marked Premio. The Premioc CPU was in a computer
desk which held a white CRT monitor, both of which were powered on.
The CRT monitor displayed a message from Norton Antivirus software,
warning of an expired subscription. I observed no other active
windows in the Start panel window and photographed screen. I removed
.. the power cable from the back of the Premio CPU and shutdown all other
B media. The Premio CPU, marked with Serial Number 2000091078, was
secured and turned over the evidence custodian for future forensic
analysis via property receipt. I alsoc located several media related
items within Room F, which were recorded onto a property receipt and

turned over the Evidence Custodians.

This concluded my participation in the search of the residence.
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On December 20, 2005, I contacted ASA Daliah Weiss in an attempt to
subpoena the Epstein former houseman, Alfredo Rodriguez. Rodriguez,
who resides in Miami, had eluded the process servers previously and
was not served the investigative subpoena. A telephone message was
left as she is not available during the week of 12/18/2005. I made
contact with State Attorney Inv Theresa Wyatt and requested the same

via telephone message.

I then researched the victim'sY#cellular telephone subpoena data
which had been received from a previous subpoena regquest. I analyzed
the records which depict several calls from Haley Robson. The
telephone calls start on February 6, 2005 at 12:49 pm.; the same day
which the victim and the victim's father stated the incident occurred
at Epstein s house. The first incoming call was from Robson's
residence abt 561 333-0180. The second incoming call from Robson's
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cellular phone 561-308-0282 occurred at 1:02 pm. The call durations
were one minute or less. The time frame was within thirteen minutes
apart. It should be noted that Robson s residence was in close
proximity to the victim's. The next call occurred at 5:50 pm when the
victim telephoned Robson s residence. Several calls were made after
rhe above mentioned calls both incoming and ocutgoing to Robson.
Further analysis showed no telephone calls to either Robson's cellular
telephone or Robson's residence were registered prior to February 6,

2005.

Additionally, I alsc conducted an analysis on the telephone calls from
305-710-5165. The subscriber information confirmed that the number is
registered to Paul A Lavery from Hialeah, Florida, The address was
crossed referenced to the Office of Kiraly and Riley Private
Investigators. I researched the web page www.rileykiraly.com which
also showed various cases in which they assisted. I also located
another web site under www.coralspringssparklandrotary.org in which
Mr. Riley attended a Miami Rotary meeting and confirmed Atty. Roy

Black is among his clientele.

The telephone calls revealed Lavery had telephone contact with
and either just after T attempted to

interview them, or just prior. A background was conducted on Lavery
which revealed he holds a current Private Investigator License. A
 criminal arrest record revealed he had been previously arrested fox
possession of cocaine and solicitation of prostitution.

1 also researched the girls ueing www.myspace.com. This web site is a
new social networking service that allows members to ¢reate unique
personal profiles online in order to find and communicate with old and
new friends. The site allows one to establish your own myspace.com
page and decorate the page any way one wishes. I found the following

people have myspace sites: Haley Robson, Sl <Ny, SRR
SR SR S ﬂzilllﬁlllllﬂlh o WD G d

i received a Cingular Wirelese packet which contained a CD which

contained the results of the subpoena request for verbatim calls on
An analysis will be conducted in the near future on the

phone numbers called.

Investigation Continues.
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Upon doing research on the message books recovered in the search
The telephone number

warrant, I located the identity of RNNNGNGNGY
N2 registered to She curvently is
gseventean years old and is attending the . T
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also known as the JilN

responded to -
“ I located the I locatedauumum.

Himside the foundation and informed her that I was
nvestigating a case against Jeffrey Epstein and knew she had been at

the house. ’staxted to cry and advised she had put that part
of her life behind her. I explained that although she is seventeen
vears old I needed to inform her parents that she would be
interviewed. BShe provided her home telephone number. I attempted
contact and left voice mail messages at the house to speak with her

parents.
Det. Caristo and I then located QNS at her residence located
at in I attempted to interview her

about Jeffrey Epstein. She advised she is g0 in love with Jeff
Epstein and would do anything for him, She further explained that she
would not speak with us about him either negative or positive. She
asked us to leave her properxty. I informed her that although she did
not wish to speak with us, I had sufficient information at this peint
in the investigation to know she was at Epstein's house and provided
girls to Bpstein to work. I alsc explained that prior to our arrival
at her residence I had telephone contact with her father,

WA who was told she would be interviewed. is
currently seventeen years old and as a juvenile, parental notification

. would be required. We then left the area and returned to the police

station,

While at the police station, I left another telephone message for
e arents. I began an analysis of Sarah Kellen's Cellular
telephone. The telephone number 917-855-3363 is assigned to Sarah
Kellen and the financially responsible party is Jeffrey Epstein of 457
Madison Ave. in New York City, New York. The time frame which was
subpoenaed was September 2005, through October 2005. There were
eighty seven pages of calls made either to the cell phone or from the
cell phone. The local (561) numbers were analyzed. A spread sheet
was prepared and placed into the attachment file of who was called.

The unknown numbers were researched using FoneFinder.com and subpoenas
were requested to determine subecriber information. Thig was done to
identify additional victims or witnesses. The analysis revealed that
Kellen had called the victim/witnesses fregquently when Epstein was in
the Town of Palm Beach to *"work." This confirms what the girls
interviewed had previously stated. Kellen would notify them when
Epstein was in town and their willingness to "work." The CD was placed

into evidence.

Investigation Continues.
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Jn December 29, 2005, I received a faczimile from National Compliance
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Center from Cingular Wireless for telephone number 561-308-0282. This
wag the telephone number for Haley Robson during the time frame when
the victim, & was brought to the BEpstein house to "work." An
analysis of the phone records, of all incoming and outgoing calls,
showed that on February 6, 2005, the day the victim, ¢ was brought
to the house, Robson first called Sarah Kellen, Epstein's assistant,
at 917-855-3363at 12:50 pm {EST). The next call was made to Epstein's
house in Palm Beach, at 12:52 pm (EST}. The following call was made
to the victim Jfjii§at 1:01 pm (EST) and at 1:02 pm (EST). This
confirms the information provided by the victim and victim's fathex.

I photo copied the recorxrds and enlarged the page 8 of 10 to show the
calls made by Robson on February 6, 2005.

To this date, I have not heard fromWlENEND OUGEENED p:rents. I
will attempt to establish contact with them during the evening hours.

I received a package from Atty. Guy Fronstin, which was hand
delivered at the police station. Within the package, was a letter

from Alan Derphowitz, and two www.myspace.com profiles. The profiles
were that of and MySpace.com ig a social

networking service that allows members to create unique personal
profiles online in order to find and communicate with old and new
friends. This package was in response to a previous meeting in which
Mr. Dershowitz called to assist in the investigation in providing any
additional witnesses such as house employees who have been reluctant

to speak with law enforcement.

I reviewed the profiles Mr. Dershowitz enclosed. WM who designed
her blog to be h“ still attends WNNNNEIREEGN
N

sends and receives messages from friends which contain
some profanity. Upon reviewing her friends' comments section from
Myspace, most of her gocd friends sent messages to establish contact

and invite her to go out.

I then reviewed GNNNNEGNGgGED WP c> blog which was provided by Mr.
Dershowitz. Ms.{jjillpdesigned her blog to be *' Her blog
states that her interests include music, theater and weed (Marijuana).

I reviewed her packet in which il declares her love for her live-in
boyfriend. She also describes using marijuana with her boyfriend Wil

The letter Mr. Dershowitz sent advised he was looking into the
allegation that one of the private investigators used by the private
attorneys of Bpstein, attempted to impersonate or state that they were
police officers from Palm Beach. Mr. Dershowitz advised that the
investigators used to interviewgliiiiiEEND 24 “quite a distinct
speech impediment”, did not claim to be nor did they impersonate
themselves as a police officer. This package was sent to both ASAa
IL.ana Belohlavic and ASA Daliah Weiss at the State Attorney's Office.

I made telephone contact with ASA Weiss to confirm she received the
package and reguest an interview with Sarah Kellen, Nada Marcinkova,
and Janusz Banasiak. She advised she would assist in attempting to
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contact Mr. Dershowitz.

On January 3,' 2006, I received a telephone call from ASA Weiss who
informed me that she made telephone contact with Mr! Dershowitz. 8he
had requested the employees be available the week of Januaxy 3, 2006.
Mr. Dershowitz informed her that the assistants are ocut of the

country and would require additional time to locate them and make them

available.
]

Investigation Continues.
# 3] AEKARRRE A A AR Ak hdk Tk khh Nk h ok ok

Reported By: MINOT, LORI 8. 1/03/06
Entered By.: ALTOMABRO, NICKIE A. 1/03/08

On Thursday, 03/31/05, I started conducting surveillance at 358 El
Brillo. At this point I observed at 1155 hours, a Tan Altima bearing
FPL tag A303AN in Roadway, Black SL bearing FL tag VSS5RFW in drive, Tan
Honda Civic bearing FL tag X98APM in Roadway, Black Chevy Suburban in
driveway and a Black Caddy Escalade in driveway. At 1328 Houxs I
observed Tan Honda Civic X98APM in roadway, Black Chevy Suburban in
driveway, Black Caddy Escalade in drive and a White Kia car bearing ¥L
tag D651BQ. At 1615 hours I observed a Tan Honda Civic, X9B8APM in
roadway, Black Chevy Suburban in drive, Black Caddy Egcalade in
driveway and a White Kia car D651BQ in rcadway.

Opn Friday, 04/01/05, I continued surveillance at 358 El Brillc. At
1130 hours I obgerved a Tan Honda Civic bearing FL tag X9BAPM in
roadway, Black Caddy Escalade in driveway and a Tan unknown make/model
bearing FL tag A303AN in roadway. At 1227 hours, I observed a Tan
Honda Civic X98APM in roadway, Black Caddy Escalade in driveway and a
Black Chevy SUV located behind the Escalade. At 1345 hourg, I
observed a Tan Honda Civic X98APM in roadway and a Black Chevy 38UV in
driveway. At 1558 hours, I observed a Tan Honda Civic X98APM in
roadway, Black Chevy SUV in driveway, Black Caddy Escalade in driveway
and a dark unknown model/make car parked in garage.

Oon Saturday, 04/02/05, I continued surveillance at 358 El Brillo. At
0713 hours, I observed a Red Explorer bearing FI tag J9BJEI in roadway
and a Black Caddy BEscalade in driveway. At 0814 hours, I observed a
Red Explorer JY98JEI in roadway, Black Caddy BEscalade in driveway and a
Tan Honda Civic X98APM. At 0852 hours, I observed a Red Explorer
J98JEI in roadway, Black Caddy Escalade in driveway, Tan Honda Civie
X98APM in roadway and also a Grey unknown make/model with a B.M in

trunk retrieving landscaping tools.

At 1155 hours, I observed a Grey Camaro bearing FL tag SR parking
in the roadway in front of 358 El Brillo. A W/F, blond hair, teens to
early 20's, thin and tall wearing a white tank top and short blue jean
ghorts, exited the wvehicle and walked to the rear of the house. I
also observed a Red Explorer J98JEI in roadway, Tan Honda Civic X98APM
in roadway and a Black Caddy Escalade in driveway. At 1310 hours, I
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No. . . . : 1-05-000368 {Continued)
cbserved a Red Explorer W/F driver leaving the area, Tan subcompact on
roadway and a Red Neon bearing FL tag * Then observed 3 W/rs,
approximately 16 to 18 years of age jegging. All 3 females ran into
the driveway. There were 2 with blond hair and one brown hair.

On Sunday, 04/03/05, I continued surveillance at 358 E1 Brillo, At
0719 hours I observed a Tan Honda Civic X98APM in roadway and a Black
Caddy Escalade. At 0934 hours, I observed a Tan Honda Civie X98ADM in
roadway and a Black Caddy Escalade in driveway. At 1057 hours I
obgerved conly the Tan Honda Civic XS9BAPM.

On Tuesday, 04/05/05, I continued surveillance at 3%8 Kl Brillo. At
1052 hours, I observed a Red Explorer J98JEI in roadway, a Green
Explorer, bearing FI. tag F91KAK in roadway, a Grey Altima bearing FL
tag A303AN in roadway, White Ford Truck H58LRA in roadway, Black
Mercedes in driveway being washed by a B/M and an unknown dark car
parked in the garage. At 1059 hours a Blue Chevy Suburban drove ke
the house of 358 El Brillo and parked in the driveway. At 1119 hours,
T observed the White Fort Truck HSSLRA leave the area and the drive

was the pool man.

At 1126 hours, I observed a Grey unknown make/model car park in
roadway. W/M got out of the car and walked to a house on the south
side of El Brillo. At 1406 hours, I observed a Red Explorer parked on
roadway and a large white box truck parked behind the surveillance

suburban.

IrkkhkAX KRR IR A KRR A A% N AR RATIVE H 32 *RAERE I Ik h Ak Rk h kAR AR LR ARk
Reported By: BATES, MICHAEL J. 1/03/06
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 1/03/08

On 03/31/05, at approximately 1500 hours while conducting surveillance
at 358 El Brillo, I observed a Black Cadillae Escalade, unknown tag, a
Black Chevrolet Suburban, unknown tag, a Black Mercedes S600 FL tag
U90BQL parked in the east driveway next to the 3-car garage. There
was a Tan Honda Civic FL tag X98APM parked on the street in front of

the residence,

At approximately 1700 hours, I observed the Black Suburban, Black
Egcalade, Black Mercedes and Tan Honda Civie parked in the same place.
At 1750 hours, there was no change in vehicles. At 1840 hours, I
observed the Black Escalade, Black Suburban and Black Mercedes along
with a Silver Hyundal Accent FL tag A136AN all parked in the east
driveway and a Red Ford Explorer FL tag J98JEI parked on the street in

front of the residenca.

At 2000 hours, I observed the Black Escalade, Black Suburban parked in
the ease driveway and the Red Explorer and Tan Civic parked on the

gtreet.
On Friday, 04/01/05 at approximately 1700 hours, I observed the Black
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Escalade and Black Suburban parked in the east driveway and the Tan
Honda Civie parked on the street in front of the residence. At 1820
hours, I observed the Suburban and Civic in the same place and a Gold
Chevrolet Camaro FL tag MMMl parked on the street in front of the
regidence. At 2250 there was no change. At 2330, I observed the
Black Escalade parked in the driveway and the Red Explorer parked on
the gtreet in front of the residence.

on Saturday, 04/02/05 at approximately 1700 hours, I observed a Rlack
Escalade, unknown tag, parked in the driveway and a Tan Honda Clvic FL
tag X98AMP parked in the street in front of the residence. At 1805
hours the Bscalade and Civic were in the same position and the Black
Mercedes FL tag U90BQL was also parked in the east driveway. AL 1920
hours the Escalade and Civic were the only vehicles and both were in
the same position. At 2030 hours and 2145 hours there were no '

vehicles cbserved.

At 2115 hours, I observed a Black Mercedes, 4-door parked in the east
driveway FL tag G14CT. At 2300 hours, 2350 hours and 0045 hours, the
Black Mercedes was the only vehicle observed,

Hh ke Ak kb khA ARk E R AL ALk ERRIAY N A RRAT I VE B 33 hkkhkkA kAR bR ARk R ARk Ak k&
Reported By: RECAREY, JOSEPH 1/a65/06
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 1/05/06

I made contact with Mr. UANEENNS facher of NN SRR
who was told that I wished to interview his daughter. Mr.

stated he was aware and had spoken with hig daughter about the
incident. He stated that his daughter had previously told him that
she was hired to model lingerie at a Palm Beach mansion. Mr. Qg
stated he knew nothing else about what she did when she went to ,
"work." Mr. q'advised he would cooperate with the investigation
and make his daughter available for interviews. I asked if she was
available for an interview, {llJhstated she was not at home at the
moment., I informed him I would make contact with her at a later time.

Mr. ”expressed his interest in the resoclution in this matter
ag he stated this information has affected his daughter emotionally.

On January 4, 2005, I acquired the subpoenas from the State Attorney's
Office for Cingular Wireless, Metro PCS, Verizon, Bell South
Telecommunications and Sprint for the unknown telephone numbers from
Sarah Kellen's cellular telephone. The spubpoenas were sent to the
regpective telephone carriers for subscriber information.

T received a telephone call from State Attormey's Cffice, who informed
me that the former houseman for Jeffrey Bpstein, alfredo Rodriguesz,
was present at the State Attorney's Office for an interview.

Rodriguez was issued an investigative subpoena for an intexrview on the
on-goings at Epstein's house during his employ. I responded to the
State Attorney's Office and encountered Mr. Rodriguez waiting in the
lobby. I brought Mr. Rodriguez to the intexview zroom.
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No. 1-85-000368 {Cont inued)
During a sworn taped statement, Mr. Rodriguez stated he was employed
by Jeffrey Epstein for approximately six months. He was referred by
agsociates and his employment lasted the months of November 2004
through May 2005. His responsibilities as house manager included
baing the butler, chauffer, chef, houseman, run errands for Mr,
Epstein and provide for Epstein's guests. Rodriguez advised he had
very limited contact with Mr. Epstein. If Rodriguez needed to relay a
message to Mr. Bpstein, he would have to notify Epstein's secretary
"Leslie" in New York City, who would then notify Epstein's personal
assistant, Sarah, who would relay the message to Epstein. Rodriguez
stated Epstein did not want to see or hear the staff when he was in

regidence,

I asked Rodriguez if Epstein received many guests during his stay in
Palm Beach. Rodriguez advised he had many guests. I asked
specifically about masseuses coming to the house. Rodriguez stated he
would have two massages a day. Epstein would have one massage in the
morning and one massage in the afternoon everyday he was In residence.
Rodriguez stated he would be informed to expect someone and make them
comfortable until either Sarah or Epstein would meet with them.

Rodriguez stated once the masseuses would arrive, he would allow them
entry inteo the kitchen area and offer them something to drink or eat.
They would then be encountered by either Sarah or Epstein. ‘They
would be taken upstairs to provide the massage. I asked Rodriguez if
any of the masseuses appeared young in age. He advised he didn't ask
their ages but felt they were very young. Rodriguez stated they ate
like his own daughter who is in high school. Rodriguez stated they
would eat tons of cereal and drink milk all the time. Rodriguez
statéd the girls that would come appearsd to be toc young to be
masseuses. He stated one time undexr stein's direction, he deliversd
a dozen roses to%for one of the girls
that came to provide a massage. He knew the girls were still in high
school and were of high school age. I asked Rodriguez about the
magsages. He felt there was a lot more going on than just massages.
He would clean Mr. Epstein’s bedroom after the alleged massages and
would discover massager/vibrators and sex toys scattered on the floor.
He also said he would wipe down the vibrators and sex toys and put
them away in an armoire. He described the armoire as a small wood
armoire which was on the wall close to Epstein's bed.

Epstein ordered Rodriguez to go to the Dollar rent a car and rent a
car for the same girl he brought the roses to, so that sghe could drive
her self to Epstein’s house without incident. Rodriguez said the girl
always needed rides to and from the house. Rodriguez referred himgelf
as a "human ATM machine" and was ordered by Epstein to maintain a
minimum balance of $2,000 dollars on him at all times. When a girl
would come by the house and Mr. Epstein was either not in residence or
was not ab home at the time, Rodriguez was to provide the girl
{(magseusge) several hundred dollars for their time and to notify
Epstein the amount they were given. Epstein also ordered Rodriguez to
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purchase geveral gifts and provide them as tips to the girls. I asked
what kind of gifts. Rodriguez stated he purchased IPODS, jewelry,

anything the girls would want.

Rodriguez stated the amount of girls that came to the house wasg
approximately fifteen. Each of the girls knew each other and all
seemed to know at SymimiaEPEEENNER. w0 Mr. Epstein was.
When asked to identify these girls, Rodriguez stated he could not at
the moment but knew he wrote their names down on a journal he kept
during his employ with Mr. Epastein. He kept a journal in the event he
needed to explain either to Mr. Epstein or his assistants what was
done at the house or who visited the house as he stated he was
in-charge of Mr. Epstein's personal security while in Palm Beach. I
informed him I would need to view this journal to which he stated he
would research the book and contact me to provide the book. The
interview was concluded and left the area. I returned back to the
police station where the micro cassette was placed inte evidence. At
approximately 7:20 pm, I was notified Rodriguez located the journal
and would call me on January 5, 2005 toc provide the journal.

Investigation Continuesai

thRkEkfhkhhkhkrkdkhkrkhkddkddr NARRAT IV E # 34 Arkrkh kA kA kAR R AR AARRE R RAA
. Reported By: RECAREY, JOSEPH 1/09/06
'* Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 1/10/06

On January 5, 2006, I attempted bo meet with Alfredo Rodriguez to
recover the folder ox jourmal in which he kept the notes that were
given to him during his employ with Mr. Jeffrey Epstein. He kept this
folder to justify what he did during his employ should the need arise
to justify what occurred with the monies he had to keep or any
gquestions as to the petty cash he withdrew from the household account
From the bank. At approximately 10:00 pm, I attempted contact with
Mr. Rodriguez and discovered he was assisting his wife at her place of
employment and would not be able to meet with me. Mr. Rodrigue=z
gtated he would meet with me on January 6, 2006, in Broward County, in

the morning hours.

On January 6, 2006, at approximately 5:00 am, I received a telephone
call from Mr. Rodriguez who advised he had the file in hand and would
be traveling northbound to meet with me in Broward County. At 10:50
am, I met with Alfredo Rodriguez at the parking lot of Bank of America
in Boca Raton on Yamato Road and Military Trail {(known as the Pclo
Center). Rodriguez produced a green folder which contained documents,
a note with Mr. Bpstein's stationary with direction to deliver a
bucket of roses to , after

high school drama performance. Also in that same note was direction
to rent a car for (Wl and direction to extend the rental
conkract. I returned to the Palm Beach Police Statiom and placed the

folder into evidence.

I received a fax from Verizon from the subpoena reguest sent on
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No. . . . : 1-05-000368 {Continued)
01-04-06, for telephone number $61-302-1844. The phone number is
registered to Dr Perry Bard, from West Palm Beach. Dr. Bard is a
chiropractor and has an office located 4275 Okeechobee Blvd in West
palm Beach. The cellular number is Dr Bard's personal cellular

number .

On January 9, 2006, Det. Caristo and I traveled to 622 Holly Brive in
palm Beach Gardens in an attempt to locate Johanna Sjoberg, who had
been previously seen on the property and identified through her
Florida Drivers License and Florida license Plate. A business_ card
was left for her to return my call. We then traveled to the

‘wam located Giiitigiiey wiiiiame WP 2cxced to
gspeak with us and in a private room within the school provided us a

taped statement.

During the statement, dviged that when she was fifteeén or
sixteen years of age, she was taken to Jeffrey Epstein's house by her
associate, tated this occurred late May 2004
or early June 2004. She was told she could model lingerie for money
for a wealthy Palm Beacher., She remembered they traveled by yellow
cab from their residence in West Palm Beach to Epstein's house. She
remembered encountering Bpstein at the Front door during the evening

hours.

He introduced himself and brought them into the kitchen so that the
chef could prepare something for them to eat. After having a meal,
and Epstein brought Gl vpstairs to a master bedroom which
had a large bathroom. She cbserved a large style shower, sauna and
there was a large massage bed also in the bathroom. Epstein entered a
room within the bathroom and came out wearing only a towel.
said they would provide a massage on his feet. P asked why they
are doing this. told her this was part of the routine and told
her to rub his legs and calves. Epstein had told Wl to get
comfortable. continued rubbing Epstein’s calves and feet. At
Epstein's direction, GINEMD then left the room leaving there
by herself. Epstein tolddijiiiiiil to get comfortable. removed
her blouse and pants and stayed in her panties. ¢Jjiiijilipstated she
wag not wearing a bra. She believed she was wearing thong panties.
Epstein turned over onto his back and began touching her. Epstein
touched her breasts and began touching her in her vagina area.
Epstein instructed her to rub his chest and rub his nipples.
stated the touching consisted over the panties on the first time; he
stroked her vagina but stayed on top of the panties. During the first
massage, she stated Epstein was stroking her and began masturbating
himgself at the same time. He put his hands under the towel and
appeared as to masturbate himself however she never saw his penis.
She continued rubbing his chest until he grabbed her and pulled her
closer to him. He appeared to have climaxed because after he pulled
her closer to him the massage wag over. Epstein had told her that
there was two hundred dollars for her on the dresser. He told her
that she could not tell anyone what happened at the house or bad
things could happen. atated she went to Epstein's house three
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or four times total. was very scared and felt very nervous.
She knew because of BEpstein’'s money he was powerful. After the
magsage, Epstein ordered his houseman at the time to drive the girls
home. ‘The employee was to drop off the girls at theilr house and watch

them go inside their house.

AN could not remember who the houseman was. She stated Epstein
and his assistant Sarah would call her at hexr father's house to
arrange for her to come and "work." She advised each time she returned
to the house, Epstein would do the same thing. WM stated it was
a routine with Epstein. 3he would xub his feet and calves. He would
then turn over and begin to touch her on her vagina area. The only
difference was that it was done without panties. Epstein’s fingers
would stroke her vagina area as he would masturbate and finally climax
and the massage would be ovexr. She was paid $200,00 each time she
went. Each time she went she was reminded mot to speak of what
happened at the house and that she would be contacted again. She
began to purposely miszs the calls when either Sarah or Epstein would
call her. She once brought a friend, unknown last name, to
work for Epstein. She was paid $200.00 for bringin
stated she no longer retuned to work for Bpstein. B8he also stated
that she wanted to notify the police of what happened at the house.

%stated she was scared of what could have happened to her or
her ly if she notified authorities.

on January 10, 2006, I received the results from the subpoena from
BellScouth Telecommunications for telephone number* The
father in

number is assigned to Mr. D IS,
I also received the results from Western Union which

confirmed the money order sent to from Jeffrey
Epstein in New York City. The “wire" was sent by Jeffrey Epstein of
457 Madison Ave in New York City on December 23, 2004 at 12:05 pm.
The amount of $222.00 was charged to Epstein’s credit card so that

could receive $200.00 inijjiiiE The twenty-two
dollars was for processing and local fees to send the money via
Western Union. A copy of the check presented toﬂ wag also
attached to the receipt of the wire. This confirmed vhat SN
advigsed she received as a Christmas honus from Epstein.

Investigation continues.
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 1/10/086
Entered By.:@: ALTOMARO, NICKIE A. 1/10/06

I received and reviewed the Cingular Wireless results from the
subpoena requests for subscriber information for telephone numbers
5561-818-8361, 561-389-6874 and 561-309-0078. The first number,
561-818-8361, is assigned to Janusz Banasiak in care of Jeffrey
Epstein of 457 Madison Ave in New York City. Banasiak is the current
houseman/house manager for 358 El Brillo Way in Palm Beach, F1 33480.
The second number, 561-383-6874, is assigned to Christina Venero of
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1685 61lst Drive in West Palm Beach. Research conducted on Venero
revealed she is a licensed Massage therapist with a Florida
conditional/active license number MA39723. Venero had been previously
arrested for battery / unwanted touching and DUI. Requests for copies
of the reports involving the arrests were reguested from the Palm
Beach County Sheriff's Office. The last number 561-309-0079 is
assigned to Thomas Rofrano of 9850 Alt AlA in Palm Beach Gardens.
Research on Mr. Rofrano, revealed that he is a Plorida Chiropractie

Physician.

Vehicles that were previously documented on the property while
surveillance was being conducted were researched. I determined a tan
Chevrolet Camaro, bearing Florida license (MM was seen on the
property in which a young white female was seen entering the Epstein
property. Research was conducted which revealed that the vehicle is

reﬁistered to of W, M. G has two daughters,

=1y is currently residing in

- Connecticut and ig residing with her father in

~ Research ondillDNNNENNg =vezled she was recently involved
in a traffic stop in Lake Clarke Shores in May 19, 2005. A request to
discover any information from the stop was requested.

I spoke with ASA Daliah Weiss who informed me that Janusz Banasiak
will be available for an interview tomorrow at the State Attorney's
Office in West Palm Beach at 1:30 pm. ¥ informed her that I would be
at her office for the interview.

REFkkkhhhkdthdk ik adhkkdddr N A RRAT IV R # 36 LAAEAAARAAER LS ST LTS
Reported By: RECAREY, JOSEPH 1/23/06
Entered By.: ALTOMARQ, NICKIE A. 1/23/06

On January 18, 2006, Det. Caristo and I met with Johanna Sjoberg at
622 Holly Drive in Palm Beach Gardens. 8joberg was identified as a
licensed massage therapist who had previously been seen on Bpstein's
property when physical surveillance was done. Sjoberg was told of the
on going investigation and I felt she may have information pertaining
to the caze. During a sworn taped statement, Sjobery stated she met
Epstein three years ago when Ghaline Maxwell approached her while she
was attending Palm Beach Atlantic College to work around Epstein's
house. Maxwell had told her that they needed some girls to work at
the house to answer phones and run errands. 8Sjoberg accepted the job
and began working at Epstein's house on El Brillo in Palm Beach.
Sjoberg stated it was a part time job during the time she went to Palm
Beach Atlantic College. She continued going to Bpstein's house and
would be notified when Epstein would travel to Palm Beach. Sjoberg
advised she would be notified by Maxwell, Epstein or Sarah, his
assigtant, when he would travel to Palm Beach. Sjoberg stated she
began providing massages to Bpstein before she became a massage
therapist. BShe continued giving massages not only to Epstein but to
Nadia Marcinkova, and Sarah, bis assistant. Sjoberg was asked about
what occurred during the massages. Sjoberg stated as she was twenty
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three years old when she met Epstein, anything that happened was
between two consenting adults. I explained to her that she was not in
any trouble however as part of this investigation, I needed to ask
certain questions. Sjocberg stated that there were times that Epstein
would ask her to perform during the massage. He would instruct her to
rub his nipples as he masturbated himself. Sjoberg stated she felt
ngrossed® about the behavior but as she was getting paid, she just
continued. Sjoberg also advised she would on occasion perform the
massages naked. Epstein would on occasion, utilize the
vibrator/massager on her vagina area when she performed the massages.
Sjoberg explained that Epstein never exposed himself to her as he
maintained himself covered under the towel he would be wearing. When
Bpstein would masturbate he would be covered.

T asked if Sjcberg ever received any gifts, or any gratuities from
Epstein. Sjoberg advised aside from being paid well, she advised
Epstein took care of her tuition from Palm Beach Atlantic College.
she received a rental car for a week when her scooter broke down.

Additionally she received other gifts from Epstein. FEpstein also
recommended her to another client who resides at Breakers Row in Palm
Beach. The client she was referred to was *Glenn” unknown last name,
and his wife, who she provided a massages to. The statement was
concluded and placed into evidence upon our return to the Palm Beach

Police Department.

While at the police station, I researched Florida tag GEEMSEENwhich
wag alsc previously seen on the property when there was physical

surveillance being done at the property. The vehicle is registered to
& Regearching Mr. S and the

vehicle revealed that his daughter, CENG—_—_ had been driving
the vehicle and was cited for unlawful speed in Lake Clark Shores.

The vehicle ig a tan, Chevrolet Camaro, 2-dooxr. I researched

w of birth, WS, rcsides at WSS SNNNEGNGGEDANN i,
GNP 2= a my space page called

www . myspace . com /NSNS In her web page, shows various photos of

GNAAEP photographed at a beach. An interview is forthcoming.

A review of the video disks which was extracted at the Palm Beach
County Sheriff's Office Computer Crime Unit revealed that only one
hidden camera was functional at the time. BSeveral images of Epstein
working at his office were seen. Additionkl footage of Sarah Kellen
and Nadia Marcinkova was seen. There was other footage of females
seen. The identity of the females is unknown at thie time, until such
time as I meet with certain females to show the video footage to
confirm if, in fact, it is them on the video. At this time it appears
that SN GENIEp ¢ Haley Robson are seen sitting with Epstein beside
his desk in the evening hours. Due to poor lighting, a direct
confirmation cannot be made at this time.

inv. Continmues.
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On January 25, 2006, Det Caristo and I, resgonded to N

Ay in NN 2id met with stated last
year, when she was seventeen years of age, she met Jeffrey Epstein

through her former room mate Gk GENNS. @ vos allegedly dating
Epstein at the time. AN ancd @ had once cohabitated together
when they modeled. MNP explained@iMl® called her on her telephone
and advised her that she was in Palm Beach and requested to see her.
A nade arrangements to meet with her at Epstein's house.
arrived and met Epstein and CUlle. and il vent to the Palm
Beach Mall together and went shopping. @R advised that GNNEES and
she had received money from Epstein to go to the mall. They visited
Victoria's Secret and purchased undergarments from the store utilizing
monies given by Epstein, @M@ advised she purchased one item and
4 purchase various items. The money used to purchase the items
was the money given by Epstein.

S 2nd SEMEE continued shopping and having a day together.
stated G cxplained how she and Epstein have been dating each other
and. he has been paying all of her bills. NN claimed SN advised

. they met in New York and had been dating ever since. They laterxr
returned to Epstein's home and encountered Epstein. He had a brief
conversation with@iiii# about her modeling career. He knew of her
modeling career from @M He requested to see her modellng
ortfolio and explained that he could help her with modeling jobs.
hhad her book with her to show MM and showed the book to

Epstein. He commented negatively about her photographs and portfolio,
felt uncomfortable with the comments made as she had been
working with other professional modeling companies who had offered her

work from her photographs. Epstein requested to see what was
purchased at the mall. WP took out the undergarments which were
purchased. She immediately showed Epstein different sets purchased.
Epsteih then requested to view what GlF purchased. WNER was
reluctant to show"the outFit however since it was Epstein's money that
purchised the item, she pulled it out of the bag. Epstein asked her
to try it on. @M loocked at @il who told her "yeah, tzy it on."
Feeling compelied to try the undergarment outfit om; she went to
another room and put on the bra and panty set. She walked out to the
living room where they were sitting, and modeled the suit. She then
went back into the other room and changed back into her clothes.
Ny returned into the room and told WEMEN she would be going home.
S - -heduled another day for 4MlB to return for massages with her.

@ stated within that same week, she returned to meet with SNRNGE
and have a massage. ‘(i@ had told her that she would be unable to
stay with her as she would be going on & bike ride with Epstein.
Qe cxplained she could stay at the house and take advantage of the

massage .
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stated she met with an unknown massage therapist and had the
table already set up in a guest room. G removed her clothing,
leaving her panties on, and wrapped herself with a towel for the
massage. WP remembered that the door to the guest room was closed
but not locked. As the therapist was working her back, the door was
opened by Epstein and entered into the room. NN was trying to
conceal herself as Epstein was talking to her about his chiropractic
session. Epstein told (e turn over onto her back. WS
eventually turned over exposing her breasts to Epstein as he applied
pressure on her shoulder and her waist. W stated Epstein '"popped*
her back. =removed her self from the table, got dressed and left
the house. further stated Wil had attempted to call her on
several occasions to invite her back to Epstein's house to whi.ch
replied "I'm busy. " Sl advised she has not had contact with either

Ay W or Jeffrey Epstein. It should be noted that hex mother,

was present during the interview. The interview was

concluded and we thanked them her for their time.

B R LR AR TSRS ETEE TR TEY XN N A ER ATIV B # 3B k*************************

R Reported By: RECAREY, JOSEPH 1/31/06
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 1/31/06

On January 27, 2006, I made telephcne contact with Christina Venero,

at 772-878-7280. Venero is a licensed massage therapist who had

frequented the home of Jeffrey Epstein. Ms. Venero has been unable to

meet with me in Palm Beach County, and because she lives and works in

Port St Lucie, a telephone interview was conducted. T explained to

Mg. Venero that there was an on going investigation involving Jeffrey

Epstein.

Venero stated she knows Epstein and has been employed by him for
approximately three years. FEpstein has paild Venero to perform Swedish
Massages (Deep Tissue) on him and other guests. Venero explained that
approximately three year ago she met Ghislaine Maxwell and Jeffray
Epstein through a mutual friend. Epstein and Maxwell were looking for
a magsage therapist. Venero stated since that time, she is notified
when Epstein is coming to Palm Beach. Venero stated she comes to his
house and provides the massage or massages. Venero explained she has
also massaged his guests and assistants. Venero continued that she is

paid $100.00 and hour for the massage.

I asked Venero if anything occurred during the magsage that would have
tmade” hexr feel uncomfortable. Venero stated she only provided massages
and that was it. She never was approached for anything else. I asked
if Epstein ever asked her to rub his chest she stated she would not
rub his chest as that is not part of her massage. Venero explained
that she was not Epstein's type. The girls she would see at Epstein'sg
house were very thin, beautiful and without tattoos. Venero explained
she hasg several tattoos that are visible. Maxwell and Epstein have
commented negatively about her tattoos previously when she has

provided massages.
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Venerc stated she only provided massages for Epstein and his

associates and nothing happened during those massages. Venero stated
ay she does Swedish style massages, the patient is usually sore after
the massages. I thanked her for her assistance and the interview was

concluded at thia time.

I received a facsimile from T-Mobile Cellular service on telephone
number 561-317-5844, which is assigned to David Rodgers, pilot for Mr.
Epstein, who resides in Lake Worth. Rodgers’' telephone number was
dialed on several occasions by Sarah Kellen. A background on Rodgers
indicated he has a valid FAA pilot license Firxst Class for the
Southern FAA Region. Rodgers has another historical FAAR license for

Airline Transport Pilot.

Investigation Continues.
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Reported By: RECAREY, JOSEPH 2/14/06
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 2/16/08

On Friday, February 3, 2006, I had made arrangements to meet with
Joanna Harrison at the Palm Beach Police Station. At approximately
1:00pm, Harrison and her friend, Victoria Bean arrived at the police
station., During an interview with Harrison, she stated she met
'Epstein when she turned eighteen years old and was brought to
Epstein's house to provide a massage. GShe advised this occurred on
May of 2005. She advised Haley Robson had informed her if she wanted
to provide a massage for $200.00. Harrison agreed and was brought to
Epstein's house to provide a massage. Harrison stated she had been to
the house on many occasions during the massage sessions. Harrison
also stated she would remove her c¢lothing to provide the massage on
Epgtein. Harrison advised Epstein would pay her $300.00 to rub his
back, legs and chest. During the massages, Epstein would masturbate
himgelf as she rubbed hisz chest. I asked her if Epstein ever touched
her breasts during the massages. Harrison replied. "Yes." I asked her
if Epstein ever touched or massaged her vagina. Harrisom stated he
had on several occasions. 1 asked her if he ever penetrated her with
either his penis or any other objects. Harrison stated that during a
magsage he lnserted his fingers in her vagina as she massaged him.
She stated this occurred one time only. Harrison stated the massage
would be over when Epstein would climax onto a towel. I asked
Harrison if she had any formal massage training to which she replied
that she did not. Harrison was then asked if she ever brought anyone
to the house to "work." Harrison stated she byought two pesople to the
house. She advised she received money for bringing people to the
house to *work." Harrison stated she brought a girl named and
her friend Tory Bean. Bean was still waiting for Harrison in the
lobby of the police station. 1 thanked Harrison for her time and her

cooperation and escorted her to the lobby.

I asked Mg Bean if I could speak with her about this investigation. I
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brought her to the interview room and explained to her that I was
conducting an investigation on Jeffrey Epstein and felt she may have
information pertaining to the investigation. Ms Bean identified
herself as Victoria Bean and resides in Wellington, Plorida. She
advised approximately & year ago she was brought to Epstein's house to
provide a massage for money. Bean stated she needed to make money and
felt it was a quick way to make some money, Bean stated she was
brought to the house by Harrison and was introduced to Epstein and his
She was brought to his main bathroom and provided a
masgage. I asked her if she provided the massage naked. Bean stated
gshe did. She rubbed Epstein's legs, back and chest. I asked Bean if
Epstein touched her during the massage. She advised he did not,
however he did masturbate himself as sgshe rubbed his chest. Once he
climaxed the massage wag over. She was paid her money and left the
area. Bean advised it occurred one time and she never returned to
Epstein's house. The interview was concluded and Bean was escorted to

the lobby.

I located a telephone number for HENENNNGD S :11¢ attempted to
contact her on several occasions. I called W
with Ms. (M who advised she would speak with me in

where she resides. Due to a scheduling confliect, we were unable to
meetz. I informed her I would contact her to schedule another
appointment to speak with her about this investigation. I have
attempted to meet with her and make telephone contact with negative

results.

On February 13, 2006, I met with David Rodgers at 7318 Heathley Drive
in Lake Worth. Rodgers was identified as BEpstein's pilot. I sgpoke
with Rodgers who advised he has been employed with Epstein since 1991.
He flies both planes for Epstein depending where he wants to fly to.
Rodgers was asked about passengers in the plane he flies. Rodgers
stated unless BEpstein flew to his izland off of St Thomas, there would
be no way of knowing who the passengers were. I mentioned a recent
flight to Chio, where Rodgers flew to Ohio to pick up
Rodgers stated he recalled flying on several occasions and did
remember G Rodgers stated once he is in the cockpit, he does not
know who the passengers are. When he prepares the passengerx
manifests, he lists Bpstein and his assistants he knows by name, Sarah
and Adrianna. Rodgers stated he would list either female or male
passengers on the manifests only to keep a count on the passengers.
Mrs. Rodgers came into the living room and recommended that hex
husband consult with an attorney. Mr. Rodgers agreed he would speak
with the family attorney to inform him of this questioning. I
explained to Mr. Rodgers that he was not the suspect in this
investigation and. ceased all questions. Based on the fact Rodgers
could not advise who passengers were in the plane, I then left the

area.

I attempted to locate ¢illliligy WY - : WP RN SRR i
I left my business card for her to return my call. On
’ebruary 14, 2006, at 12:06 pm, I received a call back from Ms. gl

asgistant.
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on my voice mail. Ms left her telephone number for a return

call 561-662-3098., I left her a message to return call.

Investigation Continues..
# 40 **********************i***

Reported By: RECAREY, JOSEPH 2/21/0s6
Entered By.: ALTOMAROQ, NICKIE A. 2/22/08

on February 15, 2006, I made telephone contact with AN G .o
provided directions to where I could locate her. Det Caristo and I
responded to 806 0ld Dixie Hwy in Lake Park to meet with

& Upon my arrival, I met with WP in the parking lot directly
behind MAACO Auto Painting. She was advised I was there to speak with
her about an ongoing investigation that concerned Jeffrey Epstein in
Palm Beach. stated she knows Epstein very well and did not want
to speak with me about Mr. Epstein. She was very fond of Epstein and
did not want to speak with me about anything concerning Jeffrey
Epstein. I explained to her that she was seen at the house and I
would like to speak with her. She stated she knew there was an
investigation and that I had spoken with other preople and therefore I
should know what happened at Bpstein's house. Sl =nded the
conversation and walked back into her boyfriends business, Blanton
Automotive. Det Caristo and I left the area and returned te the

pelice station.

Investigation continues.

# 41 Th Ak hhkhdk b h kb hdh b dod b d ke

Reported By: RECARRY, JOSEPH 4/10/086
Entered By.: ALTOMARO, NICKIE A. 4/10/06

& Grand Jury Session was requested during the month of February 2006,
in which all the girls that had been interviewed would have been
called to testify before the Grand Jury to seek an indictment against
Jeffrey Epstein. Due to subsequent meetings with the State Attorney's
Office and Defense Attorney Alan Dershowitz the Grand Jury wasg
postponed until a later time. Dershowitz had provided a package of
material on the main victims in this case in which they appear on
myspace.com and speak about alcohol use and some marijuana use. The
State Attorney's Office wanted time to review the material.

I requested additional subpoenas from the State Attorney's Office in
which I requested information from Dollar Rent a Car and Jet Aviation.
The information requested from Dollar Rent a Car was for the rented
vehicle by Alfredo Rodrigquez while under the employ of Epstein for one
of the victims. The other subpoena requested was for Jet Aviation for
dates and times when Epstein's planes were in Palm Beach County.

I continued to research other names that were acquired either from
-nterviews or intelligence gathered during the investigation. I
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located § ' in oS AR < responded to
inds @ @D During the interview, NGNS
stated she knew I would be speaking with her. WNER stated she
was first introduced to Epstein when she turned eighteen years old.
. stated she was sure of her age as it was her senior yvear in
She advised she was brought there to

“make moniey and was told she would have to provide a massage to this

Palm Beach guy. She remembered she met Epstein and his assistant
Sarah in the kitchen area. She stated she was taken by one of her
friends, She stated she went upstairs with Sarah while Epstein
got ready for the massage. He exited his bathroom naked and i

turned around. Epstein asked her if being naked offended her.

stated it made her uncomfortable. Epstein then put on a

towel and lay on the table. SN stated she rubbed his back and

feet. She stated she had no massage training or experience.
_ stated during the massage, Epstein attempted to touch her
buttocks. ulled away as he touched her buttocks. She told
him again she was uncomfortable with him touching her. Epstein then
cut the massage short and became upset with hexr. Epstein paid heyr
$200.00 for the massage and told her to leave the house.
never returned to the house. She did advise of one time she went with
however she waited in the car for @NMzs she did not
want to go into the house, At the conclusion of visit with
Epstein they left the area. ¢ stated she had heard from other
girls that have gone to the house that Epstein now regquired them to do
the massage naked and allow him to touch them in their private areas
for monies. The interview was concluded as did not have any

other information to provide,

I then learned from the original victim, WM the defense attorney had
learned of her ildentity. I spoke with the father of the victim, who
stated there has been a private investigator on his house
photographing his family and chasing visitors who come to the house.
He provided a Florida License of E79~4BH. This wvehicle is registered
to Ivan Robles of West Palm Beach. Robles is a private investigator
intern who isg licensed by the state. I informed the State Attorney's

Office of the above information.

- I received the Grand Jury subpoenas to be delivered to three victims

Fhakkkkkhhhhkkkkiknkdhkkrk NARRATIVE

for a Grand Jury session to be held on April 18, through April 20,
2006.

Investigation continues.
$ 42 FRIATERN AN I AR AR r R R A A kA AR A

Reported By: RECAREY, JOSEPH 4/14/06
Entered By.: ALTOMARC, NICKIE A. 4/18/06

The Grand Jury Subpoenas were personally served to the individuals
they were issued to. On April 5, 2006, at approximately 7:30 p.m., I
versonally served the parents of @l who had informed me that the
Jrivate investigators were still photographing the family. oOn April
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I servedlilsat her residence in

10, 2006, at approximately 2:30 p.m.,
M The subpoena was given to her mother, G

T learned through one of the victims Qe that she was personally
contacted through a source that has maintained contact with Epstein.
The source assured@ishe would receive monetary compensation for her
assistance in not cooperating with law enforcement. 8¢ stated
she was told, "Thoge who help him will be compensated and those who
hurt him will be dealt with." I told$lthat tampering with a
witness/victim is an arrestable offense and very serious. I asked her
who approached her during this encounter. M@ originally was reluctant
to provide the name of the person who approached her to offer her not
to testify because she felt they were still friends.

On April 11, 2006, Det Dawson and I traveled to Tallahassee, Florida

and met with the victim/ g identified SIS v/,

P as the person who approached her in Royal Palm Beach while
she was home during Spring Break in March 2006.¢alsco stated she

did not want to pursue the intimidation charges on e NS was
concerned that the defense attorney was given a copy of the report as
certain things she had told me in confidence were repeated to her by
Beal. Prior to our departure, the victim was given a copy of her
subpoena for the Grand Jury which was scheduled to commence April 18,

2006 .

Upon cur return from Tallahassee, I notified the State Attoiney's
Office of what was told to me. Y also notified them that the
subpoenas were delivered to the witnesses and they would be calling
for arrangements for the date and time needed for the Grand Jury. I
spoke with ASA Weiss and informed her of the possible intimidation by

the defense.

On April 13, and April 14, 2006 I attempted contact on several
occasions with ASA Weiss and ASA Belohlavic to ascertain when the
victims needed to report for Grand Jury testimony. Messages were left
on their voicemail. On April 17, 2006, during the hours of 9:00 am
and 11:30 am, I again left messages for ASA Weiss and ASA Belohlavic
for either of them to return my call as I had not heard from the State
Attorney's Office as to the time and date of the Grand Jury.

At approximately 12:30 pm, I went to the State Attorney's Office and
located ASA Weiss and ASA Belohlavie in their offices. I entered ASA
Belohlavic's office who informed me that she was going to return my
call. She explained that amn offer was made to the defense, Atty Guy
Fronstin and Atty Alan Dershowitz. The offer is 1 count of Agy
Assault with intent to commit a felony, five years probation, with
adjudication withheld. Epstein would have to submit to
psychiatric/sexual evaluation and no unsupervised visits with minors.
When asked about the all the cother victims, ASA Belohlavic stated
that was the only offer made as to one victim,/MMlls ASA Belohlavic
cell phone rang and went to voice mail. She checked her voice mail
and played the message on speaker. The caller identified himself as
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Atty Guy Fronstin and acknowledged the deal made between them.
sFronsiin stated in the message, he spoke with his client, Jeffray
Epstein, and agreed to the deal. Fronstin asked to call off the grand
jury as they would accept this deal. Belohlavic stated a probable
cause would be needed to book Epstein in the ‘county jail and would let
me know as to when it would be needed. I explained my disapproval of
the deal and not being consulted prior to the deal being cffered.
However I expressed that was only my opinion and the final approval
would come from the Chief of Police. She explained to have Chief
Reiter call Barry Krisher about the deal. r left the area and
returned to the polive station where I briefed the Chief ahout the

deal offered.

I checked my voice mail messages and discovered a message from
stepmother for the victimWilk She was calling because the State
Attorney's Office still had not returned any of her calls as to when
they are needed for this case. I then called ASA Belohlavic's office
and left messages for her to call the victims on this case and
explained to them what the State Attorney's Office had done.

On April 17, 2006, at approximately 4:30 pm, State Attorney
Investigator Tim Valentine called to officially notify me of the
cancellation of the Grand Jury. He requested I contact the victims

that had been served to appear, t
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Reported By: RECAREY, JOSERH 5/04/06
Entered By.: ALTOMARC, NICKIE A. 5/04/086

As I had not received any contact from anyone at the State Attorneyts
Office, on May 1, 2006, I prepared three arrest warrant regquests and
submitted them to the State Attorney's Office. The packages were
delivered to the Crimes against Children Unit in care of ASA Lana
Belohlavek. Jeffrey Epstein's arrest warrant was requested for 4
counts of Unlawful Sexual activity with certain minore and one count
of Lewd and Lascivious Molestation. Sarah Kellen, Epstein's
assistant's, arrest warrant request was for 4 counts of Principal in
the 1st degree Unlawful Sexual activity with certain minors and one
count of Principal in the 1st degree Lewd and Lascivious Molestation.
Haley Robson's arrest warrant request was for Lewd and Lascivious
Acts on a victim under 16 years of age. The receipt of delivery was
signed and brought back to the records division at the police

department.

On May 3, 2008, at approximately 2:54 pm, I received s telephone call
rom ASA Daliah Weiss on my cellular telephone. ASA Weiss advised she
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has been taken off the Jeffrey Epstein case because her husband is
employed with Attorney Jack Goldberger. Attorney Goldberger is the
attorney of record for Jeffrey Epstein. His previous attorney, Guy.
Fronstin, has been fired from representation. ASA Lana Belohlavek has
been assigned the case. ASA Weiss stated she can no longer speak
about the Epstein case with me. I thanked her for her telephone call.
ASA Weiss further stated that ASAR Belohlavek would be calling me.
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On May 10, 2006, information was recelved that Epstein's associate,
Leslie Wexner, The Limited Inc, CEO's, plane had arrived in West Palm
Beach, PBIA. The plane, a Gulfstream 4 bearing a N900LS registration,
was on the tarmac at Galaxy Aviation. As Epstein had recently
acgquired the services of a new attorney, and the fact that Epstein's
house ie currently under remodeling, it was believed that Epstein may
be in Palm Beach. I conducted physical surveillance at the reszidence,
358 E1 Brillo Way. I observed a large construction crew conducting
remodeling at the house. The contractor, David Norr, was observed
driving a Ford Explorer, white in color. The vehicle has a Florida
registration of F30QQF. Norr left Epstein's house and traveled north
on County Road. Deft Caristo and I conducted surveillance on Norr.
Nory traveled to several comstruction sites and checked on certain
jobs. Surveillance was discontinued on Norr and Det Caristo and X
traveled to Galaxy Aviation. I observed the white plane with a blue
stripe along the body and tail of the plane; the tail number was
vigible on the bottom of the tail, closer to the body of the plane.

We maintained visual surveillance on the plane until 4:57 p.m., when a
caravan of Cadillac Escalades drove onto the tarmac. We observed
sevaeral people exit the vehicles and discovered that they were part of
the executive team for Limited Inc. The executives were in Palm Beach
County for an executive meeting for the day. They arrived in Palm
Beach County on May 9, 2006 at 9:30 pm and were scheduled to leave on

the 10th at 5:00 pm.

On May 12, 2006, I met with ASA Lana Belohlavek at the State
Attorney's Office. She explained that her boss, Barry Krischer, was
requesting this case be taken to the Grand Jury again. I explained to
her I had requested arrest warrants for Jeffrey Epstein, Sarah Kellen,
and Haley Robson. I asked that she either issue the warrants ox
direct file, as so much time has slapsed since the original regquest to
the Grand Jury. I explained that the Palm Beach Police Department had
concluded the case in December of 2005 and has been waiting for the
case to go forward. Belohlavek stated the original offer was again
vffered to the new dafense attorney. 8he was walting for their answer
by Friday May 19, 2006. She stated she would advise me of the answer.
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On May 22, 2008, I received several phone calls throughout the day
from Mr.¢ji#vho stated he had been followed aggressively by a private
investigator. Mr fjjjystated that as he drove to and from work and
running errands throughout the county, the same vehicle was behind him
running other vehicles off the road in an attempt not to lose gight of

Mr . qipvehicle. :

I explained to him as Mr. Epstein had retained new legal council it
wag possible it would be new private investigators following him to
observe his daily activities. I also explained to him that there was
a meeting scheduled with ASA Lana Belohlavek and Attorney Jack
Goldberger at Mr. Krischer's office scheduled on June 1, 2006 at 9:00

I attempted to call ASA Lana Belohlavek to inform her of the

am.
she was on her vacation

private investigators following Mr JMphiovever;
during the week of May 22 through May 30 2006.

On May 23, 2006, T received other phone calls from Mr. and Mrs.@ili#who
adviged they were able to acquire the private investigators license
plate information. The subject following them was again driving very
aggressively and caused Mrs.#@to run off the road. Mrs.Mlbstated
the vehicle is & green Chevy Monte Carlo bearing Florida tag I35-XdA.
The vehicle is registered to Zachary Bechard of Jupiter Florida.
Bechard is employed with Candor Investigations from Jupiter, Florida.
Bechard is a licensed Private Investigator in the State of Florida.

Since the discovery of the threat made against one of the victims in

this case 4l I requested subpoenas for all cells made to and
received from ! during the month of Marc¢h 2006 for her

cell phone and home phone. I had confirmed with Florida State
University the exact dates of Spring Break for 2006. The Spring Break
wag from March 4, 2006 through March 12, 2006. I received a subpoena
from Sprint/Nextel with all calls made during the month of March 2006.
I reviewed the 289 calls made and received during the month of March
2006. I observed on March 7, 2006, @MMEB made and received thirty

five calls during that day.

Date Time Seconds In/oOut To/From
7-Mar-06 11:03 AM 452 Outbound 561XXXX
7-Mar-06 11:16 AM 6 Inbound 56 1XXX¥
7-Mar-06 11:22 AM 887.2 Inbound E61XRXX
7-Mar-906 11:37 AM 48 Outbound 9178553363
7-Mar-96 11:3% AM 28.2 Inbound 2125356831
T-Mar-06 12:02 PM T27.2 Inbound 2125356831

The table reflects the date of the calls, time of day (EST), duration
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of call in seconds, inbound or outbound calls and callg made to or
from MMM phone. On March 7, 2008, at 11:03 am, Gy made a call

to the vieti

with what the victim had described to me on the date of the
intimidation. Immediately after speaking with the victim, S cokes
a call to Sarah XKellen, Epstein's assistant, which lasts for
forty-eight seconds. A call is then impediately received, a telephaone
number Yedistered to a Corporation affiliated with Jeffrey Epstein
located at 457 Mddison Ave in New York. an extensive computer check
revealed 457 Madison Ave is a business address in which Epstein has
his corporations assigned to. Epstein had corporation attorney,
Darren Indyke, register the businesses and register himseif as an
agent. I also observed Epstein has his El Zorro Ranch Corporation,
New York Strategy Group, Ghislaine Corporation, J Epstein and Company
and the Financial 8trategy Group registered ro this same address.
Finally, a third call is received by Y at 12:02 pm from the same
corporate number which lasts 12 minutes and 1 second. It should be
noted that there is no further contact with either the victim during
the month of March or April of 2006. T also noted that there was no
further contact with Sarah Kellen or Jeffrey Epstein during the
remainder of the month of March or April 2006.

Inv Continues.
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On June 29, 2006, I had spoken to ASA Lana Belohlavic who informed me
that the case would be sent to the Grand Jury for charges. 8he
informed me that the grand jury would convene on July 19, 2006 to hear
the Epstein case. Belohlavie stated State Attorney Barry Krisher made
the determination to g0 the Grand Jury to hear the case.

On July 12, 2006, I spoke with Mrs QB mother of the victim, S who
inquired about the status of the casge,
told we would be

Attorney's Office for any information.
telephone numbers to the State Attorney's Office.

"nvestigation continues. ..
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On July 18, 2008, I received a Grand Jury letter to appear before the
Grand Jury on July 19, 2006, reference the Jeffrey Epstein case. oOn
July 13, 2006, I responded to the Grand Jury Room and testified before
the grand jury. At the conclusion, ASA Belohlavec stated the grand
jury returned with a true bill for Felony Solicitation of
Prostitution.

On July 25, 2006, BEpstein turned himself into the county jail and was
released on a $3,000 bond. Epstein is to return for arralgnment on
August 25, 2006 at B:45 am. :

ATT POLICE CLERKS: Please show this case cleared by arrest with the
arrest of Jeffrey Epstein W/M 01-20-1953.

*%* End of Report #%



